
„Od leta 2006 je zavod Vi-
tis koncesionar ministrstva za 
delo, družino in socialne zade-
ve na področju izvajanja zapo-
slitvene rehabilitacije in pro-
gramov socialne vključenosti. 
Naše poslanstvo je omiliti po-
sledice in omogočiti aktivno 
vključevanje oseb z zaposlitve-
nimi ovirami nazaj v življenje 
in delo. Čeprav s projektom 
Darilni bazar nismo uspeli na 
javnem razpisu za spodbujanje 
socialnega podjetništva, smo 
smo imeli izdatno podporo 
MO Ptuj. 'Povezanost nas boga-
ti' je slogan, ki je v tem projektu 
v praksi zaživel. V trgovini se z 
izdelki predstavljajo Medob-
činsko društvo invalidov Ptuj, 
društvo Sonček Ptuj, društvo 
Sožitje Ptuj, Zavod dr. Marijana 
Borštnarja Dornava, društvo 
Optimisti in PS Papilot, kamor 
sodi tudi zavod Vitis,“ je na 
otvoritvi povedala Darja Dove-
čar, direktorica Vitisa.
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Ptuj � Odprli Darilni bazar

Povezanost nas bogati
V Lackovi 4 so odprli prodajalno Darilni bazar, ki je rezultat prizadevanj v okviru projekta Občina po meri invalidov.
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Je kdo preiskal umazano 
pitno vodo?
Kidričevo � Krajani Njiverc in dela naselja Kidričevo so minuli 
konec tedna doživeli pravcati vodni šok, saj je iz vodovodnih pip 
namesto bistre pitne vode skoraj tri dni tekla rjava tekočina z delci 
peska in temnih drobcev. Do danes ni nihče ničesar pojasnil, zato še 
vedno ne vedo, ali je voda užitna in kako naj ravnajo.

� Stran 24

Slovenci potrebujemo 
svoj »Kumrovec«
Ptuj � Režiser Samo Strelec že nekaj let bije 
bitko za to, da bi gradu Turnišče dali neko 
vsebino, ki bi pritegnila tako Slovence kot 
tujce. Po njegovem prepričanju bi lahko vanj 
umestili Muzej uspehov Slovenk in Slovencev.

� Stran 2
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»Slovenija se ne prav uspe-
šno sooča s krizo. 22 let gradi-
mo mlado demokracijo, vesla-
mo malo desno, malo levo in se 

prepiramo o polpretekli zgo-
dovini in tem, kaj je naš naci-
onalni interes. Pri tem pa je že 
otroku jasno: naš nacionalni in-

teres bi moral biti prav uspeh. 
Uspeh bi radi imeli namreč 
doma, v šoli, v lokalni skupno-
sti, podjetju, državi. Imamo 
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Ptuj � Strelec predstavil poslancem projekt Muzeja uspehov

Slovenci potrebujemo svoj »Kumrovec«
Režiser Samo Strelec že nekaj let bije bitko za to, da bi gradu Turnišče dali neko vsebino, ki bi pritegnila tako 
Slovence kot tujce. Po njegovem prepričanju bi lahko vanj umestili Muzej uspehov Slovenk in Slovencev.

Gradovi naprodaj za 16 milijonov
Država na podlagi sprejetega načrta ravnanja z nepremičninami letos namerava prodati še sedem gradov (graščina Socka je že prodana). Na 

Ministrstvu za kulturo (MK) pojasnjujejo, da »država kulturne spomenike prodaja zato, da jim zagotovi primernejšo uporabo, izboljšanje 
ohranitve in javne dostopnosti kulturnih spomenikov ter znižanje stroškov proračuna za njihovo vzdrževanje«.

MK je seznam gradov, ki jih želi prodati, pripravilo na podlagi ovrednotenja kulturnih spomenikov, ki ga je opravila posebna delovna 
skupina: »Delovna skupina je kulturne spomenike presojala glede na strateško in krajinsko lego, spomeniške lastnosti ter potencial razvoja.« 
Nekateri grajski kompleksi naj bi se prodali na dražbah, za nekatere pa ministrstvo išče oz. izbira neposredne ponudbe. Skupaj želi s pro-
dajo nepremičnin zaslužiti okoli 16 milijonov evrov.

Letos je uspela prodaja le enega gradu, ki je zaščiten kot kulturni spomenik – gre za graščino Socka v občini Vojnik, ki je bila prodana za 
233 tisoč evrov, kupec pa je zasebna gospodarska družba s sedežem v Sloveniji.

Kot je znano, pa ni uspela ne prva in ne druga dražba gradu Borl, ki so ga najprej poskušali prodati za 2,2 milijona evrov, potem pa za 
1,9 milijona evrov. Sledil naj bi postopek izbire najboljšega ponudnika. Na drugi dražbi je bila sredi junija tudi graščina Viltuš za izklicno 
ceno 700.000 evrov, vendar prav tako ni bilo interesenta za nakup, zato bo sledila izbira ponudnika. Sicer pa je med gradovi, ki so napro-
daj, tudi sloviti grajski kompleks Otočec s ceno 5,2 milijona evrov.

Skladno z zakonom mora država vsa sredstva, ki jih dobi s prodajo spomenika, nameniti za ohranitev, vzdrževanje in oživljanje dedi-
ščine ali spomenika.

Kot je znano, je za prodajo namenjen tudi grad Turnišče z izklicno ceno 1,2 milijona evrov, po lanskem dogovoru pa naj bi kulturno 
ministrstvo lastništvo preneslo na Mestno občino Ptuj in Biotehniško šolo Ptuj oz. na Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport.

O spornih zvezdah in ugašajočih zvezdnikih
Čeprav sem se na dan državnosti v 

glavnem ukvarjal le z odpravo posledic 

zaradi onesnaženja pitne vode v našem 

kraju in sem si zvečer želel vsaj malo 

prazničnega miru, so se mi ob večernih 

poročilih naježili lasje. »Zaradi udeležbe 

praporščakov, ki nosijo rdečo zvezdo, se osrednje držav-

ne proslave ob dnevu državnosti niso udeležili predstav-

niki SDS in se raje udeležili proslave, ki jo je pripravila 

celjska župnija.« Pa ne že spet?! Kaj se spet gredo, a ne bo 

nikoli dovolj tega sektaškega hujskaštva? Zaradi zvezde 

na praporu, prosim vas? Ne mi govoriti o neki polariza-

ciji na simbolni ravni, očitno gre za totalni razkol, ki si 

ga nekdo zelo želi, da bi lahko potem lažje dosegel svo-

je mračne cilje. Sedaj je vsaj jasno, kam pes taco moli. 

Opozicijska desnica se je zavestno odločila za bojkot 

osrednje državne slovesnosti v prestolnici in se, po vsej 

verjetnosti po ukazu svojega užaljenega ugašajočega 

zvezdnika, raje udeležila proslave v domu sv. Jožefa, ki 

ga je organizirala celjska župnija. S tem je dala jasno ve-

deti, kam sodi in na kaj cilja, ter tako odpihnila še zadnji 

dvom tistim redkim, ki so do sedaj neodločno mencali 

in skomigali z rameni, češ tako pač je, saj imajo svojo 

pravico, tudi to je demokracija. Zato naj mi ne zameri-

jo, če bom namesto komentarja k temu nezaslišanemu 

primeru sektaštva uporabil zelo prikladne besede kardi-

nala Rodeta, ki je nedaleč nazaj, ob neki svoji zelo gren-

ki osebni izkušnji, izjavil: »Jaz mislim, da to, kar se je 

zgodilo danes, presega vse meje in da je voda pljusnila iz 

kozarca. To se jim bo maščevalo. Prepričan sem, da ima 

slovenski človek toliko pameti in toliko moralnega čuta, 

da takih stvari ne more sprejemati in se jim bo uprl. Tu 

so šli predaleč in so dokazali, kako sovraštvo zamegljuje 

človeško pamet.«

In če smo že pri krščanskih naukih. Eden teh pravi: 

Kdor se z ognjem igra, bo z ognjem pokončan! Ni ga na 

tem svetu, ki mi lahko zagotovi, da bo v tem primeru 

igračkanja z zelo ranljivimi čustvi slovenskega naroda 

kaj drugače. Sicer pa bomo lahko že kaj kmalu videli, sli-

šali in verjetno tudi čutili. Čas vse prenese … in prinese.

Pa vesele počitnice in prijetno dopustovanje, če si ga 

boste sploh lahko privoščili. Jeseni bo očitno še zelo vroče, 

vsaj na političnem prizorišču. Ali bomo ob tem lačni in 

žejni, pa je za dobršen del naših politikov očitno drugora-

zredno vprašanje. Zvezdniki vedno preživijo, sporne so le 

zvezde, pa naj bodo rdeče ali črne. Sanje o tistih rumenih 

na modrem platnu pa so se že skoraj povsem razblinile.

Martin Ozmec

Uvodnik

Foto: Mateja Toplak

Samo Strelec na lanskoletni prireditvi na dvorišču gradu Turnišče

Foto: Samo Strelec

Turniški kompleks ni samo dvorec, pač pa tudi njegova slikovita okolica.

kega dne turniški kompleks 
prepisala na ptujsko občino 
in na biotehniško šolo, o če-
mer sicer govorijo že od leta 
2010, ko je do podpisa, kot so 
mi takrat pojasnjevali, manjkal 
samo še en dan, en teden, en 
mesec ... Od takrat, ko sem se 
začel ukvarjati z zamislijo za 
ureditev Turnišč, so se zame-
njali že štirje ministri, podpisa 
pa še ni. Ampak nekega dne 
bo, ker država ima spisek ka-
kšnih 250 podobnih objektov, 
ki se jih mora znebiti, ker za 
nobenega nima denarja. Takrat 
bosta lastnika turniškega kom-
pleksa občina in šola – občina 
najbrž vseh tistih spremljajo-
čih objektov, šola pa gradu in 
vseh zemljišč. V gradu bi lahko 
uredili vinoteko vseh sloven-
skih vin; v drugem prostoru 
ugledno restavracijo – morda 
bi jo vodila kar biotehniška 
šola –, kjer bi si človek lahko 
naročil tipične slovenske jedi 
– od idrijskih žlikrofov do pre-
kmurske gibanice, skratka jedi 
iz zakladnice tradicionalne 
slovenske kulinarike. V kate-
rem od prostorov bi v okviru 
socialnega podjetništva nekdo 
prodajal čaje, drugi zelišča, 
tretji domače izdelke ... Osre-
dnji del pa bi bil seveda na-
menjen predstavitvi uspešnih 
Slovencev in Slovenk. Pravijo, 
da ptujski grad obišče 60 tisoč 
šolarjev; če jih 30 tisoč  pripe-
lješ tudi na ogled turniškega 
muzeja in plačajo vstopnino 1 
evro, je to 30 tisoč evrov, s tem 
pa gotovo pokriješ stroške ele-
ktrike. Seveda pa ne stroškov 
novega javnega zavoda, pa no-
vega direktorja, pa nove tajni-

ce ... Naj nek mlad podjetnik 
odpre socialno podjetje, 

in kolikor ljudi bo zna 
pritegniti, tolikšno pla-
čo bo imel. Ker vsaka 
taka ideja o ureditvi 
nekih prostorov mora 

vsebovati tudi načrte o 
novih delovnih mestih, 

dogajati se 

mora neko podjetništvo.
Zdaj pa pride na vrsto lo-

kalna skupnost, kjer bi morali 
izdelati nek elaborat o rabi 
turniškega kompleksa, ker ti-
sti trenutek, ko bo podpisana 
pogodba, bo treba skupaj z 
državo v Evropo po denar, ker 
država ga nima.«

Idej je še veliko
»Ko bosta torej lastnici ob-

čina in šola,« nadaljuje svojo 
vizijo razvoja MUSS Samo Stre-
lec, »bom lahko svoje predlo-
ge predstavil županu in ravna-
telju šole. Upam, da bo takra-
tni župan sposoben človek in 
bo imel posluh za prave ideje, 
da ustvarimo nekaj takšnega, 
kar bo Ptuju prinašalo denar 
ne od lokalnega okolja, pač pa 
od drugod. Mesto torej, kjer 
se bodo lahko ljudje poučili 
o uspešnih Slovenkah in Slo-
vencih.

Saj idej je še veliko. Zakaj 
ne bi na primer tukaj pri-
pravljali srečanj z uspešnimi 
podjetniki in tistimi, ki bodo 
to morda še postali? Zakaj ne 
bi Ivo Boscarol na nekakih 
predavanjih razlagal, kako 
uspeti v gospodarstvu? Zakaj 
ne bi stari Kostelić povedal, 
kako uspeti v športu. Kako 
je uspela Dubravka Tomšič 
Srebotnjak? Neke vrste šola 
neformalnega izobraževanja. 
Medgeneracijska izmenjeval-
nica znanja, idej ... Današnji 
uspešni ljudje, ko bodo nekoč 
upokojeni, bodo gotovo radi 
z mladimi delili svoje znanje. 
In mesto uspešnih Slovenk in 
Slovencev bo mogoče vzgojilo 
tudi kakšnega bodočega uspe-
šnega človeka.

Še nekaj sem omenil na 
Odboru za kulturo. Politiki sa-
mostojne Slovenije so se sicer 
trudili nekaj narediti na pre-
poznavnosti Slovenije, niso pa 
uspeli v nečem ... V Jugoslaviji 
smo imeli Kumrovec pa po-
tem hišo cvetja, kamor so lju-
dje romali; krščanska cerkev 
ima Brezje in Ptujsko Goro; 
vsepovsod po svetu imajo dr-
žave neko svoje romarsko sre-
dišče. Slovenci pa še nimamo 
svojega 'Kumrovca'. V 20 letih 
nismo zgradili ene same nove 
točke, s katero bi se Slovenija 
poistovetila, kraja, kjer bi si 
človek rekel: 'Aha, Slovenija je 
majhna uspešna država!' Zakaj 
ne bi bil tak kraj Turnišče s 
svojim muzejem!«

Jože Šmigoc

Slovenke in Slovence, ki so bili 
ali so globalno uspešni in sedaj 
potrebujemo kraj, kjer bomo 
slavili njihovo pridnost, znanje, 
inovativnost ... Grad Turnišče 
je idealen kraj za MUSS – Mu-
zej uspehov Slovenk in Sloven-
cev. Na sodoben, interaktiven, 
komunikativen način bi bili v 
njem predstavljeni uspehi; to 
bo kraj, ki bo podžigal pogum 
in navdih pri vseh tistih, ki jim 
'žilica ne da miru',« pojasnjuje 
Samo Strelec. »Imamo Vego, 
imamo Boscarola, Pucha, Po-
točnika ..., imamo množico lju-
di, ki so pomembno zaznamo-
vali ne samo domače kraje, pač 
pa cel svet. Njihove dosežke, 
njihove uspehe bi predstavili v 
turniškem kompleksu tako Slo-
vencem za dvig nacionalnega 
ponosa kot tujcem v vedenje, 
kdo in kaj smo Slovenci v sve-
tovnem merilu.«

V petek, 21. junija, je Samo 
Strelec svojo idejo o oživitvi 
gradu, ki je državi itak samo v 
breme, predstavil v Ljubljani 
na seji na Odbora za kulturo 
pri Državnem zboru, ki ga vodi 
Majda Potrata (podpredsednik 
pa je Andrej Čuš). »Prvič sem 
nastopal pred parlamentarci 
na tak način in moram reči, 

da sem bil presenečen, kako 
so sprejeli moje zamisli. Po 
moji predstavitvi so vsi želeli 
razpravljati. Bili so navdušeni, 
češ da je to tisto, kar zdaj po-
trebujemo, da gre za pozitivno 
energijo, za drugačen pogled ... 
Vsebinsko je bila zamisel všeč 
predstavnikom vseh strank, saj 
bi s tem pri Slovencih dvignili 
samopodobo, mladim, ki bodo 
obiskali muzej, pa bo dalo za-
vedanje o tem, kako je nek 
kmečki sin Janez Puh uspel v 
svetu. In če je zmogel on, lahko 
zmore še kdo ...

Članom odbora je bila všeč 
tudi lokacija muzeja na Turni-
šču; tod mimo se po pyhrnski 
avtocesti peljeta letno dva mi-
lijona ljudi, z avtoceste pa ni 
do gradu niti dvesto metrov. 
Lokacija se jim je zdela primer-
na tudi zaradi severovzhodne 
Slovenije, pa zaradi demograf-
sko manj razvitega dela države, 
zaradi ekonomske zaostalosti. 
Skratka všeč jim je bila ideja, 
všeč jim je bila lokacija, všeč 
jim je bila vsebina in so mi za-
želeli dosti uspeha.

Saj ne, da so sprejeli kak 
sklep; sklep je pravzaprav bil, 
da so se seznanili s projektom.«

Kako naprej?
»V petek se je 

torej zakono-
dajna veja 
oblasti – 
poslanci 
Državne-
ga zbora 
– sezna-
nila z idejo 
MUSS, izvr-
šna veja oblasti 
pa bo ne-



prebivalcev (8 volivcev, od 
tega 6 svetnikov) in je v pri-
merjavi z njo naša najmanjša 
občina prava velikanka.

Z združevanjem bomo 
zmanjšali število občin za 
110. To je seveda možno 
samo, če ukinemo vse obči-
ne z manj kot 5000 
prebivalci in jih 
priključimo k 
tistim, ki 
imajo že se-
daj več 

„Župani ali 'šerifi', kot nas 
imenujejo, nismo bili pova-
bljeni praktično na nobeno 
srečanje, tudi tistega tradicio-
nalnega zaključnega srečanja 
vlade z gospodarstveniki in 
župani ni bilo. Najbolj čudno 
pa je, da tega obiska ni izko-
ristil minister Gregor, da bi v 
pogovoru z 41 župani Podrav-
ja, ki predstavljajo skoraj 20% 
slovenskih občin, preveril 
svoje poglede in jih soočil s 
podatki!“

Nekaj najsočnejših Viran-
tovih izjav iz preteklih dni je 
Butolen povzel tako: „Z ukini-
tvijo 110 občin bomo stroške 
zmanjšali za 200 milijonov 
evrov. Vseh 110 občin, ki jih 
želi minister ukiniti, je imelo 
lani celoten proračun 344 mi-
lijonov. Z zmanjšanjem za 200 
milijonov evrov bo torej moral 
ukiniti 60% vseh dejavnosti v 
teh občinah, kot so vrtci, šole, 
sociala, vzdrževanje cest ...

V Avstriji so zmanjšali števi-
lo občin za 40 %, kar drži, drži 
pa tudi, da so v Avstriji občine 
še vedno zelo majhne. Pov-
prečno število prebivalcev na 
občino je tam 3591, v Sloveniji 
pa 9742.

Slovenija je zelo razdroblje-
na na majhne občine. Dejstvo 
je, da so slovenske občine med 
največjimi v Evropi( samo 5 
držav ima večje). V EU je pri-
bližno 120.000 občin, ki imajo 
v povprečju 4137 prebivalcev, 
Slovenija pa ima 9742 prebi-
valcev na občino. Najmanjša 
nemška občina ima samo 10 

Sp. Podravje � Ob robu vladnega obiska

„Matematika do dve dela ministru težave“
Ni malo županov spodnjepodravskih občin, ki so ob petkovem obisku vladne ekipe ostali brez obvestila, 
vabila in posledično tudi brez besed. Pravzaprav so bili to kar vsi razen župana ptujske mestne občine. Kaj 
si o takem odnosu vlade, potem ko je minister Virant vehementno napovedal zmanjšanje števila občin, 
mislijo župani, je glasno in jasno povedal prvi mož občine Žetale Anton Butolen.
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O Virantovem „planu B“
Minister Virant je sicer kar hitro po prvih izjavah o dve-

stomilijonskem prihranku na račun združevanja občin 
svoje številke krepko popravil oz. znižal za desetkrat. Ko-
mentar Butolena na takšne finančne akrobacije pa je na-
slednji: „To, da je minister v tako kratkem času, brez neke 
širše javne razprave in soočenja s stroko, zmanjšal napo-
vedani prihranek z 200 milijonov na 20 milijonov evrov 
samo pove, kako nepremišljena je bila njegova izjava. Res 
je neverjetno, da politik na tako odgovornem mestu daje 
takšne lahkomiselne izjave in napovedi o tako pomembni 
temi. Tudi ta številka je še prenapihnjena. Sedaj ima baje še 
plan B, to je sprememba zakonodaje v tej smeri, da župani 
v manjših občinah ne bi mogli biti profesionalci. S tem bi 
se njihove plače prepolovile. Tudi za to izjavo očitno nima 
pravih podatkov. Izmed trinajstih županov spodnjepodra-
vskih občin, ki nimajo 5000 prebivalcev, sta samo dva pro-
fesionalca. Sicer pa je bila takšna usmeritev ob nastajanju 
novih občin in jo je zagovarjal predvsem minister Grafena-
uer. Funkcija župana naj bi bila predvsem častna in, razen 
v velikih občinah, neprofesionalna. Potem pa se je začela 
gonja, da neprofesionalni župani sedimo na dveh stolih. 
Minister s to napovedjo popravlja sam sebe. V njegovi slo-
viti reformi plač v javnem sektorju v letu 2008 je ravno on 
praktično podvojil plače županom manjših občin in s tem 
posledično tudi nagrade svetnikom in drugim članom ra-
znih odborov!“

vir: alpha.zrc-sazu.si

Občine v Republiki Sloveniji

Občine v Evropski uniji
Slovenija je po povprečnem številu prebivalcev občin v Evropi na šestem mestu. Povedano 

drugače: le v petih evropskih državah imajo večje občine kot mi, v glavnem pa so te manjše. 
Največje občine imajo Nizozemci: tam ima občina v povprečju skoraj 38.000 prebivalcev. 
V Sloveniji imamo torej le šest občin, ki dosegajo povprečno velikost nizozemskih. Po drugi 
strani imajo v šestih državah občine, ki imajo v povprečju manj kot 2.000 prebivalcev. V teh 
državah prevladujejo t. i. „mikroobčine“ s prebivalstvom pod tisto mejo, ki jo slovenska zako-
nodaja postavlja kot absolutni minimum. Najmanjše občine imajo na Irskem – v povprečju 
imajo 1.332 prebivalcev. Težko bi rekli, da v državah Evropske unije prevladujejo modeli 
lokalne samouprave, ki so slabi in neučinkoviti. Če sistem ne deluje dobro pri nas, to bržkone 
ni posledica števila občin. 

(Vir: zlatikamen.si)

arhiv; zlatikamen.si

Povprečno število prebivalcev v občinah po EU

Država Število občin Povprečno število 
prebivalcev občine

Število prebivalcev 
(2012) Uvrstitev

EU 27 121.461 4.137 502.467.790  

Belgija 589 18.837 11.094.850 3

Bolgarija 5.304 1.381 7.327.224 26

Češka 6.249 1.681 10.505.445 24

Danska 2.244 2.484 5.573.894 19

Nemčija 12.229 6.693 81.843.743 9

Estonija 227 5.902 1.339.662 12

Irska 3.441 1.332 4.582.769 27

Grčija 6.131 1.841 11.290.067 22

Španija 8.112 5.695 46.196.276 13

Francija 36.683 1.729 63.409.191 23

Italija 8.100 7.333 59.394.207 7

Ciper 615 1.402 862.011 25

Latvija 524 3.896 2.041.763 16

Litva 555 5.412 3.003.641 14

Luksemburg 116 4.525 524.853 15

Madžarska 3.152 3.151 9.932.000 18

Malta 68 6.140 417.520 10

Nizozemska 441 37.937 16.730.348 1

Avstrija 2.351 3.591 8.443.018 17

Poljska 2.478 15.552 38.538.447 4

Portugalska 4.260 2.475 10.542.398 20

Romunija 3.180 6.716 21.355.849 8

Slovenija 211 9.742 2.055.496 6

Slovaška 2.928 1.846 5.404.322 21

Finska 348 15.521 5.401.267 5

Švedska 290 32.700 9.482.855 2

Velika Britanija 10.635 5.948 63.256.141 11

2000 prebivalci priključila 
občini z 8000 prebivalci, bi 
nova občina z 10.000 prebi-
valci po Virantovi matematiki 
imela enake prihodke, kot jih 
ima sedaj občina z 8000 pre-
bivalci sama. Kakšna bo po-
tem kvaliteta javnih storitev v 
novi občini, si lahko mislimo 
... To je samo en primer, ka-
kšne floskule poslušamo za 
dnevne politične potrebe po-
sameznih politikov.“

SiM

Foto: SM

Župan občine Žetale Anotn Butolen

kot 5000 prebivalcev (na Ptuj-
skem bi torej ohranili samo tri 
občine: Ptuj, Kidričevo in Vi-
dem), če pa združujemo obči-
ne z manj kot 5000 prebivalci, 
pa se seveda število ne zmanj-
ša za 110. Če združimo dve, 
nastane ena nova. 'Matemati-
ka do dve', kot vse kaže, dela 
našim ministrom težave!“

Zakaj se „Virantova 
matematika“ ne izide

Butolen zaključuje, da je 
takšnih nesmislov še veliko: 
„Škoda je, da jih minister na 
terenu noče slišati. To je po 
njegovi zaslugi v tem trenut-
ku aktualna tema in res se 
lahko vprašamo, po kaj sploh 
hodi na teren, če se s terenom 
noče ali ne upa soočiti! Res mi 
je žal, da minister ni začutil 
potrebe, da bi o v tem trenut-

ku najaktualnejši temi svoje 
mnenje soočil z župani, če je 

že prišel na obisk. 
In res me zani-

ma, ali sploh 
ve, kaj pome-
ni 200 milijo-
nov evrov pri-

hrankov. 

Ta prihranek bo pobrala dr-
žava, vse občine, tudi tiste, ki 
bodo ostale, pa bodo dobile 
manj. Tudi večina ljudi, s ka-
terimi se pogovarjam, ni do-
volj seznanjena s tem, kaj to 
pomeni.  V Sloveniji je uvelja-
vljena „glavarina“ pri financi-
ranju občin. Če se bo manjša 
občina priključila k večji, bo 
pač ta imela več prebivalcev. 
Če se glavarina ne spremeni, 
seveda prihranka ni. To bi po-
menilo ob manjših stroških 
več sredstev za investicije in 
to bi bilo dobro. Če pa želi 
država prihraniti 200 milijo-
nov, kot izhaja iz Virantovega 
predloga, pa mora zmanjšati 
„glavarino“. Vse občine imajo 
približno milijardo evrov pri-
hodkov za primerno porabo. 
200 milijonov torej pomeni, 
da bo glavarina za 20 % manj-
ša. Primer: če bi se občina z 
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Bratuškova in Čelan za zaprtimi vrati
Vladna ekipa je obisk začela na Ptuju, kjer se je predsednica vlade Alenka Bratušek 

za zaprtimi vrati sestala s ptujskim županom Štefanom Čelanom.
Za zaprtimi vrati pa je v slavnostni dvorani ptujskega gradu potekala tudi seja vlade, ki se je 

začela v vedrem tonu; vsaj tako je sklepati po prešernem smehu predsednice in drugih udeležen-
cev seje v času kratkega fototermina.

Za ptujskega župana, ki je predsednico vlade seznanil z vitalnimi problemi Ptuja oziroma tisti-
mi težavami, pri katerih Ptuj pričakuje tudi podporo vlade, je zagotovo pozitivno, ko vidiš, da se 
v Sloveniji nekdo še zna zjutraj nasmejati. Ključni problemi v tem trenutku so predvsem povezani 
z investicijami. Med temi so dokončanje obnove dominikanskega samostana v povezavi s sedmim 
državnim razpisom, ki ga v MO Ptuj težko pričakujejo, objavljen pa naj bi bil v treh tednih, da se 
bodo dela v poletnih mesecih lahka nadaljevala. Drugi tak projekt je nadgradnja CERO Gajke; 
projekti in vloga za sredstva so bili oddani že pred tremi leti, v tem času pa ni bilo še nobenega 
odgovora. Za projekt druge faze pričakujejo v najkrajšem času v podpis pogodbo. Pri investiciji v 
OŠ dr. Ljudevita Pivka, za gradnjo katere je že zagotovljen milijon evrov, bi potrebovali še enega, 
da bi lahko investicijo zagnali, kar po mnenju Čelana za državo, ki sicer obljublja podporo pri 
vseh teh projektih, ne bi smel biti noben problem. Govorila pa sta tudi o problemih lastnine 
zemljišč pri ptujski bolnišnici in kompleksa Turnišča.

Predsednica vlade Alenka Bratušek se bo z odprtimi vprašanji še podrobneje seznanila, izpo-
stavila pa je nujnost sodelovanja lokalnih skupnosti pri reševanju težav.

MG

Spodnje Podravje � Vladna ekipa na obisku

Malo so se spotaknili na poti v Maribor …
Petkovemu obisku vladne ekipe na Ptuju bi težko rekli obisk, kvečjemu morda »blitzkrieg«, ali kot smo vljudno zapisali v naslovu, da se je premierka s svojo ekipo pač malo spo-
taknila na poti v Maribor.

Foto: MG

Seja vlade se je začela vedro ...

Pličanič: Sodno okrožje Ptuj eno najboljših v Sloveniji
Minister za pravosodje Senko Pličanič je obiskal Okrožno sodišče na Ptuju, kjer se je 

s predsednikom in sodniki pogovarjal o aktualnih zadevah v sodstvu in ugotovil, da je 
sodno okrožje Ptuj eno najboljših v državi.

Z vsebino opoldanskega delovnega pogovora s predsednikom in sodniki Okrožnega sodišča 
na Ptuju je bil minister Pličanič očitno zadovoljen:

„Ta sestanek je bil zame izjemno koristen in uspešen. Sodno okrožje Ptuj je eno najboljših v 
Sloveniji, saj so rezultati naravnost odlični. Sicer pa je v slovenskem sodstvu zame pomemben 
individualen pristop k posameznim sodiščem. Nekatera so namreč zelo dobra, zato bi bilo treba 
spremeniti gledanje na sodstvo kot na neko amorfno tvorbo, kajti temu ni tako. To nalogo imam 
v načrtu tudi kot minister, saj želim v drugem delu tega enoletnega mandata individualizirano 
pristopiti k posameznim sodiščem; če se bo dalo, bi rad obiskal prav vsa in se z vsakimi posebej 
pogovoril ter ugotovil, kako lahko v posameznih sodiščih pomagamo izboljšati rezultate dela. V 
glavnem to pomeni skrajšati sodne postopke.“

O katerih temah ste s ptujskimi sodniki še pogovarjali?
„V glavnem smo se pogovarjali o strokovnih, torej o sodnih temah; o tem, kako pomembno je 

komuniciranje sodstva oziroma posameznih sodišč z javnostjo, z državljankami in državljani, ter 
jim pojasniti, kakšne pravice imajo in podobno. Aktivnejša morajo biti sodišča tudi, ko gre za 
komuniciranje z mediji, saj so tako kot druge službe, ki se financirajo iz proračuna, tudi sodišča 

Foto: M. Ozmec

Minister Senko Pličanić (levo) je bil v pogovoru s sodniki Okrožnega sodišča na Ptuju zadovoljen, saj 
je ugotovil, da je sodno okrožje Ptuj eno najboljših v državi. 
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Za energetsko sanacijo dodatna evropska sredstva
Minister za izobraževanje, znanost in šport Jernej Pikalo je obiskal občino Kidričevo, kjer si je ogledal športno 

dvorano, osnovno šolo in vrtec v Kidričevem.
Visokega gosta in njegovo spremstvo so pred večnamensko športno dvorano ob šoli poleg župana Antona Leskovarja pričakali 

še direktor občinske uprave Damjan Napast, ravnateljici kidričevske in cirkovške šole Alenka Kutnjak in Ivanka Korez ter občinska 
svetnika Marko Perger in Marjan Bezjak. Ministru so najprej razkazali športno dvorano z najsodobnejšim streliščem v državi, nato 
so si ogledali poslopje precej dotrajane osnovne šole, kjer je vse pripravljeno na energetsko sanacijo z gradnjo energijsko varčnejše 
fasade, ob koncu razmeroma kratkega obiska pa so ministru razkazali še prostore novega vrtca Kidričevo.

Minister Jernej Pikalo je bil ob ogledu zelo navdušen: »Moj vtis o vsem, kar sem videl v Kidričevem, je izjemen, tako lepega objek-
ta, kot je tale večnamenska dvorana, že dolgo nisem videl. Vse pohvale tistim, ki so jo gradili, financirali in tudi arhitektu, saj gre 
za nadvse funkcionalen objekt. Župan me je popeljal tudi po prostorih stare osnovne šole in mi pokazal, kje vse je treba sanirati; 
fasada, na primer, je res v slabem stanju.«

Ali bodo v letošnjem letu zagotovljena sredstva za energetsko sanacijo šole v Kidričevem?
»V tem trenutku vam tega ne morem obljubiti, se pa močno trudimo, da bi zagotovili še dodatno evropska sredstva za to, da bi 

lahko izvedli še več energetskih sanacij objektov. Mislim, da je to pomembno tudi za slovensko gospodarstvo, predvsem za vse 
male obrtnike, saj bi lahko po Sloveniji na hitro odprli več novih gradbišč, da bi sanirali predvsem šole in vrtce. Dodatna sredstva 
iz Evropske unije se trudimo zagotoviti predvsem zaradi tega, ker vemo, da nekaterih drugih infrastrukturnih projektov zaradi 
različnih vzrokov ne bomo mogli realizirati.“

-OM

Foto: M. Ozmec

Minister Jernej Pikalo (levo) je bil posebej navdušen nad novo 
športno dvorano v Kidričevem.



Židan in Erjavec na skrivaj v Perutnini
Med ministri, ki so večinoma le pozirali fotoreporterjem, izjav pa je bilo zelo malo ali sploh 

ne, je bil še najbolj skrit obisk kmetijskega ministra Židana, pa tudi Erjavca, ki v uradni napovedi 
dogodkov sploh nista bila omenjena .

Kakorkoli, minister se je srečal z vodstvom Perutnine Ptuj (PP), kjer mu je prvi mož družbe 
Roman Glaser povedal, da so se na krizo z ustrezno strategijo in ukrepi pripravili že leta 2008, a 
še dodal: »Kot največji kmetijski sistem v Sloveniji in kot prvi pridelovalec živil v perutninskem 

segmentu v širši regiji smo v 
trenutnem ekonomskem oko-
lju zelo izpostavljeni.« Kot je 
dodal, gre namreč za to, da v 
zadnjem času ekstremno ra-
stejo cene surovin, energen-
tov in embalaže, ter opozoril 
na grozečo nevarnost inflaci-
je. Židan je dogovoril, da se za-
veda nujnosti vzpostavitve sta-
bilnega gospodarskega okolja, 
in obljubil svojo pomoč pri za-
gotavljanju le-tega. Minister za 
zunanje zadeve Karel Erjavec 
pa je dodal, da bo s pomočjo 
gospodarske diplomacije in 
vsemi razpoložljivimi diplo-
matskimi kanali naredil vse, 
da PP utrdi in osvoji nove trge, 
zlasti v Aziji, na Bližnjem vzho-
du in v Rusiji.

SiM

petek � 28. junija 2013 Spodnje Podravje   5

Foto: Dialog

Generalni direktor PP Roman Glaser in kmetijski minister Dejan 
Židan sta se srečala dobesedno na skrivaj.

v službi državljank in državljanov. Tega se predsednik ptujskega okrožnega sodišča in tudi vsi 
njegovo sodelavci očitno dobro zavedajo. Sicer pa smo se dogovorili, da bodo vsa sodišča, ki so 
v tem sodnem okrožju, skupaj z ministrstvom, ki ga vodim, naredila še več na področju komu-
niciranja z javnostjo, kajti ocenjujem, da bo tudi to prispevalo k povrnitvi zaupanja v sodstvo in 
s tem v delovanje institucionalne pravne države. Ptuj je zame referenčen primer, kako je treba 
v sodstvu delati. Temu se bom pri svojem delu še bolj posvečal, saj želim, da se sodstvo izposta-
vi kot samostojna, neodvisna in še odločnejša veja oblasti. V preteklosti so sodnice in sodniki 
skromno in tiho opravljali svoje delo in se premalo odločno zavzemali za materialne razmere in 
podobno, danes je že drugače, saj ne smemo pozabiti, da je sodstvo samostojna veja oblasti, tako 
kot parlament.“

Na okrožnem sodišču zastarel vozni park
Na okrožnem sodišču v Ptuju je med 47 zaposlenimi 9 sodnikov, na ptujskem Okrajnem so-

dišču je od 77 zaposlenih 17 sodnikov, medtem ko so na Okrajnem sodišču v Ormožu med 18 
zaposlenimi le štirje sodniki. A po zagotovilih predsednika okrožnega sodišča na Ptuju Andreja 
Žmauca s sodnimi zaostanki nimajo posebnih težav, v glavnem pa so zadovoljni tudi z delovnimi 
razmerami: 

“Nekaj problemov imamo le z voznim parkom Okrožnega sodišča, saj je že zelo star in dotrajan. 
Naj povem, da je naše najmlajše vozilo staro 9 let, najstarejše pa kar 18. Sicer pa smo v pogovorih 
z ministrom Pličaničem izpostavili vse projekte, ki jih pripravljamo za to, da bi stanje izboljšali; 
predvsem na Okrajnem sodišču na Ptuju, kjer so nekatere zamude pri reševanju zadev. Predsta-
vili smo projekt na nepremičninski izvršbi, ki je že bil odobren tudi na vrhovnem sodišču in že 
teče, kažejo pa se že prvi pozitivni rezultati. Pripravili smo tudi projekt za hitrejše reševanje ka-
zenskih zadev na Okrožnem, predvsem pa na Okrajnem sodišču na Ptuju. Na Okrajnem sodišču 
so pripravili tudi projekt za reševanje zapuščinskih in nepravdnih zadev ter projekt za reševanje 
gospodarskih zadev. To je tako imenovana triaža – projekt, ki je povzet iz projekta, uvedenega na 
Okrožnem sodišču v Ljubljani in ga želimo vpeljati tudi mi. Čeprav moram povedati, da na kazen-
skem oddelku, na gospodarskih zadevah – to so tako imenovane PG zadeve – pa tudi v klasičnih 
pravdnih zadeva na Okrožnem sodišču v Ptuju nimamo nobenih težav, saj smo po času reševanja 
zadev že znotraj zaveze, ki jo je sprejela vlada. Skratka naš cilj je , da se vsi ti časi za reševanje posa-
meznih primerov čimbolj skrajšajo. Resneje pa bo treba razmisliti tudi o odpravi tako imenovane 
sodniške norme, tako da se bodo sodniki vedno bolj stimulirali tako, da bodo norme oddelčne, 
oziroma da bodo norme sodišča rezultat skupnega dela in da se ne bodo vrednotile individualno. 
Jasno pa je, da se bodo ob podpori strokovnih sodelavcev med seboj primerjali in da bodo tiste, 
ki ne bodo dovolj učinkoviti, sami opozorili in izločili.“

M. Ozmec

Ptujski urgentni center ostaja del slovenske mreže

Foto: MG

Z obiska državne sekretarke ministrstva za zdravje Brigite Čokl v ptujski bolnišnici

Foto: MZ

Dornavski župan Rajko Janžekovič in državni sekretar na Ministrstvu za kulturo Aleš Črnič sta si ob 
zaključku obiska zadovoljno segla v roke.

Ptujsko bolnišnico pa je obiskala državna sekretarka ministrstva za zdravje Brigita 
Čokl s sodelavci, tudi namestnica ministra za zdravje Tomaža Gantarja, ki se je tega 
dne mudil na neodložljivem obisku v tujini, zato ga na Ptuju oziroma v Podravju ni 
bilo. Govorili so o aktualnih vprašanjih s poudarkom na razvoju bolnišnice; vodstvu 
bolnišnice je bilo naloženo, da pripravi strateški načrt za obdobje petih let, da bi lahko 
razvojne programe umestili v program razvoja slovenske zdravstvene mreže.

Ptujski urgentni center ostaja v mreži urgentnih centrov Slovenije ne glede na vir sredstev, je 
povedala Brigita Čokl. V letošnjem letu je za te namene zmanjkalo denarja iz kohezijskih skladov, 
ki so glavni vir financiranja teh centrov. Urgentni center je zajet v programu za leto 2014. Ptujska 
bolnišnica v tem trenutku nadaljuje pripravo vseh potrebnih dokumentov za gradnjo tega cen-
tra, veliko pa je po besedah državne sekretarke odvisno od izvedbe postopkov oziroma razpolo-
žljivega denarja. V ministrstvu za zdravje si prizadevajo, da bi do gradnje ptujskega urgentnega 
centra prišlo v letu 2014.

Državno sekretarko veseli, da je Splošna bolnišnica v programu pridobivanja akreditacij; pred-
presoja bo že julija, s tem pa se bo tudi ptujska bolnišnica uvrstila med prepoznavne, kvalitetne 
in varne bolnišnice za zdravljenje pacientov EU, kar bo omogočilo tudi meddržavne dogovore za 
sklepanje povračil zdravstvenih stroškov.

Vodstvo bolnišnice jo je tudi seznanilo s stanjem pri izvajanju programa ortopedije in načrti, 
ki jih ima s tem. Po njenih besedah je vsako specialnost, kar ortopedija zagotovo je, treba razvijati 
v okviru kvalitetnih in varnih posegov. To pa je mogoče doseči z določeno količino, obsegom in 
dinamiko izvajanja teh storitev. S tem problemom se vodstvo spopada na racionalen način, ravna 
skladno z zdravstveno doktrino. Ljudem bo tudi v bodoče omogočen dostop do teh storitev, ni 
pa še dorečeno, na kateri lokaciji se bodo izvajale.

V ministrstvu se zavedajo, da je staranje v ptujski regiji velik problem in posledično prihaja do 
povečanja števila vseh degenerativnih bolezni, ob tem pa tudi vseh kroničnih. Kar zadeva same 
programe, ni predvideno nobeno ukinjanje dejavnosti, temveč izvajanje vseh tistih, ki so nujno 
potrebne za ustrezno zdravstveno oskrbo na tem območju.

Državna sekretarka je v petek tudi povedala, da bodo storjeni vsi koraki, da bo postopek ime-
novanja novega direktorja ptujske bolnišnice izveden zakonito. Spremembe dokumentov, po-
trebne za izvedbo razpisa, so še vedno v medresorskem usklajevanju.

Država ne bo sodelovala pri nakupu mamografa, ker so z rebalansom proračuna zmanjšana 
tudi sredstva za investicije, poleg tega pa ministrstvo sofinanciranja nakupa mamografa v ptujski 
bolnišnici ni imelo v svojih programih, je povedala državna sekretarka. Ptujske soroptimistke 
so za njegov nakup zbrale nekaj nad 100 tisoč evrov, preostanek pa bodo zagotovili v ptujski 
bolnišnici. V petek, 21. junija, so ga začeli postavljati, delovati pa bo pričel 1. septembra. V tem 
času bodo največ delali na izobraževanju zaposlenih, da ga bodo lahko kvalitetno uporabljali, je 
povedala vršilka dolžnosti direktorja ptujske bolnišnice Mirjana Bušljeta.

V ptujski bolnišnici pa še vedno nimajo odločbe davčne inšpekcije o pregledu v letu 2011 za-
radi izplačil opravljenega dela preko s. p. pri bolnišničnih in zunanjih zdravnikih, zaradi katerih 
je bila država zaradi neplačanih prispevkov oškodovana za 546 tisoč evrov, kolikor naj bi znašala 
utaja davkov. Bolnišnica je na zapisnik podala nekatere pripombe in argumente, v tem trenutku 
pa še ne vedo, ali so jih upoštevali ali ne. O odločbi, ko bo izdana, bo govor tudi na posebnem se-
stanku med ministrstvom za zdravje in ministrstvom za finance, je še dodala državna sekretarka 
Brigita Čokl.
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Sekretar Črnič: »Dvorec Dornava je fascinanten objekt!«
Državni sekretar na Ministrstvu za kulturo Aleš Črnič pa se je ustavil v občini Dornava, kjer si 

je ogledal baročni dvorec in se sestal z županom Rajkom Janžekovičem, predsednikom Odbora 
za obnovo dvorca Dornava Francem Zagorškom in direktorjem Zavoda za varstvo kulturne dedi-
ščine Maribor Srečkom Štajnbaherjem.

»Končno sem si tudi sam osebno ogledal ta dvorec, o katerem sem že veliko slišal in prebral. 
Ko ga človek vidi v živo, zares razume, kako velike potenciale ima ta fascinantni objekt, ki vklju-
čuje tako stavbo kot tudi park. Ministrstvo se seveda tega globoka zaveda, zato dvorca Dornava 
ni na seznamu za prodajo. Namesto tega smo ga uvrstili na seznam prioritetnih investicij, kar je 
nujna in dobra osnova za črpanje evropskih sredstev, brez katerih si danes težko predstavljamo 
obnavljanje in oživljanje tovrstnih objektov. Vse to je nek zelo dober začetek. Na naslednji točki 
pa se seveda moramo pogovarjati o vsebinah. Dokler ta dvorec ne bo imel zelo jasnih program-
skih vsebin, bo zelo težko najprej dobil sredstva, še težje pa zares potem prispeval k življenju 
širše lokalne skupnosti, ker potenciali v tej regiji so res veliki. Tako da … naslednji korak je resen 
razmislek o vsebini, kjer bo morala svoje povedati oziroma dodati tudi lokalna skupnost. Država 
je za bodočnost dvorca Dornava veliko naredila že s tem, da je objekt prepoznala kot eno izmed 
pomembnih investicij in ga uvrstila v nacionalni program za kulturo za naslednje obdobje, ki je 
ravno v javni razpravi. To pa je nujna osnova. Brez uvrstitve v državne strateške dokumente je 
evropska sredstva na tej ravni nemogoče črpati. Obnovo dvorca Dornava in parka ocenjujemo na 
okrog osem milijonov evrov. Nekaj malega je treba postoriti še pri pripravi dokumentacije, vse-
kakor pa bo treba projekt zelo dobro vsebinsko osmisliti,« je ob obisku povedal državni sekretar 
na Ministrstvu za kulturo Aleš Črnič.

Z vsebino pogovorov z državnim sekretarjem je bil zelo zadovoljen tudi župan Rajko Janže-
kovič. Kot je povedal, je razgovor dal upanje, da se bo v prihodnosti vendarle kaj premaknilo na 
bolje. Sekretar Črnič je namreč vsebinam, ki so mu jih predstavili na občini in s katerimi bi lahko 
dvorec Dornava zaživel, z zanimanjem prisluhnil. A o njih župan Janžekovič v javnosti zaenkrat 
še ne želi govoriti.

MZ



S strokovnimi prispevki so 
sodelovali dr. Liljana Selin-
šek, namestnica predsednika 
Komisije za preprečevanje 
korupcije, osvetlila je veliko 
institucionalizirano korup-
cijo, makro korupcijo, ki je 
povzročila razpad družbenih 
vrednot in zelo negativno vpli-
va na javno vzdušje ter hkrati 
povzroča strah in negotovost 
državljanov, mag. Matej Tonin, 
poslanec Državnega zbora 
Republike Slovenije in vodja 
poslanske skupine NSi, je več 
povedal o korupciji, klinete-
lizmu in nepotizmu v lokalnih 
skupnostih, njenih vzrokih in 
nastanku ter predlogih za boj 
proti njej, dr. Lojze Sočan, ra-
zvojni ekonomist, pa se je osre-
dotočil na konkretne ekonom-
ske vplive korupcije na tekoče 
in dolgoročno poslovanje in 
razvoj podjetij. Razpravo je vo-
dila Mojca Lubanjšek Pehant, 
ki je podala zanimivo definici-
jo korupcije, bolje aforizma, ki 
pravi, da je korupcija splošna 
bolest človeštva, podobno kot 
gripa, zelo malo jih pomori, je 
pa zelo nadležna. Sicer pa gre 
pri korupciji za vsa tista prav-
no in moralno sporna dejanja, 
ki se navezujejo na zlorabo 
moči, oblasti in pooblastil. 
Korupcije je vse več tudi na 
lokalni ravni, tudi v ptujskem 
okolju, problem pa je, da se ve-
čina prijav ne konča s pravno-
močno obsodbo. Strokovnjaki 
tudi opozarjajo na premočan 
vpliv županov v teh okoljih, 
slovenski županski lobi je tudi 
najmočnejši v Evropi. Občine 
so postale plen županov, nji-
hovih podpornikov, političnih 
strank.

Matej Tonin, ki je bil tudi 
občinski svetnik v občini Ka-
mnik, je avtor naloge z na-
slovom Slovenski župani kot 
vsemogočni šerifi s podnaslo-
vom Korupcija v lokalni samo-
upravi. V naravi človeka je, da 
vedno hoče še malo več. Zara-
di tega je treba sistem urediti 
tako, da se to malo več ne more 
oziroma se ne izplača. Celotni 
sistem bi moral težiti k temu, 
da se korupcija po domače 
povedano na dolgi rok ne bi 
izplačala. Leta 1995 je bila v 
Sloveniji vzpostavljena zelo 
močna institucija župana, ki 
je voljen na neposrednih voli-
tvah, ima izvršno funkcijo in je 
hkrati predsednik občinskega 
sveta, zakonodajne oblasti na 
lokalni ravni. V eni funkciji se 
je tako združilo veliko moči. 
Posledice so poznane in so 
vidne vsak dan. Po nekaj man-
datih so se župani pričeli ob-
našati kot vsemogočni šerifi, ki 
jim nihče ne more nič in lahko 
delajo, kar želijo. Kot že reče-
no pa: en mandat je premalo, 
dva sta ravno prav, trije so že 

preveč, štirje mandati pa že na 
meji diktature. „Na nas zakono-
dajalcih, parlamentarcih je, da 
poskušamo ta sistem ponovno 
preurediti, ker se je pokazal 
kot neučinkovit. Nekaj se v 
tej smeri že poskuša. Govori 
se o odpoklicu župana, paziti 
pa je treba, da sistema lokal-
ne samouprave ne bomo tako 
poslabšali, da bo še slabši, kot 
je danes. Najslabše, kar se nam 
lahko zgodi, je to, da bi bil žu-
pan pod stalnim pritiskom 10 
do 15 ljudi v občini, ki bi lahko 
stalno zbirali podpise za njego-
vo razrešitev. V tem primeru se 
ne bi mogel aktivno ukvarjati s 
svojim delom, ampak bi se stal-
no ukvarjal s svojim političnim 
preživetjem. Ko se bomo v pri-
hodnosti odločali o tem, kako 
urediti institucijo župana in 
sam sistem lokalne samoupra-
ve, bomo morali biti previdni, 
da ne bomo šli iz ene skrajno-
sti v drugo. 

Druga stvar, ki župane spod-
buja v skušnjavo, da ravnajo 
koruptivno, so na nek način 
tudi njihove plače, ki se giblje-
jo v razponu od 1500 do 2500 
evrov neto. Ne trdim, da če bi 
bile plače županov večje, da bi 
bili vsi problemi rešeni in da 
ne bi bilo nobene korupcije, 
barabije. Če bi bile plače večje, 
bi bile skušnjave po iskanju po-
stranskih virov zaslužkov manj-
še. To je dejstvo.«

Javna naročila – 
veliko koruptivno 
tveganje

Tipični primeri korupcije 
oziroma malomarnega delova-
nja v občini so na primer javna 
naročila, dodeljevanje poslov 
različnim prijateljskim podje-
tjem, ki izhajajo iz županskih 
okolij. To ni nič narobe, če so 
ta podjetja konkurenčna, če pa 
niso, je to velik problem. Pro-
blem so tudi naročila in posli 
do 20 tisoč evrov oziroma de-
litev poslov pod ta znesek, da 
so imeli večji vpliv pri dode-

ljevanju teh poslov. Poseben 
problem so tudi najrazličnej-
še svetovalne pogodbe, ki jim 
je težko dokazati kakršnokoli 
korupcijsko ozadje. Velik na-
predek v prizadevanjih zoper 
korupcijo je bil narejen z apli-
kacijo Supervizor Protikorup-
cijske komisije, ki dejansko 
pokaže, s kom poslujejo javna 
podjetja in občine. Pomemben 
korak pa je tudi strokovno sre-
čanje Manager kluba Ptuj. Stal-
no govorjenje o nekem proble-
mu je pomemben prispevek k 
temu, da neka stvar v politiki 
ne postane standard. V politiki 
sta dva tipa ljudi, tisti, ki so pri-
šli z iskrenim namenom, da de-
lajo za skupno dobro, in tisti, 
ki politiko razumejo kot način 
za ustvarjanje večjega premo-
ženja, kot način za bogatenje. 
Slednji predstavljajo veliko tve-
ganje za korupcijo. Osebno si 
želim, da ljudje vseh politikov 
ne bi dajali v isti koš, „ je pove-
dal Matej Tonin. 

Komisija za preprečevanje 
korupcije je v letu 2012 izdala 
tudi zbornik Javna etika in in-
tegriteta, odgovornost za sku-
pne vrednote. V tem zborniku 
je tudi zapisano, da je korup-
cija v občinah prisotna zaradi 
ne dovolj definirane vloge in 
položaja župana, nezadostne-
ga nadzora njihovega ravnanja, 
nepreglednosti sistema upra-
vljanja v občinah. Dr. Liljana 
Selinšek se je v svojem prispev-
ku osredotočila na pojem ko-
rupcije, korupcijo na državni 
ravni, s poudarkom na javnih 
naročilih oziroma prirejanju 
razpisov, kar je neke vrste slo-
venska foklora. Tudi prijave, ki 
jih sprejema protikorupcijska 
komisija, se najpogosteje nana-
šajo na javna naročila. Težko pa 
je v teh primerih razbiti ozadja 
in ukrepati, pravi. Sicer pa je 
svoj prispevek zastavila neko-
liko širše, predstavila je tudi 
mehanizme za preprečevanje 
korupcije, eni so bolj učinko-
viti, drugi manj. Korupcija je 
pojem, ki ga je izjemno težko 
meriti. V osnovi gre za kazniva 

dejanja, ki jih je izjemno težko 
odkrivati, to je problem pov-
sod v svetu, tudi zato, ker gre 
za dvostranski odnos, v kate-
rem imata koristi obe strani. 
Pri korupciji nihče nič ne ve, 
vpleteni se izvijajo na vse mo-
žne načine. Problem pa je, da 
v Sloveniji nimamo kvalitetne-
ga izobraževalnega programa 
za spopadanje s korupcijskimi 
kaznivimi dejanji na ravni od-
krivanja, pregona in sojenja, 
pravi dr. Liljana Selinšek. Posle-
dično zato kazenska statistika 
ne more biti pravi pokazatelj 
dejanske korupcije v nekem 
okolju. 

Problem Slovenije 
je sistemska 
korupcija

Mnenje slovenske javnosti 
je, da je skorumpiran celotni 
sistem, ne glede na področje. 
Pri taki percepciji pa je zelo 
težko ločiti zrnje od plev, s tem 
imajo težave tudi v protikorup-
cijski komisiji, ker se utapljajo 
v prijavah. Obsodb je največ s 
področja administrativne ko-
rupcije. Korupcija belih ovra-
tnikov je prisotna v gospodar-
stvu, politiki, v povezavi s ka-
pitalskimi interesi. Pogosto se 
prepleta tudi z organiziranim 
gospodarskim kriminalom. Pri 
tem pa že gre za zlorabo moči 
in bogatenje, v igri so zelo viso-
ki zneski. Pri sistemski, institu-
cionalni korupciji gre za stanje 
v družbi, ko je večina javnih 
institucij in postopkov, ki se iz-
vajajo znotraj javnega sektorja, 
okužena z nekimi zasebnimi 
interesi manjšega kroga ljudi. 
Potreben je konkreten družbe-
ni premik, s spremembo vre-
dnot, z izločanjem ljudi, ki so 
vodje teh klik. Evidentno je, da 
ima Slovenija probleme s sis-
temsko korupcijo. Korupcija, 
s katero se ukvarja protikorup-
cijska komisija, v bistvu nima 
predvidenih sankcij, edina 
sankcija, ki jo ima komisija pri 
ugotovljenem koruptivnem 

dejanju, je javna objava – sis-
tem sramotilnega stebra. Velik 
poudarek pri delu komisije za 
preprečevanje korupcije je 
tudi osveščanje. Že najmlajšim 
v okviru vsakoletnega projekta 
z osnovnimi šolami skušajo po-
vedati, da gre pri korupciji za 
zadevo, ki mora biti v družbi 
absolutno obsojena. Ko se je 
županom prepovedalo član-
stvo v nadzornih svetih občin-
skih podjetij, je bil velik odpor, 
s tem se še vedno niso sprija-
znili. Namen tega mehanizma 
je bil, da se prepreči vpliv na 
podjetja, ki jih je ustanovila 
občina. Dovoljena so le simbo-
lična darila, vendar zakonodaja 
na tem področju še ni dovolj 
dorečena. Ukrep, ki odpravlja 
en del korupcijskih tveganj pri 
javnih naročilih, so omejitve 
poslovanja subjektov iz javne-
ga sektorja s podjetji, ki so po-
vezana s podjetji funkcionarjev 
ali njegovimi družinskimi čla-
ni. Takih primerov je komisija 
odkrila največ na lokalni ravni, 
čez 500 jih je bilo. Župane so 
v teh primerih tudi oglobili, 
najvišja globa je znašala devet 
tisoč evrov. V kratkem se bo 
spletni aplikaciji Supervizor 
pridružila tudi aplikacija Su-
pervizor plus, ki bo omogočala 
tudi vpogled v poslovanje pod-
jetij v večinski državni lasti. Lo-
biranje pri javnem naročanju 
je nezakonito. Javno naročanje 
je v Sloveniji področje z veli-
kim korupcijskim tveganjem. 
Eden največjih problemov je 
prilagajanje razpisov in meril, 
da imajo nekateri kandidati 
prednost. Ne glede na to, da 
imamo v zakonu zapisane stro-
ge omejitve, kdo lahko s kom 
posluje, kdo lahko o čem od-
loča, se pri izvajanju pojavljajo 
veliki problemi. V Sloveniji se 
ni razvila prava konkurenč-
nost in se bo tudi težko razvila 
že zaradi same majhnosti drža-
ve, poudarja dr. Selinškova. Eni 
vidijo rešitev v obveznih sku-
pnih javnih naročilih, v forsi-
ranju sistema, v katerem bodo 
javna naročila čim večja, zato 

da bodo zanimiva tudi za tujce, 
ki nimajo vez in poznanstev. 
Dokler ne bomo spremenili 
kulture, navad in pogledov, se 
bo težko kaj spremenilo.

Vsi bi morali znati 
reči „ne“ 

Naivno je pričakovati, da 
bomo samo s spremembo za-
konodaje dosegli, da bo sistem 
javnega naročanja ali celoten 
družbeni sistem boljši. Vsi 
si moramo prizadevati za to, 
da bomo znali reči: »Ne, tega 
pa se jaz ne grem,« ko imamo 
možnost nekaj doseči po ovin-
kih, je še povedala Selinškova. 
Razvojni ekonomist dr. Lojze 
Sočan je na Ptuju povedal, da 
je zelo zadovoljen, da v Ma-
nager klubu Ptuj korupcijo 
zaznavajo kot eno ključnih 
problemov razvoja. Korupcijo 
je razumeti kot potiskanje Slo-
venije v tretji svet. Tam, kjer 
je korupcija doma, govorijo o 
milijardah evrov. Korupcija je 
velik problem tudi v ZDA, kjer 
več ne morejo skupaj spraviti 
denarja za zdravstvo, šolstvo, 
ceste. Sočan upa, da bo slaba 
banka z resnim pristopom, z 
vrhunsko transparentnostjo, s 
tujimi strokovnjaki poskušala 
priti do krivcev za zadolževa-
nje, v centrali NLB v Ljubljani 
še vedno sedijo tisti, ki so od-
ločali o kreditih. »Izvozni del 
gospodarstva, ki je tehnološko 
in menedžersko urejen, več ne 
more prenašati vseh bremen, 
ki so se nabrala v teh letih. Slo-
venija je 16. najučinkovitejša 
država po izvozu na prebivalca 
na svetu. Slovenija ima velik 
potencial v teh izvoznih podje-
tjih. Denar je treba dati tistim, 
ki so menedžersko sposobni, 
ki znajo s financami, tehno-
logijo, razvojem, ne pa tistim, 
ki se utapljajo. Vlada ne sme 
sprejeti nobene pomembne 
finančne in razvojne odločitve 
brez sodelovanja s tem delom 
gospodarstva, to jim skušam 
dopovedati,« poudarja Sočan. 
Transparentnost je največje 
zdravilo proti korupciji. Do-
kler se vladni program ne do-
tika korupcije, sive ekonomije, 
ki je nikoli ni bilo manj kot 20 
odstotkov BDP, lani je po oce-
ni znašala 10 milijard evrov 
ali več kot celoletni proračun 
Slovenije, uspešnega preboja 
iz krize ne bo. Pri javnih naro-
čilih gre za 20 do 30 odstotkov 
korupcije. Velika korupcija 
je prisotna v velikih sistemih, 
velikih javnih naročilih, kjer je 
močno prisoten sistem „mita“. 
Interesna združenja in elite, ki 
si „prisvajajo“ ta denar, deluje-
jo kot nevidne organizacije, ki 
jih je zelo težko odkriti, kaj šele 
prijavljati.
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Ptuj � Vpliv korupcije na stanje in razvoj slovenskega gospodarstva

Transparentnost – največje zdravilo proti korupciji
Manager klub je 6. junija v hotelu Primus na Ptuju pripravil dobro obiskano strokovno srečanje, na katerem so govorili o vplivu korupcije na stanje in razvoj slovenskega gospodar-
stva. Kot je povedal predsednik Manager kluba Ptuj Miran Senčar, se v Manager klubu že dolgo zavedajo, da velik del krivde za stanje slovenskega gospodarstva nosijo interesna 
omrežja, korupcija, klientelizem, nepotizem in druge oblike družbeno nesprejemljivega načina delovanja. V boju proti korupciji je pomemben vsak kamen, zato so se v okviru izobra-
ževalnega dela tudi odločili za podrobnejšo osvetlitev tega problema, ki v Sloveniji predstavlja velik problem in ovira normalni družbeni in gospodarski razvoj. Slovenija naj bi bila 
po korupciji celo na prvem mestu. Korupcija ne pomeni samo modrih kuvert, podkupnine, gre tudi za človeka, ki nima pravih vrednot, ker ima roke obrnjene k sebi. Miran Senčar je 
opozoril tudi na „nezmožnost“ pridobivanja del malih in srednjih podjetij v domačem okolju, kjer delo dobijo skoraj vedno eni in isti (izbranci), kako jim to uspe, ne ve. Verjetno jih 
tudi nekaj stane. Za naročila manjše vrednosti pa po navadi sploh ne zvedo. V Sloveniji gre za dogovorno ekonomijo, kjer ni pomembna kakovost, ampak to, koga poznaš.

Gospodarstvo, politika petek � 28. junija 20136

Foto: Črtomir Goznik

S strokovnega srečanja Manager kluba Ptuj o vplivu korupcije na stanje in razvoj slovenskega gospodarstva.
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Videmsko krožišče pri po-
kopališču s svojim videzom po 
mnenju občanov in gostov, ki 
so se udeležili odprtja, v veliki 
meri prispeva k urejenemu vi-
dezu središča občine, uradno 
pa sta ga odprla direktor Direk-
cije za ceste Gregor Ficko in vi-
demski župan Friderik Bračič. 
Gradnja krožišča je zajemala 
tudi obnovo vozišča in uredi-
tev komunalne infrastrukture. 
V njem so uredili kolesarsko 
stezo in pločnike, s tem pa 
odpravili eno črnih točk v pro-
metu v občini Videm. Dela je 
izvajalo Cestno podjetje Ptuj, 
vrednost pa je znašala skoraj 
350 tisoč evrov; od tega je dr-
žavna direkcija za ceste zago-
tovila 230 tisoč evrov, občina 
Videm kot sofinancer pa 120 
tisoč evrov.

V sredini krožišča stoji gra-
nitna skulptura akademskega 
kiparja in restavratorja Viktor-
ja Gojkoviča, ki jo je naslovil 
Sožitje; njeno pomanjšano ko-
pijo so v občini Videm nedav-
no izbrali za najvišje občinsko 
priznanje. Skulpturo sestavlja 
podnožje v obliki tristrane 
prizme, na stranicah pa so re-
liefi z upodobitvami krajevnih 
značilnosti. Na eni stranici je 

upodobljen pater Miha Dre-
venšek, misionar v Zambiji, na 
drugi pesnik, pisatelj in publi-
cist ter videmski častni občan 
France Forstnerič, na tretji pa 
farni zavetnik sv. Vid, sejalka, 
putar in relief bega v Egipt; ori-
ginal tega reliefa, med domači-
ni sicer manj poznan, najdemo 
na eni od videmskih kapelic, 

nastal pa je okrog leta 1600. 
Vrh skulpture se zaključi v za-
obljeni obliki, ki je sestavljena 
iz dveh polžastih valovnic.

Prejšnji teden so ob tej isti 
državni cesti v Vidmu končali 
pločnike, obnova ceste pa se 
bo sedaj nadaljevala v smeri 
Leskovca, kjer čaka gradbeni-
ke zahtevno delo pri ureditvi 

tako imenovanega varejskega 
brega, je ob otvoritvi povedal 
Gregor Ficko.

Slovesnost ob odprtju so s 
krajšim programom popestrili 
videmski šolarji, ki so posebej 
veseli varnejše poti v šolo, in 
najmlajši plesalci Folklornega 
društva Lancova vas.

jš

Videm � Odprli drugo krožišče v občini

Poslej varneje v središče občine
V petek, 21. junija, so v Vidmu pri Ptuju odprli drugo krožišče v tej občini (prvo je na Selih iz leta 2008), temu 
pa jih bo, kot kažejo državni načrti, sledilo še kar nekaj – predvsem ob gradnji avtoceste Draženci–Gruškov-
je in njeni vzporedni cesti, ki bo potekala v občinah Videm in Podlehnik.

Potem ko so se svetniki in 
svetnice najprej seznanili s 
celo serijo poročil o poslova-
nju najrazličnejših zavodov, 
institucij in podjetij za lani, so 
potrdili nadaljevanje sofinanci-
ranja ločenih ur pouka v obeh 
podružničnih osnovnih šolah, 
ki pa letos naj ne bi bilo višje, 
saj bodo dodatne potrebe v 
šoli pokrili preko javnih del.

Ker so v Vidmu že pred ča-
som uvedli elektronsko do-
pisovanje pobud in vprašanj 
svetnikov, a je od zadnje seje 
internetna povezava večinoma 
v kolapsu, so tako zabeležili le 
dve vprašanji svetnika Rožma-
na, in sicer kako je z gramozi-
ranjem cest, urejanjem bankin, 
jarkov in krpanjem lukenj na 
cestah ter kako daleč je sanaci-
ja plazov v občini.

Plazovi bodo „požrli“ 
300.000 evrov

Vodja režijskega obrata Aleš 
Gregorec je povedal, da gra-
moziranje poteka oziroma je 
v glavnem že narejeno, enako 
pa po njegovih besedah velja 
tudi za druga cestna in obce-
stna vzdrževalna dela. Za pla-
zove pa je povedal, da je pet 
že saniranih, ostali pa so v fazi 
sanacije.

Župan Friderik Bračič je 
Gregoreca dopolnil, da so ves 
v občinskem proračunu plani-
rani denar za sanacijo števil-
nih plazov na cestah doslej že 
porabili in bo treba dodatna 
sredstva zagotoviti z jesenskim 
rebalansom: „Kje bomo našli 
in napraskali potrebni denar, 
še ne vem, verjetno pa bo tre-
ba znižati postavke za posame-
zne krajevne skupnosti ali pa 
bomo morali vzeti pri kakšnih 
načrtovanih naložbah.“

Rožmanu slišano ni bilo naj-
bolj všeč, čeprav se je strinjal 
s sanacijo plazov, kritiziral pa 
je naložbeno politiko občine 
do krajevnih skupnosti: „Za 
našo cesto skozi Šturmovec 
vam je družba Dravske elek-
trarne izplačala odškodnino 
42.000 evrov, ta znesek je bil 
potem itak že znižan na dobrih 
10.000 evrov, narejeno pa ni 
nikjer nič! Niti niso gramozi-
rane občinske ceste v parku, 
niti ni postavljenih tistih nekaj 
luči za cestno razsvetljavo, nič 
od napovedanega in načrtova-
nega!“ Pa se ni ustavil samo pri 
tem: „Zanima me še, koliko bo 
dejansko stal kip v našem krož-
išču. In kako je z delnicami Ko-
munalnega podjetja (KP) Ptuj? 
Govori se, da smo si za njihov 
nakup denar izposodili od dru-
ge občine? Kako to, da svetniki 
spet nič ne vemo? Pa kaj nismo 
sprejeli sklepa,da ne gremo v 
nakup, če nimamo zunanje ob-

čine vsaj 50% deleža?!“

Dolžni so občini 
Gorišnica

Župan Bračič je povedal, da 
je kip v krožišču stal nekaj čez 
16.000 evrov, in zaprosil sve-
tnike, naj sprejmejo sklep, da 
se ta denar zagotovi in izplača 
izdelovalcu, a Rožmanu to ni 
bilo povšeči, češ da bi lahko 
takšne „luksuzne“ zadeve ob 
vseh drugih nujnih potrebah 
občine malo počakale, sploh 
še, ker je dokončna ureditev 
krožišča zahtevala veliko več 
denarja od prvotno predvide-
nega, toda večina svetnikov je 
sklep podprla.

Glede nakupa delnic KP 
Ptuj pa je župan potrdil, da 
si je občina denar dejansko 
izposodila: „Polmilijonskega 
kredita, ki ga želimo najeti, še 
nismo uspeli dobiti. Danes je 
to težko. Res je, da smo občine 
želel imeti več kot 50% delež, 
a je bilo to neizvedljivo. Zato 
se nas je povezalo šest večjih 
občin, ki smo skupaj kupile 
25% delež plus eno delnico. 
Ker sami denarja za nakup 
našega proporcialno velikega 
delež nismo imeli, smo sklenili 
sporazum z občino Gorišnica, 
ki ima denarja dovolj, da je 
kupila tudi delnice za nas za 
dobrih 30.000 evrov. Ta dolg 
jim bomo vrnili naslednje leto. 
Zdaj je občina Videm lastnica 
4,6 % delnic KP Ptuj.“

Poleti odprt le vrtec 
v Vidmu?

Na seji pa se je pred koncem 
zaiskrilo še enkrat, in sicer ob 
predlogu vodstva domače OŠ, 
da naj bi bil čez poletje odprt 
le vrtec v Vidmu, obe enoti 
vrtca – v Leskovcu in na Selih 
– pa zaprti. Temu je odločno 
nasprotovala svetnica Andjelka 
Kozel, podprlo pa jo je še nekaj 
svetniških kolegov, vendar je 
bilo vse skupaj bolj kot ne bob 
ob steno. Brane Kolednik, ki 
je predstavil predlog vodstva 
šole, je namreč menil, da je 
bilo mišljeno zaprtje obeh di-
slociranih oddelkov vrtca le v 
primeru, če bi varstvo potrebo-
valo le nekaj otrok, morda dva 
ali trije, sicer pa verjetno ne, 
Kozelova pa je vztrajala, da s ta-
kim sklepom dajejo zeleno luč 
za zaprtje oddelkov v vsakem 
primeru, s čimer bodo v naj-
slabši položaj postavili starše, 
vzgojitelje pa je treba plačati v 
vsakem primeru. Na koncu so 
svetniki z večino glasov potrdi-
li sklep o zaprtju obeh vrteških 
oddelkov v času od sredine ju-
lija do sredine avgusta.

SiM

Videm � Z 19. redne seje

Za nakup delnic so 
si denar sposodili
Zadnja predpočitniška seja videmskega občinskega 
sveta ni bila ena tistih zelo glasnih, ko se mnenja 
svetnikov krešejo kot vneti kresilni kamni. Vseeno 
pa je zaropotalo kar nekajkrat.

Foto: JŠ

Krožišče sta uradno odprla direktor Direkcije za ceste Gregor Ficko in videmski župan Friderik Bračič.

»Vrednost naložbe je 213.825 
evrov. Naložba bo delno sofi-
nancirana po tako imenova-
nem 23. členu zakona o finan-
ciranju občin, kjer imamo zago-
tovljenih okrog 150.000 evrov. 
Preostali del bomo pokrili iz 
proračuna občine Cirkulane. 
Cesta Pristava–Pohorje je v sla-
bem stanju, zato bo obnova kar 
zahtevna. Vendar menim, da 
smo izbrali dobrega izvajalca 
in da bodo dela potekala brez 
zapletov. Na razpis za izvedbo 
del sta prispeli dve ponudbi. 
Ena izmed njiju je neustrezna 
in zato je bila iz nadaljnjega 
postopka izbire izločena,« je 
povedal župan Janez Jurgec.

Direktor Cestnega podjetja 
Ptuj Martin Turk je pojasnil, da 
so si v času priprave ponudbe 
temeljito pogledali teren, po 
njihovem mnenju je dobro pri-
pravljena tudi projektna doku-
mentacija, tako da med stanjem 
na terenu in projekti ni nekih 
neskladnosti. »Gre za sanacijo 
celotne površine, v delu tudi 
razširitev cestišča, izdelavo 
potrebnih prepustov in asfal-
tiranje v dolžini 1,7 kilometra,« 
je razložil direktor Turk in na 
vprašanje, ali bodo v času izje-
mno visokih temperatur prila-
godili delovni čas delavcev na 

gradbiščih, odgovoril: »Odloči-
li smo se, da glede na tempera-
ture in vremenske spremembe 
s 1. julijem spremenimo delov-
ni čas. Začeli bomo zjutraj ob 
6., zaključili pa ob 14., tako da 
dosežemo osemurni delovnik. 
Če bodo temperature nekoliko 
nižje in bodo omogočale delo, 
bomo popoldan na terenu tudi 
do 16. ali 17. ure.«

Cestno podjetje Ptuj je bilo 
v minulem obdobju uspešno 
pri pridobivanju dela na ob-
močju skorajda vseh občin na 
območju Spodnjega Podravja, 
gradbišča pa imajo odprta tudi 
v sosednjih občinah (Lenart, 
Pernica pri Mariboru in Roga-
ška Slatina). Glede na obseg 
del, ki jih trenutno izvajajo, so 
na novo zaposlili nekaj sode-

lavcev. Direktor Martin Turk 
pojasnjuje: »V naši družbi je 
fluktuacija delovne sile vsesko-
zi prisotna. Delamo v panogi, 
v kateri se je treba prilagajati 
sezonskemu vplivu. Tako kot 
v minulih letih smo tudi letos 
v poletnih mesecih za določen 
čas sklenili delovna razmerja z 
nekaj novimi sodelavci.«

Mojca Zemljarič

Cirkulane � Pogodba za rekonstrukcijo ceste

Obnovili bodo cesto Pristava–Pohorje
Župan občine Cirkulane Janez Jurgec je z izbranim izvajalcem del – Cestnim podjetjem Ptuj – v minulih 
dneh podpisal gradbeno pogodbo za izvedbo obnove lokalne ceste Pristava–Pohorje v dolžini 1700 metrov. 
Kot je povedal direktor Cestnega podjetja Ptuj Martin Turk, naj bi se dela na terenu pričela okrog 15. julija, 
zaključila pa konec septembra.

Foto: MZ

Podpis gradbene pogodbe v vrednosti dobrih 213.000 evrov; z leve: direktorica občinske uprave 
Milena Debeljak, župan Janez Jurgec in direktor Cestnega podjetja Ptuj Martin Turk



kladiva iz Pivke, Red kralje-
vega orla iz Ljubljane, Viteški 
red Jurija in Volka Engelber-
ta Turjaškega iz Žužember-
ka, družina Grčar s Turjaka z 
lokostrelstvom, KDIS viteza 
Gašperja Lambergarja, pestro 
in zanimivo pa je bilo tudi v 
taboru barona Janeza Golca, 
plemenitega Jakoba Breuner-
ja Markovskega. Iz tujine so 
prišle skupine Udruga anno 
dommini Koprivnica iz Hrva-
ške, Herzogstadt Burghausen 
iz Nemčije in Bout zi Bluoda 
iz Avstrije.

Na sobotni svečani otvo-
ritvi na Mestnem trgu je vse 
srednjeveške navdušence 
pozdravil ptujski župan Šte-
fan Čelan, ki je prav tako član 
društva Cesarski-kraljevi Ptuj, 

kjer opravlja vlogo mestnega 
sodnika, a je letos moral svoja 
zgodovinska oblačila pustiti v 
omari, saj ga je ta dan čakalo 
kar nekaj županskih nalog 
na drugih prizoriščih. Med 
drugim je v svojem nagovoru 
gostom iz hrvaške Koprivnice 
čestital ob bližnjem vstopu v 
Evropsko unijo in omenil, da 
se bo tega dne tudi Ptuj pose-
bej spomnil.

Dogajanje se je z Mesnega 
trga preselilo na turnirski 
prostor ptujskega gradu. Tam 
so tržničarji ponujali svoje iz-
delke, otroci so se lahko zaba-
vali v otroških srednjeveških 
delavnicah, kjer so se lahko 
preizkusili tudi v mečevanju, 
streljanju z lokom ali samo-
strelom, se učili srednjeve-

ških plesov, ni pa manjkalo 
atraktivnih nastopov (tudi z 
ognjem), srednjeveške glasbe, 
plesov, bobnanja, mečevanja, 
viteških borb … Skratka Ptuj 
je res srednjeveško zaživel.

Soorganizatorji srednjeve-
ških iger so Mestna občina 
Ptuj, društvo Cesarsko-kra-
ljevi Ptuj in Društvo vin-
sko-turistične ceste Srednje 
Slovenske gorice. Posledica 
sodelovanja z vinarji VTC 13 
je izbira posebnega vina, ki so 
ga poimenovali knežje vino. 
Ta prestižni naslov dobi vino, 
ki ga knez izbere po konča-
nem strokovnem ocenjevanju 
med dobitniki amfor in s ka-
terim se v tistem letu simbo-
lično napolnijo grajske kleti. 
Vino je v omejenih količinah 
napolnjeno v posebni lon-
čeni embalaži in služilo tudi 
kot protokolarno darilo. Na 
letošnjem grajskem vinskem 
prazniku, kjer so člani Dru-
štva vinsko-turistične ceste 
Srednje Slovenske gorice po-
delili priznanja najboljšim vi-
nogradnikom s tega območja, 
je knez Bojan Miško v družbi 
kneginje Brigite za knezovo 
vino izbral rumeni muškat le-
tnik 2012 vinogradnika Mar-
ka Toplaka iz Juršincev.

Grajske igre so imenitna 
priložnost, da spoznamo zgo-
dovino Ptuja v živo, ne le iz 
učbenikov, in gotovo se bo 
takšno tajneje vtisnilo v naš 
spomin. Sedaj pa skupaj po-
čakajmo, da se spomnimo še 
starejših časov – rimske zgo-
dovine na rimskih igrah.

jš

Na grajskih igrah so gostili 
skupine iz Slovenije, Avstrije, 
Nemčije in Hrvaške. Iz do-
mačega društva so se na tur-
nirskem prostoru ptujskega 

gradu predstavile bobnarska 
skupina Tympanum, plesna 
skupina Pellegrina, umetni-
ška sekcija Graziosa ter zeli-
ščarice. Letos sta prvič dvor-

ni vedeževalki napovedovali 
prihodnost vsem, ki jih je to 
zanimalo. Iz Slovenije so se 
iger udeležile skupine Varuhi 

Ptuj � 11. grajske igre

Zaživel je srednjeveški Ptuj
Minuli konec tedna je srednjeveški Ptuj zaživel v vsej svoji veličini. Knez in kne-
ginja, vojvoda in vojvodinja, grajska pisarka, glasbeniki, plesalci, bobnarji, ze-
liščarice, tržničarji, krznar, perice, lokostrelci, vitezi, vedeževalki in drugi liki iz 
časa srednjega veka so že enajsto leto zapored obujali lepote in tegobe sre-
dnjeveškega življenja v okviru tradicionalne prireditve Ptujske grajske igre, ki 
jo pripravljajo člani društva Cesarsko-kraljevi Ptuj. Tokrat so gostili okrog 130 
udeležencev, oblečenih v avtentična oblačila 15. in 16. stoletja.
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Nova vas � Srečanje traktoristov in konjenikov

Preživeli lep popoldan
V Novi vasi pri Markovcih je v nedeljo, 16. junija, potekalo tradicionalno 5. sreča-
nje konjenikov in konjskih vpreg, traktoristov ter koscev z BCS-kosilnicami. Le-
tošnje srečanje je preseglo pričakovanja organizatorjev. Udeležba sodelujočih v 
povorki skozi vas je bila namreč najbolj množična doslej.

Na čelu parade je bilo okrog 
15 jahačev, sledile so konjske 
vprege z zapravljivčki in vo-
zovi, v nadaljevanju pa so se 
predstavili starodobni trak-
torji. V povorki so sodelovali 
tudi otroci, ki so se ob sprem-
stvu staršev ali starih staršev 
pripeljali na traktorčkih. Pre-
cej številčna je bila tudi ude-
ležba voznikov novodobnih 
traktorjev in kmetijske me-
hanizacije, za traktorji so se 
predstavili člani BCS teama, 
ob koncu povorke pa še člani 
Moped kluba Bukovci.

V sklopu nedeljske prire-
ditve so organizatorji pri-
pravili kulturni program in 
blagoslov, v prostorih gasil-
sko-vaškega doma pa so bile 
na ogled tudi tri razstave. Na 
prvi so svoje delo predstavile 
članice Društva podeželskih 
žena občine Markovci, na dru-
gi člani Konjeniškega društva, 
na tretji pa je svoje rezbarske 
mojstrovine predstavil doma-
čin Franc Kekec. Organiza-
torji srečanja so bili domače 
konjeniško in gasilsko dru-
štvo, Vaški odbor in Aktiv po-

deželskih žena Nova vas, BCS 
team in občina Markovci. »Pri-
reditev je v celoti uspela. Za-
dovoljni smo tako s številom 
udeležencev v povorki kot 
tudi s številom obiskovalcev. 
Zabeležili smo zares lep obisk 
in na tem mestu se zahvalju-
jem vsem, ki so ta dan obiska-
li našo vas ter v naši družbi 
preživeli lep popoldan,« je 
prireditev ocenil predsednik 
Konjeniškega društva Nova 
vas in krovni organizator do-
godka Anton Kekec.

MZ
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V povorki je sodeloval tudi predsednik Konjeniškega društva Anton Kekec (na fotografiji desno).

Foto: jš

Dopoldanska povorka pred Mestno hišo je vabila na grajske igre.

Foto: jš

Plesalci iz Burghausna

Foto: jš

Videti je bilo, kot da gre zares ... Bojevnika prihajata iz društva viteza 
Gašperja Lambergarja.

Foto: jš

Ali ne bi bilo lepo, če bi na ulicah 
starega mestnega jedra ob prilo-
žnostih, kakršne so grajske igre, 
srečevali več ljudi v srednjeve-
ških kostumih?

Foto: jš

Vrtiljak na ročni pogon v veselje otrok



Proslava se je v skladu z ga-
silskim protokolom začela s 
slavnostno parado, nato pa 
se je nadaljevala v prireditve-
nem prostoru, kjer je zbrane 
najprej pozdravil predsednik 
PGD Videm Srečko Primožič, 
ki je povedal, da je bilo društvo 
pod imenom Gasilsko društvo 
župnije sv. Vida ustanovljeno 
leta 1923: „Takrat se je zbralo 
nekaj zanesenjakov, ki so se za-
vedali dejstva, da je na širšem 
območju Haloz treba poskrbe-
ti za varovanje ljudi in njihove-
ga imetja. V vseh teh letih so se 
v gasilskih vrstah prekalile ge-
neracije ljudi in ponosni smo 
lahko na vse njih. Ne le zaradi 
poslanstva, ki ga gasilci opra-
vljamo, ampak tudi zato, ker 
je bilo prav gasilsko društvo, 
v katerem je danes 52 članov, 
tudi gibalo družabnega življe-
nja v občini, kjer pravzaprav 
ni prireditve brez njegovega 
sodelovanja. Za vse to se iskre-
no zahvaljujem vsem bivšim in 
sedanjim članom PGD Videm, 
prav tako pa tudi občini, ki nas 
podpira!“ Kot je še povedal 
Primožič, so ob 90-letnici PGD 
Videm izdali tudi kroniko, ki jo 
je podrobneje  predstavil Rado 
Škerjanec. V knjižici je povzeta 
celotna pot društva od prvih 
začetkov do danes.

Sledil je nagovor predsedni-
ka Gasilske zveze (GZ) Videm 
in hkrati predstavnika GZ Slo-
venije Janeza Merca, ki je po-
hvalil delo vseh gasilskih dru-
štev v GZ Videm, pa tudi delo 
same GZ na številnih podro-
čjih ter se zahvalil županom za 
posluh in pomoč pri uresniče-
vanju potreb gasilskih društev 
glede opremljenosti.

Kot častni govornik je nasto-
pil tudi župan občine Videm 
Friderik Bračič, ki je izposta-
vil, da so tako visoke obletni-
ce redkost: „Že ob ustanovitvi 
pred 90 leti so se posamezniki 
očitno zavedali, da ljudje na 
tem območju potrebujejo var-
nost in pomoč. Prav to je bila 
rdeča nit in vodilo vseh gene-

racij videmskih gasilcev in da 
je bilo delo čim bolj organizi-
rano, smo kasneje ustanovili 
še Gasilsko zvezo. Danes biti 
gasilec pa je izjemno zahtevno 
delo, treba je imeti veliko zna-
nja in strokovne usposobljeno-
sti, ki jo od gasilcev zahtevajo 
naravne katastrofe in nesre-
če. Zato je prav, da se tudi lo-
kalna skupnost zaveda svoje 
odgovornosti do gasilskega 
poslanstva, da podpre društva, 
pomaga pri nabavi potrebne 
tehnike in opreme. Želim vam, 
da ostanete zvesti svojemu hu-
manitarnemu in plemenitemu 
poslanstvu, hkrati pa vam če-
stitam za izjemen jubilej.“ Žu-
pan Bračič je nato Primožiču 
v znak zahvale izročil posebno 
plaketo ter kipec kot najvišje 
občinsko darilo, ki se podarja 
le za izjemne dosežke.

Nove prijateljske 
vezi s Srbijo in 
Prekmurci

Sledila je podelitev zahval za 
dolgoletno sodelovanje s PGD 

Videm, nato pa še bronastih in 
srebrnih plaket. Zlato plaketo 
PGD Videm sta prejela Andrej 
Rožman in Janez Lainšček. Naj-
višja priznanja društva, brona-
sto, srebrno in zlato plaketo, so 
prejeli: Janko Slameršak (bro-
nasta), Jože Šmigoc (srebrna) 
in Franc Šmigoc (zlata). Pode-
ljevanje se je nadaljevalo še z 
izročitvijo državnih priznanj 
Gasilske zveze Slovenije (pla-
menic tretje in druge stopnje), 
državno gasilsko odlikovanje 
prve stopnje pa je za doseženo 
število let prejelo PGD Videm.

Gasilska slovesnost se je 
prevesila v drugo polovico do-
gajanja s podpisom kar dveh 
pogodb o pobratenju; najprej 
sta pogodbo o pobratenju med 
PGD Videm in PGD Gornji Pe-
trovci ob prisotnosti obeh žu-
panov, Friderika Bračiča in gor-
njepetrovškega župana Franca 
Šlihthuberja, podpisala pred-
sednika obeh društev: Srečko 
Primožič in Aleksander Bagar. 
Nato pa je sledila še pogodba 
o pobratenju med PGD Videm 
in DVD Silbaš iz Srbije, ki sta jo 
prav tako podpisala prva moža 

društev, Primožič za PGD Vi-
dem in podpredsednik Panta 
Mirosavljev ob prisotnosti 
poveljnika PGD Videm Jožeta 
Šmigoca ter komandanta DVD 
Silbaš Aleksandra Pejaka.

Zaključni del slovesnosti, 
po zahvalah številnim botrom 
novega vozila, je bil namenjen 
uradnemu prevzemu slednje-
ga. Gre za vozilo za prevoz 
moštva GVM-1 s prikolico (ki 
jo je sam izdelal Jože Šmigoc) 
znamke Mercedes Benz na šti-
rikolesni pogon, ki je skupaj 
z nadgradnjo zahteval dobrih 
68.000 evrov. Kot se spodobi, 
je novo avtomobilsko prido-
bitev blagoslovil pater Janez 
Ferlež, ključe zanj je iz rok žu-
pana Bračiča najprej prevzel 
predsednik Primožič, nato pa 
jih je predal mlademu vozni-
ku in skrbniku vozila Dušanu 
Svenšku.

Za kulturni program slove-
snosti sta poskrbela videmski 
tamburaški orkester pod vod-
stvom Jožeta Šmigoca in ljud-
ski godci in pevci društva Ver-
tanek iz Gornjih Petrovcev.

SiM
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Od sobote naprej so videmski gasilci tudi uradno lastniki novega vozila za prevoz moštva GVM-1 s 
prikolico, ki je v celoti stal 68.500 evrov.

Videm � 90 let PGD Videm

Visok jubilej v znamenju pobratenj 
in novega vozila
V okviru letošnjih Vidovih dni v občini Videm sta kar dve tamkajšnji društvi proslavili častitljiv jubilej delovanja in ob-
stoja; najprej je bilo to Kulturno društvo Franceta Prešerna, v soboto pa še videmsko prostovoljno gasilsko društvo.

Od tod in tam

Ptuj � Pohod slepih in slabovidnih

V počastitev tedna slepih in slabovidnih, ki je v Slo-
veniji potekal prvi teden v juniju, so člani na novo 
ustanovljene planinske sekcije pri Medobčinskem 
društvu slepih in slabovidnih Ptuj povabili člane iz 
Medobčinskih društev slepih in slabovidnih Mari-
bor in Murska Sobota na skupen pohod po kulturni 
poti Ivana Potrča in Matija Murka. Delo dveh velikih slo-
venskih mož, ogledali so si tudi rojstno hišo pisatelja Ivana 
Potrča, kjer so imeli tudi malico, jim je predstavila Viktorija 
Dabič. Pohoda se jih je skupaj udeležilo 31. Vodja planinske 
sekcije Jože Šibila je povedal, da je v Medobčinskem društvu 
slepih in slabovidnih Ptuj pred leti že uspešno delovala pla-
ninska sekcija, ki je na pohod vabila celih 30 let. Na njegovo 
pobudo so jo ponovno ustanovili. Upa, da se bodo sedmim 
članom, kolikor jih je sedaj, kmalu pridružili novi. Poho-
dništvo je najcenejša oblika rekreacije, za naše člane pa je 
pomembno zaradi spretnosti in orientacije, poudarja Šibila. 
Za začetek želijo obhoditi MO Ptuj, se podati še na druge te-
matske poti in tudi haloško planinsko pot. 

MG

Ptuj � Obnova „črne točke“ na Mariborski

V drugi polovici maja letos so se začela dela na 
Mariborski cesti na Ptuju v dolžini 300 metrov, ki 
zajemajo obnovo ceste, priključkov, ureditev javne 
razsvetljave in površin za pešce na t. i. odseku „črne 
točke“. Dela bodo dokončana do 10. septembra. Izvajalec 
del Cestno podjetje Ptuj jih je na javnem razpisu pridobilo 
v letu 2012, naročnik je Ministrstvo za infrastrukturo in 
prostor – Direkcija RS za ceste. Po pogodbi bi jih sicer mo-
rali dokončati do konca decembra 2013. Vrednost del je 267 
tisoč evrov, je povedal Ilija Ereiz, vodja sektorja gradnje v 
Cestnem podjetju Ptuj. V projekt se je z 90 metri kanalizacije 
vključila tudi MO Ptuj, ki s tem rešuje enega od številnih ka-
nalizacijskih problemov v ČS Breg-Turnišče. 

MG

Ptuj � Gradnja rondoja na Puhovi cesti

Prve dni junija se je pričela dolgo pričakovana 
gradnja rondoja na Puhovi cesti na Ptuju. Predsednik 
upravnega odbora Cestnega podjetja Ptuj Martin Turk in 
župan MO Ptuj sta pogodbo o gradnji, ki bo stala 271 tisoč 
evrov, podpisala 21. maja letos. Financirali jo bodo iz komu-
nalnega prispevka. Po pogodbi morajo biti dela dokončana 
do 30. avgusta letos. Pričakovati je, da bo po končani izgra-
dnji rondoja prišlo tudi do odprtja Molovega bencinskega 
servisa. Kot je povedal ptujski župan Štefan Čelan, lastniki 
servisa pričakujejo, da bo rondo v funkciji do konca septem-
bra. Konzorcij izvajalcev na čelu s Cestnim podjetjem Ptuj 
zagotavlja, da bodo vsa dela pravočasno opravljena, saj ne 
gre samo za cestni del rondoja, temveč tudi za vse prestavi-
tve infrastrukture, ki jih opravljajo različni izvajalci. Tako 
bo celotna gradnja stala okrog 400 tisoč evrov.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Foto: MG

Foto: Črtomir Goznik

Foto: SM

Prvi mož PGD Videm Srečko Primožič in prvi mož PGD Gornji Pe-
trovci Aleksander Bagar sta ob prisotnosti obeh županov (Friderika 
Bračiča in Franca Šlihtuberja) podpisala prvo listino o pobratenju.

Foto: SM

Drugo listino o pobratenju pa sta podpisala predsednik PGD Vi-
dem Primožič in komandant DVD Silbaš Panta Miroslavljev (v 
ozadju poveljnik PGD Videm Jože Šmigoc ter komandant DVD Sil-
baš Aleksandar Pejak).



Koncerta, ki ga je povezova-
la Dori Munda, so se udeležili 
tudi predsednik sveta ČS Jeze-
ro Črtomir Rosić in nekateri 
člani, članica sveta OI JSKD 
Ptuj Silva Fartek, ki je ob tej 
priložnosti podelila srebrno 
Gallusovo značko Rudolfu 
Janžekoviču za pet let pevske-
ga udejstvovanja, in p. Janez 
Kmetec. Moška pevska skupi-
na Jezero šteje enajst pevcev. 
Uspešno nadaljuje delo bivše-
ga zbora, z nastopi bogati kul-
turno življenje v kraju in dru-
god. Sodeluje pa tudi na ob-
močnih revijah OI JSKD Ptuj. 

Goji slovenske ljudske pesmi, 
priredbe le-teh ter umetniške 
pesmi slovenskih in tujih skla-
dateljev. Njeni člani so na ne-
deljskem koncertu poskrbeli 
tudi za presenečenje, predsta-
vili so se tudi kot glasbeniki.

Na letošnjem letnem kon-
certu, ki je potekal pod geslom 
Pesem nam je v srce padla, so 
bile gostje članice ženskega 
pevskega zbora KD Žetale, ki 
deluje že dvanajsto leto. Njiho-
va zborovodkinja je že od vse-
ga začetka Valentina Vidovič. V 
zboru poje povprečno 16 pevk, 
ki jih povezujeta ljubezen do 

petja in medsebojno prijatelj-
stvo. Nastopajo na številnih 
dogodkih v občini, gostujejo 
pa tudi v okoliških krajih.

Nastopajočim sta se za nji-
hov prispevek pri ohranjanju 
slovenske ljudske in zborovske 
pesmi ter tradicije za njihov 
trud, ki ga vlagajo v to, zahva-
lila Silva Fartek in predsednik 
sveta ČS Jezero Črtomir Rosić, 
ki je izpostavil neprecenljiv 
prispevek slovenske ljudske 
pesmi pri ohranjanju narodo-
ve identitete. Zborovsko petje 
je najbolj tradicionalno in naj-
bolj razširjena oblika sloven-

ske ljudske kulture. Vsak, ki z 
ljubeznijo neguje slovensko 
pesem, si zasluži posebno po-
hvalo in priznanje. »Ponosni 
smo, da se lahko z negovanjem 
slovenske pesmi in zboro-
vskega petja pohvalimo tudi 
v našem kraju,« je poudaril 
Črtomir Rosić, ki je skupaj s 
Silvo Fartek zaželel pevcem in 
pevkam uspešno delo tudi v 
prihodnje.

Po končanem letnem kon-
certu so pevci Jezero povabili 
na bograč in druženje ob glas-
bi Sandija Janžekoviča.

MG

Počitniško kratkočasenje
Čisto zares so 

napočile počitnice 
in ni bolj zoprnega 
občutka od dolgo-
časenja, oziroma in 
še huje je, če so po-
čitniške malhe pra-
zne in ni na vidiku 
nobenega potova-
nja, nobenih oblju-
bljenih obmorskih 
in drugih počitni-
ško primernih kra-
jev in podobnih 
dejavnosti. Na tem 
mestu, torej v ru-
briki o knjigah, je 

bilo že nič kolikokrat poudarjeno, da je bistvo veselja in 
dobre volje – tudi počitniške – v nas samih. So dopustniki, 
ki si lahko izberejo najmikavnejše in najoddaljenejše kra-
je poletnega oddiha, pa niso zadovoljni. In so ljudje, ki se 
iz tega ali onega razloga skoraj ne premaknejo z lastnega 
dvorišča, pa so srečni in zadovoljni in jim ni nikoli dolg-
čas. Zagotovo drži, da so knjige najboljše prijateljice tudi 
za počitniške dni.

Z njimi, s knjigami, z dobrimi potopisi, vodniki, s pu-
stolovskimi zgodbami in drugim leposlovnim in poučnim 
branjem je mogoče obresti ves svet in to v različnih ča-
sovnih obdobjih in v različnih popotnih opravah. Zgodbe 
vas popeljejo v roparskih oblačilih v srednjeveška mesta, 
morda bi raje v sodobna velemesta ali pa vas privlačijo ne-
pregledni pragozdovi … V knjigah je vse mogoče. Lahko 
ste član znanstvene ekspedicije, lahko le sopotnik na ladji 
ali pa vodič. Oh, v knjigah ste lahko vse in povsod! Pa še 
nobene prtljage ne potrebujete, ne denarja, ne prevoznih 
sredstev: le knjigo odprete in popotovanje se začne.

Lahko pa naredite veselje sebi in prijateljem tako, da pri-
pravite kulinarični izlet, seveda v domači kuhinji. Knjiga 
za otroke in mlade bralce S kuhalnico okoli sveta (Moj, 
je cuisine autor du monde! Brigitte Carrere. Prevedla Aga-
ta Tomažič. Ljubljana: Tehniška založba Slovenije, 2009) 
ponuja izbrane recepte držav Evrope, Afrike in Bližnjega 
vzhoda, Amerike, Azije in Oceanije. Kuharska in kanček 
potopisna knjiga je pregledna in zelo slikovita, recepti so 
zares primerni otrokom. Na primer: Sladkorna torta je 
kulinarični posladek v dveh majhnih deželah, stisnjenih 
ob obalo Severnega morja. Majhnih? Po velikosti ozemlja 
morda res. Toda če bi merili po njunem čaru, sta neskonč-
no veliki. Takšen je uvod v recepta iz Belgije in Nizozem-
ske, kjer čežani iz jabolk rečejo hete bliksem. Receptom je 
dodano poglavje Za tiste, ki hočejo vedeti več (str. 88), kjer 
so navodila za primerno okrasitev, pomoč pri lažji izbiri re-
ceptov, slovarček izrazov, abecedno kazalo. V navedeni ku-
harici za otroke boste našli na primer recepte za baklavo, 
buhteljne, čokoladne gomoljike, empanade, gvakamole, 
krompirjevo omleto, nigiri suši, profiterole, rusko solato, 
vročo čokolado z Antilov …

Seveda pa navedena kuharica še zdaleč ni edina kulina-
rična počitniška knjižna možnost.

Če vas kuharske spretnosti ne navdušujejo, bo mlade 
spretneže zagotovo navdušila drobna novost založništva 
Mladinska knjiga z naslovom Okrasi si oblačila (Rock 
Your Wardrobe. Laura Torres. Prevod Brina Gogala, 2013). 
Tudi ta knjiga je ustvarjalni priročnik za otroke in mladino 
ter spodbuja praktično ustvarjalnost. V njej boste našli »re-
cept« za osvežitev dolgočasnih belih nogavic, za gumijasti 
pas, za zapestnico s koraldo, za mavrične vezalke in kitasti 
šal, za izdelavo torbe iz bombaža, spretnejši so bodo lahko 
omislili stilske superge …

Vsa navodila so enostavna in slikovita ter podana sto-
penjsko, po korakih. Le-ti so opremljeni z nazornimi barv-
nimi fotografijami in omogočajo ustvarjanje tudi tistim, ki 
jim branje in razumevanje besedila pomeni možne težave. 
Priročnik Okrasi si oblačila obsega 31 strani in je name-
njen tistim, ki nimajo potrpljenja z branjem navodil. Knjiga 
je bila natisnjena na Kitajskem in v 3000 izvodih in stane 
le 6,95 evra.

Ti dve in še veliko drugih knjig za ustvarjanje, razvijanje 
ročnih spretnosti in kuharskih sposobnosti, priročnikov 
za osmišljanje prostega časa ter knjig za likovno in glas-
beno ustvarjalnost, za športne in družabne aktivnosti, za 
preživljanje prostega časa v naravi in za aktivne počitnice 
v celoti najdete v drugem nadstropju Mladinskega oddelka 
Knjižnice Ivana Potrča Ptuj, kamor vas od prvega julija va-
bimo v okviru poletnega odpiralnega časa (ponedeljek od 
12. do 19. ure, vse ostale delovne dni od 8. do 15. ure, ob 
sobotah v juliju in avgustu je knjižnica zaprta).

Hvala za razumevanje in veliko dobrega počitniškega 
branja želi

Liljana Klemenčič
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Tednikova knjigarnica

Oddelek harfe na Zasebni 
glasbeni šoli v samostanu sv. 
Petra in Pavla ustvarja od leta 
2008 naprej, vse od ustanovi-
tve naprej pa harfistke poučuje 
profesorica Tina Žerdin.

Z osmimi učenkami so se 
predstavile že na številnih do-
godkih na Ptuju in v okolici, 
tokratni koncert pa je bil eden 
letošnjih pomembnejših, saj 
so k sodelovanju povabile še 
goste iz Glasbene šole Karola 
Pahorja in Konservatorija za 
glasbo iz Ljubljane.

Harfistke Natalija Štrucl, 
Renata Čuš, Tajda Špes, Tonja 
Mariša Hriberšek, Tia in Tea 
Ladič, Nika Janžekovič Toplak 
in Julija Sok so 9. junija prire-
dile večer z naslovom Grajske 
harfe, nastopili pa so še Tinka-
ra Špes, Jana Vidrih, Zdenka 
Gorenc, Jannis Vagenas, Lija 
Frajnkovič, Jakob Štrucl in Kar-
men Vidovič.

„S koncertom smo znova 
dokazali, da na naši šoli želimo 
sodelovanja med glasbeniki, 
da ne poznamo meja in ustvar-
jamo nepozabne dogodke. 
Podpora nastalemu projektu 
je bila prepolna dvorana prija-
teljev, poslušalcev, ki jih prite-

gne dobra glasba in zanimanje 
za harfe. Ponosni smo na širše 
sodelovanje med nami, GŠ Ka-
rola Pahorja Ptuj ter Konserva-
torijem za glasbo iz Ljubljane,“ 
je o tokratnem dogodku dejala 
ravnateljica Zasebne glasbene 
šole v samostanu sv. Petra in 

Pavla Klavdija Zorjan Škorja-
nec. 

Omenjenemu dogodku pa 
je sledila poslastica za trobilce. 
V četrtek, 13. junija, so namreč 
v refektoriju minoritskega sa-
mostana priredili koncert tro-
bilnega kvinteta Contrast. Tega 

sestavljajo Gregor Turk, Blaž 
Avbar, Žan Tkalec in Uroš Ve-
gel. Še pred koncertom pa so 
izkušeni trobilci izpeljali tro-
bilsko delavnico, ki je pritegni-
la številne ljubitelje tovrstnih 
instrumentov.

Dženana Kmetec

Ptuj � Koncert harfistk

Harfe na ptujskem gradu
Harfistke, ki se izobražujejo v Zasebni glasbeni šoli v samostanu sv. Petra in Pavla, so minulo nedeljo na ptujskem 
gradu skupaj z gosti pripravile čudovit glasbeni večer. 

Ptuj � Letni koncert pevcev Jezero

Glasba razveseljuje in združuje
Dvorano Doma krajanov Budina-Brstje je v nedeljo, 16. junija, napolnila slovenska pesem in glasba. Moška pevska 
skupina Jezero KD Budina-Brstje pod umetniškim vodstvom Marije Stöger je pevski oder na tokratnem koncertu delila 
z gostjami, članicami ženskega pevskega zbora KD Žetale, ki ga vodi Valentina Vidovič.

Foto: arhiv Zasebne glasbene šole

Koncert na ptujskem gradu je povezal glasbenike dveh ptujskih glasbenih šol in Konservatorija za 
glasbo v Ljubljani. 

Foto: MG

Z letnega koncerta pevcev Jezero, ki niso samo peli, predstavili so se tudi kot glasbeniki.



Atletika
Domjanova z reprezen-
tanco v Litvi

Stran 13
Nogomet na mivki
Zmagala ekipa 
Sprosti.se

Stran 13

Tenis
Tamara obstala v polfi-
nalu, Urh v četrtfinalu

Stran 12
Nogomet
Kvalifikacije za 3. SNL,  
vse je še odprto

Stran 12

Odločitev IO NZS, da NK Aluminij v novi sezoni ne bo nasto-
pal v prvi nogometni slovenski ligi, spoštujemo, vendar smo 
nad takšno odločitvijo razočarani. Prepričani smo namreč, da 
so vsi argumenti bili na strani našega kluba, saj so bila v prete-
klosti določena jasna pravila in kriteriji, na podlagi katerih so se 
takšne odločitve sprejemale.

V tem primeru ni bilo tako, zato smo zaskrbljeni nad nači-
nom, kako se sprejemajo odločitve pri NZS, ki imajo navseza-
dnje tudi velik vpliv na razvoj nogometa v Sloveniji. NK Krka 
čestitamo za njihovo napredovanje in jim želimo veliko športnih 
uspehov. Ne moti nas njihovo napredovanje, moti pa nas spre-
jemanje odločitev, ki niso utemeljene in upravičene.

Za NK Aluminij obstoj v prvi ligi ni življenjskega pomena, saj 
razvoj kluba gradimo na zdravih finančnih temeljih in vlaganju 
v mlajše generacije. Danes v naši nogometni šoli sodeluje več 
kot 250 mladih, ki se skozi nogomet med drugim naučijo tudi 
osnovnih življenjskih vrednot. Zato je razočaranje nad odločitvi-
jo NZS toliko večje, ker s svojimi odločitvami mlajšim genera-
cijam daje slab zgled, kar pa posledično vpliva tudi na stanje 
duha slovenskega nogometa.

V imenu UO NK Aluminij: Zvonko Jevšovar, predsednik

Sporočilo za javnost

Boks 
Ringovci tekmovali 
v Avstriji

Stran 14
Plavanje
Tri medalje za 
Loro Grobelšek

Stran 14

Urednik športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Danilo Klajnšek, Uroš 
Krstič, Milan Zupanc, Niko Šoštarič, 
Peter Golob, Ivo Kornik, Simeon Gönc, 
Sebi Kolednik, Janko Bezjak, Franc 
Slodnjak, Uroš Esih, Silva Razlag, 
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Krka deseti prvoligaš
Nogomet

Člani izvršnega odbora Nogometne zveze Slovenije so na korespon-
denčni seji prejšnji teden odločili, da bo Krka v naslednji sezoni igrala 
med prvoligaši. Tako se Novomeščani po kar devetnajstih letih vračajo 
v prvo ligo, medtem ko v njej ne bo Aluminija, čeprav je vodstvo kidri-
čevskega kluba do zadnjega upalo, da jih bo NZS povabila kot zadnje 
v najvišji rang tekmovanja pri nas. Tako bodo v sezoni 2013/2014 v 
prvi ligi Telekom Slovenije nastopali tile klubi: Celje, Olimpija, Domža-
le, Koper, Gorica, Rudar, Triglav, Maribor, Zavrč in Krka.

Novomeščani so sicer v lanski sezoni v 2. ligi osvojili 3. mesto, toda 
po propadu Mure in zavrnitvi Doba po nastopu v prvi ligi so računali 
na povabilo NZS. Prav tako je na povabilo NZS računal Aluminij, ki je 
sicer zasedel 10. mesto v prvi ligi v pretekli sezoni, toda za razliko od 
Krke so razmere v Kidričevem urejene, klub pa je prejel tudi licenco za 
naslednjo tekmovalno sezono. Še najkrajšo so poleg kluba iz Kidriče-
vega potegnili ljubitelji nogometa na našem območju, saj so si obetali 
kar štiri lokalne obračune med Zavrčem in Aluminijem, tako pa sedaj 
iz njih ne bo nič. V Novem mestu, kjer tako kot v Zavrču še niso prejeli 
licence za naslednjo tekmovalno sezono, kar pa bo po vsem sodeč le 
formalnost, so nad novico o uvrstitvi med najboljše seveda navdušeni 
in pravijo, da ne bodo plesali zgolj eno leto. Toda tako so lani govorili 
tudi v soboški Muri …

Maribor z Maltežani
V švicarskem Nyonu je v ponedeljek, 24. 6., potekal žreb evropskih 

nogometnih pokalov. Prvak Maribor je imel srečo, saj se bo v 2. pred-
krogu Lige prvakov pomeril z malteško Birkirkaro, ki ne bi smela pred-
stavljati večje težave vijoličastim, ki imajo tudi letos visoke ambicije. 
Manj sreče sta imela preostala slovenska predstavnika. Domžalčani 
se bodo v 1. krogu kvalifikacij za Ligo Evropa pomerili z romunsko 
Astro Ploesti, medtem ko Celjane čaka lanski krvnik Olimpije, norveški 
Tromso. Zmaji so v 1. predkrogu Lige Evropa prosti, v 2. krogu pa jih 
čaka zmagovalec srečanja Torpedo (GRU) – Žilina (SVK). Celjane v pri-
meru nadaljevanja čaka zmagovalec obračuna Mariehman (FIN) - In-
ter Baku (AZR), Domžalčani pa se bodo v primeru uspeha nad Romuni 
pomerili z Omonio s Cipra.
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Strelci: 0:1 A. Čeh (7.), 0:2 Go-
lubar (22.), 0:3 Dugolin (26.), 0:4 
Benko (29.), 0:5 Sambolec (38.), 
0:6 Kokol (51.), 0:7 Kokol (56.), 
0:8 A. Čeh (57.), 0:9 Kouter (89.), 
0:10 Kelenc (90.).

NŠ Drava: Klasinc (od 46. Me-
gla), Jaušovec, Merc (od 46. Her-
ga), Zamuda Horvat, Šoštarič, Lah 
(od 46. Debeljak), Šešo, Letonja, 
Pajnkiher, Pukšič, Pihler (od 46. 
Zupanič). Trener: Robert Hojnik.

Zavrč: Fink, S. Čeh, Sambolec, 
Murko, Kokol (od 58. Letonja), A. 
Čeh (od 58. Buzeti), Kuserbanj, 
Golubar (od 58. Roškar), Dugo-
lin (od 46. Kouter), Kelenc, Ben-
ko (od 46. Sreš). Trener: Viktor 
Trenevski.

Letošnje sklepno dejanje v li-
gah MNZ Ptuj je v petek, 21. 6., 
potekalo v Leskovcu, kjer je do-
mači klub praznoval 50 let delo-
vanja. Vrhunec petkovega popol-
dneva je bila nedvomno tekma 
med prvoligašem iz Zavrča in NŠ 
Drava iz Ptuja. Šlo je za finale po-
kala MNZ Ptuj.

Prvoligaš je nastopil v postavi, 
ki je v lanski šampionski drugo-
ligaški sezoni nosila glavno bre-
me, medtem ko so ptujski modri 
na igrišče poslali mlade igralce, 
saj je ekipa hranila moči pred 
dvobojema dodatnih kvalifikacij 
proti Šoštanju. V hudi pripeki go-
lobradi »dravaši« niso mogli pa-
rirati Zavrču, toda kljub temu so 
se borili po svojih najboljših mo-

čeh. Pokal je tako znova pristal 
v rokah Zavrča, prvoligaš pa si 
je zagotovil tudi prehodni pokal 
MNZ Ptuj v trajno last, saj ga je 
osvojil že tretjič zapored. Glavno 
tekmo si je v Leskovcu ogledalo 
blizu 500 gledalcev.

Pred osrednjim obračunom 
je potekalo tudi srečanje med 
sodniki in delegati na eni ter 
trenerji na drugi strani. Letošnji 

dvoboj so z 1:0 dobili trenerji. Po 
končani finalni tekmi pokala pa 
so možje, ki predsedujejo MNZ 
Ptuj, podelili pokale najboljšim v 
ligah MNZ Ptuj.

Stanko Glažar, predsednik 
MNZ Ptuj: »Z zadovoljstvom ugo-
tavljam, da je bil to pravi finale, 
kljub temu da predvsem Drava 
ni nastopila z najboljšo ekipo. 
Rezultat je malo višji, kar potrju-

je, da je kvalitetna razlika v prid 
Zavrča. V finalu sta nastopili eki-
pi, ki sta si to tudi zaslužili, saj 
sta na poti do finala premagovali 
vse nasprotnike. V Leskovcu je 
bil čudovit ambient, zahvala gre 
tudi organizatorjem NK Lesko-
vec, ki se je ob svoji 50-letnici res 
potrudil in vzorno organiziral 
prireditev.«
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Nogomet � NŠ Drava – Zavrč 0:10 (0:5)

Zavrč na finalu pokala MNZ Ptuj kot Španija

Foto: Marjan Kelner

Zavrč je pokazal svojo moč in mlade Ptujčane premagal s kar 0:10, torej izidom, s katerim je pred 
dnevi na Pokalu konfederacij Španija ugnala eksotični Tahiti.

Kidričani v 2. ligo
Nogomet � Pogled na igranje v 2. ligi 

Nogometaši Aluminija bodo 
naslednjo sezono igrali v 2. slo-
venski nogometni ligi, kjer bodo 
ob njih nastopili še: Dob, Krško, 
Radomlje, Šenčur, Šampion Ce-
lje, Šmartno ob Paki, Bela krajina 
in prvaka obeh 3. lig, Ankaran 
Hrvatini in Veržej. To pomeni, da 
je IO NZ Slovenije našel desetega 
člana 1. SNL v ekipi novomeške 
Krke, Aluminij pa potisnili v 2. 
SNL. Po samo eni prvoligaški se-
zoni se Kidričani vračajo v ligo, 
kjer so dolga leta krojili vrh.

Vsekakor je to velik udarec za 
nogomet v Kidričevem. Ne toliko 

zaradi izpada, bolj zaradi načina, 
ki ga je uporabil IO NZS, saj je 
dolgo čakal, odločitev pa sprejel 
dobre tri tedne pred pričetkom 
prvenstva v 1. SNL. Ne da bi iskali 
napake drugih, ampak malo sme-
šno je, da NZ Slovenije izda licen-
co Kopru, ki je dolžan blizu dva 
milijona evrov, izgublja glavnega 
sponzorja … Potem licenciranje 
ni več pomembno. Krka ni dobi-
la licence za prvo ligo, Muro 05 
pa so zaradi podobne stvari, kot 
so Koper obdržali, vrgli iz lige. 
Kakšne kriterije je IO NZ Sloveni-
je uporabil? Očitno take, da pač 

kdor koga pozna, saj ni mogoče 
razumeti, kako so prišli do take 
odločitve o popolnitvi 1. SNL.

»Tako kot v preteklosti smo 
tudi sedaj prepričani, da so ar-
gumenti na naši strani. Ne po-
znamo osnov, na katerih se je 
odločalo, zakaj nismo ostali v 
prvi slovenski nogometni ligi,« 
je kratko dejal direktor Aluminija 
Miran Lipovac.

Da so v Kidričevem resno 
verjeli, da ostanejo v prvoligaški 
druščini, kaže tudi angažiranje 
trenerja Anteja Šimundže in za-

Foto: Črtomir Goznik

četek priprav. Izkušeni igralec 
zvezne vrste Marko Drevenšek je 
dejal: » Že začetek priprav in pri-
hod novega trenerja je nakazoval 
na igranje v prvi ligi. Delali smo 
namreč zelo dobro, vendar nas je 
ta odločitev malo ustavila.«

V Aluminiju je v bistvu mir-
neje, kot so nekateri pričakovali, 
svet se ni podrl. Nogomet se bo 
igral naprej, verjetno pa računajo 
na hitro vrnitev med prvoligaše. 
Sprememb v igralskem kadru 
zaenkrat ni, bodo pa verjetno 
takrat, ko se bo pričel prestopni 
rok.

Danilo Klajnšek



Na igriščih Teniškega kluba Ter-
me Ptuj se je v nedeljo zaključilo 
državno prvenstvo za člane in člani-
ce. Naslova državnih prvakov med 
člani se je veselil 1. nosilec turnirja 
Marko Stošić, med članicami pa 
je slavila šele 15-letna Hana Mraz. 
Nezadovoljni ne morejo in ne sme-
jo biti niti domači igralci, saj se je 
med dekleti vse do polfinala pre-
bila perspektivna Tamara Zidan-
šek, med fanti pa je Urh Krajnc 
Domiter obtičal v polfinalu.

Kot smo že pisali, je domače bar-
ve odlično organiziranega turnirja, 
ki pa je bil, kot je to že stalnica za-
dnjih let, okrnjen, med fanti brani-
lo pet tekmovalcev, med dekleti pa 
je poleg Tamare nastopila še Hana 
Simonič. V 2. krog so se med fant 
prebili Matej Rus, Blaž Bezjak in 
Urh Krajnc Domiter, od katerega 
se je tudi največ pričakovalo. Po 
pričakovanjih sta Blaž in Matej na-
stope končala v 2. krogu, Urh pa je 
izpadel v četrtfinalu. V enem izmed 
najlepših in najkvalitetnejših dvo-
bojev na turnirju je člana TK Terme 
Ptuj ugnal eden najboljših igralcev 
do 18. leta pri nas Aljaž Radinski, 
kasnejši finalist. V napetem in dol-
gem obračunu, zadnja dva seta sta 
se odločala šele v podaljšani igri, je 
moral Urh, ki je vse do omenjenega 
dvoboja deloval zastrašujoče, napo-
sled le položiti orožje, izgubil je s 
7:5, 6:7 (4) in 7:6 (1), velja pa ome-
niti, da je imel mladi Ptujčan prav 
v teh dneh veliko obveznosti v šoli, 
saj zaključuje srednjo šolo. V finalu 
sta se tako pomerila Marko Stošić in 
Aljaž Radinski, s 6:2, 3:6 in 6:3 pa je 
slavil prvopostavljeni igralec držav-
nega prvenstva.

Pri dekletih je v nadaljevanju 
turnirja nase opozorila Tamara 
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Tenis � Državno prvenstvo za člane in članice na Ptuju

Tamara obstala v polfinalu, Urh v četrtfinalu
finale pa se je uspelo prebiti Urhu 
Krajncu Domitru, ki je nastopal v 
paru z 2. nosilcem med posamezni-
ki Janošem Žibratom. V finalu sta 
jima končno slavje preprečila Blaž 
Bizjak in zmagovalec med posame-
zniki Marko Stošić, ki sta slavila s 
6:4 in 6:0. Med dekleti je v dvojicah 
nastopila le Hana Simonič, a je s 
svojo partnerico Moni Potrč iz Ma-
ribora izpadla že v 1. krogu.

Luka Hazdovac, vodja turnirja: 
»Turnir je potekal v težkih razme-
rah, saj so tekmovalci trpeli zaradi 
velike vročine, vendar pa smo kljub 
temu videli nekaj lepih in kvalite-
tnih dvobojev. Glede organizacije 
lahko rečem, da imamo že kar nekaj 
izkušenj s tovrstnimi dogodki, tudi 
mednarodnimi, in menim, da smo 
turnir uspešno izpeljali. Zdi se mi 
le, da državno prvenstvo termin-
sko ni bilo najbolj posrečeno, saj 
ima ogromno tekmovalcev v tem 
času maturo, ki je marsikateremu 
preprečila nastop. TK Terme Ptuj je 
imel na turnirju pet moških in dve 
ženski predstavnici. Urh je igral do-
bro, vendar pa je bil pod pritiskom 
zaradi mature, obenem pa je proti 
kasnejšemu finalistu odločalo le 
nekaj točk. Tamara ravno v polfina-
lu ni imela svojega dne, prej pa je 
igrala dobro in v četrtfinalu izločila 
prvo nosilko Vollmeierjevo. Izpo-
stavil bi tudi Blaža Bezjaka, ki je le-
tnik 1998 in se je uspešno prebil iz 
kvalifikacij.«

Tamara Zidanšek, polfinalist-
ka DP na Ptuju, članica TK Terme 
Ptuj: »S turnirjem sem zadovoljna, 
saj sem prišla v polfinale med štiri 
najboljše. Glede na to, da sem še 
precej mlada, mi je zelo všeč, kar 
sem naredila.«
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Kvalifikacije za 3. SNL – V

Vse je še odprto

Foto: Marjan Kelner

Državni članski prvak Marko Stošič

Mestna občina Ptuj, Tekaški klub 
Maraton Ptuj in Zavod za šport Ptuj 
so v nedeljo organizirali 5. Tek par-
tnerskih mest Ptuj 2013. Tega tradi-
cionalnega osemurnega teka se je 
udeležilo dvaindvajset ekip in pet 
posameznikov. Tekli so po ulicah in 
trgih mesta Ptuj: z Mestnega trga po 
Miklošičevi, Slomškovi, Prešernovi, 
Cafovi, Dravski, Vošnjakovi in Ja-
dranski ulici, Vrazovem trgu ter po 
Aškerčevi in Krempljevi ulici nazaj 
na Mestni trg. Krog je bil dolg nekaj 
več kot 1300 metrov in je bil pre-
cej razgiban. Ob domačih ekipah 
so sodelovale tudi ekipe s Ptujem 
pobratenih in partnerskih mest 
Ohrida, Saint Cyra sur Loir, Banske 
Štiavnice, Burghausna, Varaždina, 
Nagykanizse in Kalisza.

Tek partnerskih mest se je začel 
točno ob desetih dopoldan, orga-
niziran pa je bil za moške, ženske 

in mešane ekipe ter posameznike. 
V ekipi so bili štirje predstavniki, 
ki so se menjevali vsako uro, zma-
govalce pa so dobili glede na šte-
vilo pretečenih krogov posamezne 
ekipe. V moški konkurenci je bila 
tretja ekipa P2J, ki je pretekla 84 
krogov, na drugem mestu je bila 
Banska Štiavnica s pretečenimi 89 
krogi, medtem ko je zmagala ekipa 
TAO 1 iz Ptuja, ki je v osmih urah 
pretekla 90 krogov. Člani zmagoval-
ne ptujske ekipe so bili Matevž Za-
vec, Andrej Voglar, Aljoša Vajda in 
Matej Jeza, ki so že tretjič zapored 
osvojili prvo mesto med moškimi 
ekipami na Teku partnerskih mest. 
Pri ženskah je bila s 65 pretečenimi 
krogi na tretjem mestu Nagykaniz-
sa, na drugem z 71 krogi ekipa Sa-
int Cyr Sur Loire in na prvem mestu 
prav tako z 71 krogi, a s hitrejšim 
prihodom v cilj ekipa TAO 2. Ta je 

nastopila v postavi Elizabeta Vido-
vič, Nana Galun. Božica Selinšek in 
Andreja Žerjav.

Zelo izenačen tek za vrh smo 
spremljali v mešanih ekipah, kjer 
sta nastopila po dva moška in dve 
ženski. Na tretjem mestu je bila z 72 
pretečenimi krogi ekipa Tekaškega 
kluba Maraton iz Ptuja, na drugem 
mestu s 77 krogi Mestna občina 
Ptuj, medtem ko je zmagala z 78 
krogi ekipa TAO 3. V tej ekipi so bili 
Marjeta Gomilšak, Aleš Bezjak, Ber-
narda Ivančič in Marko Renčelj. Po-
sebne pohvale si zasluži pet atletov: 
Zmago Horvat, Gorazd Drevenšek, 
Tomaž Pivec, Zdravko Čufar in Sreč-
ko Ferčič, ki so samostojno osem ur 
s krajšimi postanki tekli po ulicah 
in trgih Ptuja. Glede na število kro-
gov oziroma pretečenih kilometrov 
je bil najboljši Tomaž Pivec.

David Breznik

Atletika � Tek partnerskih mest Ptuj 2013

Tek zaznamovale ekipe TAO

Foto: Marjan Kelner

Zmagovalci 5. Teka partnerskih mest Ptuj 2013 so bili vsi, najboljšim pa so na svečani podelitvi pre-
dali pokale in priznanja. Organizatorji so se ves zelo vroč dan trudili, da so dobro izpeljali zanimivo 
športno prireditev, ki bo ponovno na sporedu čez dve leti.

Foto: Marjan Kelner

Državna članska prvakinja Hana Mraz

Zidanšek, ki je v 2. krogu najprej 
premagala 8. nosilko Julijo Jauk s 
6:1 in 6:0, nato pa je brez težav izlo-
čila prvo nosilko Patricio Vollmeier, 
izid je bil 6:2 in 6:1. 16-letno članico 
TK Terme Ptuj, ki je pred kratkim 
blestela na DP do 16. leta starosti 

in osvojila 2. mesto, je nato šele v 
polfinalu ustavila Natalija Šipek, 
ki je slavila s 6:0 in 6:3. V finalu je 
Šipkovo ugnala Hana Mraz s 3:6, 6:1 
in 6:4.

Med moškimi pari so imeli do-
mačini v ognju kar nekaj želez, v 

Kolesarsko društvo Sloga 1902 iz 
Idrije je od četrtka, 20., do sobote, 
22. junija, pripravilo prvo večdnev-
no etapno dirko za veliko nagrado 
Idrije za dečke A, B in C. Prijavlje-
nih je bilo 108 tekmovalcev, na 
startu pa se jih je potem zbralo ne-
kaj manj. V stilu velikih dirk so se 
deklice in dečki v treh etapah borili 
za majice v barvah idrijske zastave. 
Na dirki so uspešno nastopili tudi 
dečki Kolesarskega kluba Perutni-
na Ptuj, saj je v kategoriji dečkov A 
Luka Sagadin skupno ponovno 
pometel s konkurenco.

V prvi etapi so kolesarji grizli 
kolena na kratkem, a dokaj zahtev-
nem vzponu od Hladnika v Srednji 
Kanomlji na Razpotje. V 3,7 km 
dolgem vzponu so morali prema-
gati 257 m višinske razlike klanca 
s povprečnim naklonom 6,7 %, pri 
tem pa je bil naklon najstrmejše-
ga odseka kar 13,8 %. Dečki C so 
startali dober kilometer višje. Od 
Ptujčanov je bil Aljaž Ljubec 7., Ti-
len Krepek pa 9. Pri dečkih B je bil 
Marko Hozjan 3., Nace Malovič 8. in 
Žan Ljubec 10. Pri dečkih A je svojo 
premoč dokazal Luka Sagadin, ki je 
tudi letos v fantastični formi, 6. je 
bil Žan Ljubec.

Drugi dan je dirka potekala po 
ulicah Idrije. Med dečki C je bil 
najvišje uvrščeni član Perutnine 
Ptuj Tilen Krepek na 7. mestu, 15. 
pa je bil Aljaž Ljubec. Pri dečkih B 
je odločal cilj glavnine, Marko Hoz-
jan je bil 5., Nace Malovič pa 6. Da 
so dekleta še kako konkurenčna, je 
med dečki A dokazala Katja Jeretina 
(Radenska KD Življenje), ki je sicer 
mlajša mladinka, a po pravilniku 
KZS le-te tekmujejo s fanti v nižji 
kategoriji. Dobre pol minute za njo 
je v cilj prišla skupinica, na čelu ka-
tere je bil Luka Sagadin. Veliko delo 
je v 2. etapi opravljal Jernej Paj, saj 
je celotno dirko pomagal Luku lo-
viti ubežnike; zasedel je 10. mesto.

Tretja, zadnja etapa je potekala 
po ozki dolini reke Idrijce v osrčje 
krajinskega parka Zgornja Idrijca. 
5,8 km dolgo traso kronometra v 
Idrijsko Belo je pri dečkih C od ko-
lesarjev ptujskega kluba najhitreje 
zmogel Tilen Krepek, ki je bil 13., 
15. pa Aljaž Ljubec. Pri dečkih B je 
bil Žan Ljubec 4., Marko Hozjan 6. 
in Nace Malovič 14. Med dečki A je 
Luka Sagadin stopil na 2. stopničko 
na zmagovalnem odru.

Na Ptuju v nedeljo 
Pokal Poli 2013

Pred dirko je nekaj informacij o 
poteku tekmovanja podal direktor 
Kolesarskega kluba Perutnina Ptuj 
Rene Glavnik: »Šele končali smo 
in že je za KK Perutnino Ptuj na vr-
sti državno prvenstvo za Pokal Poli 
za kategorije dečki in Pokal SLO za 
juniorje, ki bo v nedeljo 30. junija, 
s startom ob 9. uri izpred Šolskega 
centra.« Neumorni dolgoletni di-

Kolesarstvo � VN Idrije za dečke A, B in C

Luku Sagadinu etapna dirka

Foto: Marjan Kelner

V skupni razvrstitvi treh etap je med dečki C Tilen Krepek osvojil 
9., Aljaž Ljubec pa 10. mesto. Pri dečkih B so bili med deseterico 
trije »perutninarji«: Marko Hozjan je bil končno 4., Žan Ljubec 6. 
in Nace Malovič 9. Pri dečkih A je seveda slavil Luka Sagadin ( na 
fotografiji), 14. je bil Jernej Paj in 15. Žan Zemljak.

rektor ptujskih kolesarjev si seveda 
želi tudi dobrih predstav fantov 
domačega kluba: »Fantje v klubu so 
marljivi, vendar je konkurenca neiz-
prosna. Dokazali so, da so borbeni 
in željni dobrih rezultatov. Trenerji 
so usposobljeni in izkušeni. Želijo 
si dobrih rezultatov svojih varovan-
cev, prav tako kako zmago, vendar 
si tega želijo tudi v drugih klubih, 
zato pričakujemo, da se bodo ča-
stno borili in zastopali barve klu-
ba. Želim jim čim več dobrih mest, 
športne sreče in uspehov na Ptuju.«

Na koncu nam je Glavnik zaupal 
še, kako je zadovoljen z dosedanjim 
potekom sezone: »Do sedaj sem za-
dovoljen z uspehi v Kolesarskem 
klubu Perutnina Ptuj, saj so nanizali 
nekaj zavidljivih rezultatov, pred-
vsem izstopata Luka Sagadin in 
Nejc Rogina. Zaupam in verjamem, 
da do uspeha lahko pride vsak, ki si 
to srčno želi in upa. Zato veliko srče 
in uspehov v nadaljevanju.«

tp

Šoštanj – NŠ Drava Ptuj 1:1 (1:1)
Strelca: 1:0 Spasojevič (12.), 1:1 

Hojnik (37.).
NŠ Drava Ptuj: Ajlec, Rumež, Hor-

vat, Marinič, Nežmah, Ljubec (od 84. 
Šoštarič), Hojnik (od 89. Pukšič), Fran-
gež, Arsič, Antolič (od 75. Zagoršek), 
Krajnc; trener: Franc Fridl.

Pomembnost prve kvalifikacijske 
tekme za preboj v 3. slovensko nogo-
metno ligo – vzhod se je poznala v igri 
članske ekipe Nogometne šole Drava 
na srečanju proti Šoštanju. Ptujčani so 
po uvodnem otipavanju nesrečno pre-
jeli zadetek. Izkušeni Željko Spasojevič 
je izvedel prosti strel z desne strani s 
kakšnih tridesetih metrov in žoga je 
oplazila Daniela Ljubca ter pristala v 
golu. Drava je nato zaigrala bolje in je 
počasi prevzemala pobudo, kar je pri-
vedlo do dveh polpriložnosti Damjana 
Antoliča. Mlada ptujska ekipa je v 37. 
minuti izvedla dolgo akcijo, v kateri je 
kapetan Jura Arsič lepo odložil žogo 
Maticu Hojniku, ki je z zelo natančnim 
strelom po tleh izenačil na 1:1. Do 
konca prvega dela nismo videli kon-
kretnejših situacij za zadetek in takoj 
po odmoru je Drava približno petnajst 

minut popolnoma dominirala, potem 
pa je zelo popustila in padla v svoji igri. 
Izredno priložnost za vodstvo ptujskih 
»belih« je po idealni podaji Roka Mari-
niča imel v 52. minuti Arsič, a je njegov 
strel fantastično ustavil domači vratar 
Sandi Barukčič. V zadnjih pol ure so 
se nogometaši Šoštanja prebudili in 
bili iz minute v minuto pogumnejši in 
tudi konkretnejši v zaključkih akcij, v 
katerih je največ preglavic gostujočim 
obrambnim igralcev povzročal Tilen 
Celcer. Najbolj vroče je bilo v nadalje-
vanju pred vrati Aleša Ajlec v 85. mi-
nuti, ko je šel sam proti golu Matevž 
Verhovnik, a mu je v zaključku akcije 
zmanjkalo malo moči in njegov poizkus 
je brez težav obranil zelo zanesljiv ptuj-
ski vratar. Po prvi polovici kvalifikacij 
za preboj v 3. slovensko nogometno 
igro med Šoštanjem in Dravo je izid 
1:1 zelo aktiven za obe ekipi. Ptujčani 
bodo morali to soboto od 17.30 na me-
stnem stadionu na tekmi sezone igrati 
bistveno hitreje, pogumneje in agresiv-
neje, da bodo unovčili brez dvoma svo-
jo večjo igralsko kvaliteto in potencial v 
primerjavi z ekipo Šoštanja.

David Breznik

Foto: DB

Ptujski nogometaši (v belih dresih) remizirali v Šoštanju
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Slovenska atletska reprezen-
tanca se je na dvodnevnem 
evropskem ekipnem prvenstvu 
v Kaunasu v Litvi uvrstila v prvo 
ligo. V drugi ligi je prepričljivo 
zmagala pred Litvo in Srbijo. K 
zmagi je prispevala tudi mlada, 
nadarjena ptujska atletinja Vero-
nika Domjan. Mladinka je tokrat 
prvič nastopila v dresu z držav-
nim grbom na pomembnem 
mednarodnem tekmovanju. V 
močni konkurenci, kjer je slavi-
la olimpijska prvakinja Hrvatica 
Sandra Perkovič (65,77 metra), 
je Domjanova zasedla sedmo me-
sto z metom 46,60 metra. »Žal so 
se mi pojavile bolečine v prede-
lu trtice, tako da ni šlo še dlje,« je 
po tekmovanju povedala Domja-
nova. »Daljava nakazuje, da sem v 
formi, in verjamem, da bo počasi 
prišel tisti pravi met. Upam seve-
da, da bo do konca tedna trtica 
že bolje. Zame je bila to nova iz-
kušnja in čast zastopati Slovenijo 
na tako velikem tekmovanju,« je 
še dodala.

Atletika � Atletski klub Cestno podjetje Ptuj

Domjanova z reprezentanco v Litvi

Foto: arhiv kluba

Domjanova je na evropskem ekipnem prvenstvu v Kaunasu brani-
la barve reprezentance.

Izlet na Debelo peč (2014 m)
in Viševnik (2050 m)

Planisnko društvo Ptuj organizira v soboto in nedeljo, 6. in 7. julija, 
izlet na Debelo peč (2014 m) in Viševnik (2050 m). 

Debela peč je 2014 m visoka gora, ki se z ene strani strmo dviga 
nad dolino Krme, na drugo stran pa se zložno spušča proti prostranim 
pokljuškim gozdovom. Z vrha, na katerem sta žig in vpisna skrinjica, 
se nam odpre lep razgled na najvišje vrhove Julijskih Alp, Karavank, ob 
lepem vremenu pa tudi Kamniško-Savinjskih Alp.

Prvi dan se bomo sprehodili po Pokljuški soteski ter se povzpeli na 
Debelo peč. Drugi dan nas čaka vzpon na Mrežce (1965 m) ter nato 
pod grebenom nad dolino Krme proti Debelemu vrhu (1959 m), ki ga 
pot zaobide. S Srenjskega prevala (desno od nas se dviga Mali Draški 
vrh 21323 m) se povzpnemo še na Viševnik (2050 m) ter se nato spu-
stimo do Rudnega polja. Po okrepčilu nas čaka še povratek domov.

Odhod: v soboto, 6. julija, ob 5. uri izpred želežniške postaje
Prihod: v nedeljo, 7. julija, v večernih urah
Prenočišče: Blejska koča na Lipanci (planinska izkaznica in plača-

na članarina za tekoče leto)
Prevoz: mali avtobus do 25 oseb, v primeru manjšega števila prija-

vljenih pa se bo organiziral prevoz s kombijem ali z lastnimi prevoznimi 
sredstvi

Težavnost: lahka označena planinska pot, primerna za vse gene-
racije

Trajanje: prvi dan skupaj 5 ur, drugi dan 5 ur
Oprema: za visokogorje (planinski čevlji in ostala oprema ter obilo 

dobre volje)
Cena: 50 EUR ( avtobusni prevoz, prenočišče in čaj)
Prijave (in plačilo): v pisarni Planinskega društva Ptuj, v času ura-

dnih ur ali preko Bank-Neta, do torka, 2. julija 2013
Če bo slaba vremenska napoved, se izlet prestavi na jesenski ter-

min (v začetku septembra). Vodja izleta: Jože Dajnko (za informacije 
in tudi potrditev prijave 040 754 499).

Planinski kotiček

Foto: Marjan Kelner

Udeleženci so na atraktivnem turnirju v nogometu na mivki prav 
gotovo uživali in v prihodnjih letih lahko pričakujemo, da se bo 
turnir še razvijal.

Strelci: 1:0 Benko (6.), 1:1 Matoš (32.), 1:2 Matoš (38.), 2:2 Sambolec (45.), 
3:2 Kelenc (80.).

Zavrč: Fink, Kurbus, Sambolec, Roškar, S. Čeh, Brlečić, A. Čeh, Matjašič, Fu-
ček, Benko, Golubar. Igrali so še: Bešenić, Kokol, Kuserbanj, Letonja, Kelenc, 
Dugolin, Kouter, Sreš, Buzeti, Murko. Trener: Viktor Trenevski.

Slaven Belupo: Pelin, Purić, Pranjić, Bagarić, Matoš, Glavica, Filipović, Delić, 
Gregurina, Rak, Roksam. Igrali so še: Marković, Melnjak, Sminderovac, Senić, 
Geng, Maras, Arap, Posinković, Šaban, Vugrinec, Haračić. Trener: Ivan Katalinić.

Naslednje srečanje v nizu prijateljskih tekem Zavrča pred premierno prvo-
ligaško sezono je postreglo z gledljivim nogometom, za kar so poskrbeli tako 
domačini kot njihovi gostje iz Koprivnice. 300 gledalcev je videlo pet zadetkov, 
veliko število priložnosti, srečanje pa je bilo odigrano v odličnih razmerah in ob 
primerni temperaturi. Domačini so preko Benka, ki je zadel iz bližine, povedli 
že v 6. minuti. Počasi so pričeli pobudo prevzemati modri, ki so se pokazali kot 
kvalitetna in fizično zelo močna ekipa, ki jo vodi sloviti Ivan Katalinić. Plod boljše 
igre Slavena Belupa je bilo najprej izenačenje, za katerega je poskrbel Matoš v 
32. minuti. Isti igralec je poskrbel za popoln preobrat le nekaj minut kasneje. 
Na odmor so igralci obeh ekip odšli s poravnanim izidom 2:2, zadetek za bele 
je dosegel Sambolec.

V drugem delu igre smo videli številne menjave na obeh straneh. Gostje so 
naprej imeli jalovo pobudo, domačini pa so bili zelo nevarni v nasprotnih napa-
dih, toda pešala je realizacija. Imenitne priložnosti so zapravili Kurbus,, Benko 
in Matjašič, na drugi strani pa sta praktično nemogoče zgrešila Vugrinec, sicer 
eden najboljših nogometašev hrvaške lige nasploh (v svoji karieri je med drugim 
nastopal za Varteks, Dinamo in v tujini za Lecce), in Bagarić. Trenutek odločitve 
je padel v 80. minuti, ko je imeniten zadetek z leve po podaji Matjašiča in Buze-
tija dosegel Kelenc.

Naslednje srečanje bodo Zavrčani odigrali v nedeljo, ko v njihov športni park 
ob 20. uri prihaja splitski Hajduk.

V Zavrč prihaja Nikola Šafarić 
Nogometaši Zavrča se pospešene pripravljajo na premierno prvoligaško sezo-

no, priprave pa na srečo potekajo brez težav. Klub je zaenkrat okrepilo pet no-
gometašev: Dejan Kurbus, Matija Kovačić, Mario Brlečić, Luka Bešenić in Josip 
Fuček, prav tako pa je bilo nekaj odhodov. Seznam okrepitev pa s tem še ni pov-
sem zaključen, saj v klub prihaja do sedaj prav gotovo najodmevnejše ime: dres 
Zavrča bo namreč v naslednji sezoni nosil izkušeni Nikola Šafarić. Gre za 32-le-
tnega nekdanjega hrvaškega reprezentanta, zbral je tri nastope, v svoji karieri pa 
je največji pečat pustil v Varteksu. Igral je še za Rijeko, Slaven Belupo, nazadnje 
pa je bil član madžarskega prvoligaša Kaposvarja. Odličen zvezni nogometaš bi 
moral pomeniti dodano vrednost v ekipi Viktorja Trenevskega. Dresa kluba, ki je 
lani suvereno slavil v 2. ligi, pa v bodoče ne bosta več nosila Rok Letonja, ki bo 
najverjetneje okrepil Aluminij, in Stjepan Kokot.

tp

Duplek – Aluminij 0:10 (0:5)
Nogometaši Aluminija so v soboto odigrali prvo pripravljalno tekmo. Bili so 

gostje Dupleka na njihovih dnevih nogometa. Ekipo je v odsotnosti trenerja An-
teja Šimundže (krajši dopust) vodil njegov pomočnik Kliton Bozgo. Nogometaši 
Aluminija so po pričakovanjih visoko premagali svoje gostitelje in v vsakem delu 
igre dosegli po pet zadetkov: Aluminij je prvi polčas nastopil v postavi: Murko, 
Medved, M. Rešek Jus, Lonzarič, Pečovnik, Bloudek, Kurež, Jovanovič, Žagar, v 
drugem polčasu pa so nastopili: Lipovac, Cesar, Bingo, D. Rešek, Rogina, Horvat, 
Vindiš, Petek, Zajc in Vrbanec.

Danilo Klajnšek

Nogomet � Prijateljske tekme

Zavrč – Slaven Belupo 3:2 (2:2)

Na Ranci je bil po nizu uspešno izvedenih turnirjev v odbojki na mivki tokrat 
narejen majhen preobrat, saj so organizirali izvedli turnir v nogometu na mivki 
Ptujsko morje 2013. Na odlično pripravljenem peščenem igrišču so se za zmago 
pomerile štiri ekipe: Sprosti.se, Picerija Grapa, Mebor in NK Pletenka. V predtek-
movalnem delu so se moštva pomerila vsaka z vsakim in spremljali smo zanimi-
ve dvoboje na »vročem pesku«. Tu in tam so nam nogometaši in nogometašice 
pokazali kakšno vrhunsko potezo, sicer pa smo v vsaki tekmi videli veliko zadet-
kov. Po vseh medsebojnih tekmah sta za tretjem mesto zaigrali ekipi NK Pleten-
ka in Mebor; zmagala je ekipa iz Škofje Loke z rezultatom 6:2. V velikem finalu 
turnirja sta se pomerila Picerija Grapa in Sprosti.se in po pravi seriji zadetkov so 
sproščeni zmagali z 11:7. Tako je ekipa Sprosti.se postala zmagovalka turnirja, 
iz njihovih vrst pa prihaja tudi najboljši igralec Miha Leben.

Glavni organizator turnirja Emil Mesarič je po tem zanimivem športnem do-
godku dejal: “Na Ptuju smo prvič organizirali turnir v nogometu na mivki in pri-
reditve, ki se je lotimo mi, navadno postanejo tradicionalne. Turnir je bil zelo 
sproščen in prijeten zaradi udeležencev, ki so tudi na pesku pokazali veliko no-
gometnega znanja in marsikatero brazilsko nogometno veščino.«

David Breznik

Nogomet na mivki

Zmagala ekipa Sprosti.se

Ta konec tesna bo zanimivo na 
starem kartodromu v Hajdošah. V 
nedeljo bo namreč potekala peta 
dirka za državno in pokalno prven-
stvo Slovenije v kartingu. Predfinal-
na dirka bo ob 12.00, finalna pa ob 
14.30. Pred tem bo uradni trening. 
Organizator tekmovanja, AMD Ptuj, 

pričakuje veliko nastopajočih, saj 
ti v Hajdošah radi tekmujejo. Člani 
domačega kluba hitijo urejati kar-
todrom, da bi tekmovalci in tekmo-
valke imeli kar najboljše.

Nastopili bodo tudi dirkači AMD 
Hajdina in AMD Ptuj. V skupnem 
seštevku so boljši vozniki AMD Haj-

dina in imajo kar precejšnjo pred-
nost pred sosedi iz Ptuja. Za AMD 
Ptuj bo po vsej verjetnosti nastopil 
tudi Zvonko Dominko, ki doslej ni 
nastopal zaradi študijskih obvezno-
sti, njegovi rezultati s treningov pa 
so zelo dobri. Tudi Zlatko Oman naj 
bi nastopil, vendar si mora urediti 

Karting � Peta dirka za državno in pokalno prvenstvo

Visoke uvrstitve domačih razlog za ogled

Foto: Črtomir Goznik

Rezultati 9. kroga: Joe Fer-
nandes – ŠD Majski Vrh 0:8, KMN 
Majolka – FC Optimisti 4:2, KTED 
Koranti Demoni – ŠD AS Evroavto 
2:4, UŠR Višnjica – ŠD AS 7:0, Mix 
Team – KMN Draženci 1:0; zaostala 
tekma: UŠR Višnjica – Mix Team 6:2
1. AS EVROAVTO 7 6 1 0 38:13 19
2. KMN MAJOLKA 7 6 0 1 30:8 18

3. ŠD MAJSKI VRH 7 4 2 1 27:14 14
4. UŠR VIŠNJICA 7 4 1 2 23:13 13
5. FC OPTIMISTI 7 3 1 3 19:22 10
6. MIX TEAM 7 3 1 3 14:18 10
7. KMN DRAŽENCI 7 2 1 4 19:20 7
8. KTED KORANTI 7 2 1 4 20:27 7
9. J. FERNANDES 7 1 0 6 8:33 3
10. ŠD AS 7 0 0 7 9:32 0

Danilo Klajnšek

Mali nogomet � Liga ŠD As

Končano je tekmovanje v 2. slo-
venski mladinski in kadetski nogo-
metni ligi – vzhodna skupina, kjer 
nastopajo mladi nogometaši NŠ 
Poli Drava in AHA EMMI Bistrica. 
Ptujčani so skupno zasedli peto, 
nogometaši iz Slovenske Bistrice 
pa sedmo mesto. Te uvrstitve pa so 
daleč od vrha, ki vodi v slovenski 
elitni mladinski in kadetski nogo-
metni razred. Veliko ekip bi rado 
nastopalo v tej konkurenci, vendar 
je vprašanje, kako so na to pripra-
vljene. Kar nekajkrat se je zgodilo, 
da so ekipe nastopile z manj kot 
enajstimi igralci. Očitno so se pre-
cenjevali in v tekmovanje krenili s 
premajhnim številom igralskega ka-
dra. Vsekakor pa v naslednji sezoni 

lahko popravijo uvrstitve, če jim že 
v tej sezoni ni šlo po načrtih.

1. NŠ R. KOREN 52 43 5 4 253:33 134
2. KRŠKO 52 38 5 9 166:47 119
3. MALEČNIK 52 38 2 12 178:57 116
4. DRAVINJA 52 33 5 14 127:69 104
5. NŠ POLI DRAVA 52 27 6 19 105:102 87
6. ŠMARTNO 1928 52 25 6 21 94:83 81
7. AHA EMMI 52 20 4 28 84:128 64
8. FARMTECH V. 52 18 8 26 87:113 62
9. ZREČE 52 18 5 29 62:120 59
10. POHORJE 52 15 9 28 81:159 54
11. ŽELEZNIČAR 52 16 5 31 91:116 53
12. ŽALEC 52 12 7 33 54:125 43
13. MIKLAVŽ – D. 52 13 4 35 72:182 43
14. ŠOŠTANJ – M. 52 10 5 37 58:178 35

Danilo Klajnšek

Nogomet � 2. SML in SKL – V

Dravaši skupno peti

Domjanovo v juliju čakajo 
pomembna mednarodna prven-
stva, najprej svetovno prvenstvo 
za mlajše mladince, nato pa še 
evropsko prvenstvo za mladince.

Slovenskih barv v Litvi pa to-
krat ni branila Nina Kolarič, saj 
se je selektor slovenske repre-

zentance odločil, da v skoku v 
daljino da prednost troskokašici 
Snežani Rodić, ki ima letos neko-
liko boljši rezultat od Kolaričeve. 
Rodićeva je bila v skoku v daljino 
druga s 637 centimetri, najboljši 
letošnji izid Kolaričeve, ki ta ko-
nec tedna nastopa na sredozem-

skih igrah v Turčiji, pa znaša 640 
centimetrov.

Pavlovič najhitrejši
Minuli konec tedna pa so z 

rezultati znova zablesteli ptujski 
pionirji (U16) na atletskem po-
kalu Slovenije. Gregor Pavlovič 
je z dvema zmagama, na 100 in 
300 metrov, dokazal, da sodi 
med najobetavnejše slovenske 
sprinterje. V obeh disciplinah je 
suvereno zmagal, poleg tega pa 
je tudi popravil osebna rekorda. 
100-metrsko razdaljo je zmogel v 
11,57 sekunde, kljub temu da ga 
je oviral nasprotni veter 1,1 me-
tra na sekundo. Še bolj pa se je iz-
kazal na tristometrski razdalji, ki 
jo je premagal v 36,43 sekunde.

Z zmago in drugim mestom 
se lahko pohvali Maja Bedrač. V 
svoji paradni disciplini, skoku v 
daljino, je kljub zanjo nekoliko 
slabšem skoku 538 centimetrov 
zmagala, z osebnim rekordom na 
100 metrov (12,53 sekunde) pa 
je bila druga. Dvakrat drugi je bil 
tudi Boštjan Nahberger. V dalji-
no je skočil 595 centimetrov, na 
300 metrov z ovirami pa je tekel 
44,04 sekunde.

ue

licenco. Na Ptuju je vedno dobro 
nastopil. Tukaj je še Domen Ker-
man, ki je tretji, pa tudi Anja Vodu-
šek je visoko uvrščena.

Visoke cilje imajo tudi pri AMD 
Hajdina. Njihovo prvo ime je vodeči 
v kategoriji rotax max Vid Pšajd, ki 
tudi računa na zelo visoko uvrstitev, 
enako Primož Matelič v razredu ro-
tax DD2, kjer je drugi. Tudi Jan Skle-
dar lahko poseže visoko, redno pa 
se visoko uvršča tudi Maks Mlakar v 
razredu KZ 2.

Visoke uvrstitve tekmovalcev iz 
AMD Ptuj in Hajdina so razlog za 
ogled zanimive dirke za državno in 
pokalno prvenstvo. “Tekmovanje 
bo zelo zanimivo, vse prej bo kot 
lahko. Če bodo nastopili vsi naši, se 
lahko nadejamo najboljšega klub-
skega uspeha v tej sezoni, kar bi bila 
vsekakor dobra najava za dirko 4. 
avgusta, ki bo ob prazniku občine 
Ptuj. Pričakujem dobro in uspešno 
dirko,” je dejal Uroš Langerholc iz 
AMD Ptuj.

Danilo Klajnšek



Karavana padalskih tekem se 
nadaljuje z izjemnim tempom. Za 
ptujskimi padalci sta že dve tekmi, 
čaka pa jih še kar nekaj. Po tekmi 
za svetovni padalski pokal v skokih 
na cilj na hrvaški Reki se je ta ko-
nec tedna padalska karavana usta-
vila v Moškanjcih, kjer je potekala 
prijateljska tekma za ptujski pokal.

Poleg dveh domačih ekip se je 
povabilu ptujskih padalcev odzva-
lo še šest ekip iz različnih držav: 
iz Hrvaške (Rijeka mix skupaj s 
Ptujčanoma Sergejem Pukšičem 
in Igorjem Vidovičem), Bosne in 
Hercegovine (Prijedor mix skupaj 
z Leščanoma Gorazdom Lahom in 
Senadom Salkićem), dve ekipi iz 
Katarja in dve ekipi iz Združenih 
arabskih emiratov. Za drugo ekipo 
Arabskih emiratov sta skakala tudi 
dva Francoza, eden od njiju je več-

kratni svetovni prvak v skokih na 
cilj Philippe Valois.

V sproščenem in prijateljskem 
vzdušju so gostitelji izpeljali vseh 
zahtevanih osem serij skokov ob 
pomoči letala Slovenske vojske  Pi-
latus porter PC-6. Z veseljem smo 
bili priča zmagi prve postave AK 
Ptuj (Peter Balta, Boris Janžekovič, 
Gorazd Vindiš, Matej Kostanjevec 
in Tonček Gregorič) na domačem 
terenu! Za njimi se je na stopničko 
pod vrhom sprehodila še ekipa iz 
Združenih arabskih emiratov, na 
tretjo pa ekipa Prijedor mix.

Tekma je bila kljub prijateljskim 
vezem napeta in vedno bolj vro-
ča, vključno z zadnjo serijo, ko se 
je prva ekipa AK Ptuj zavihtela na 
prvo mesto. A zanimivo, vse do 
zadnje serije je Ptujčan Peter Balta 
skakal brezhibno, zadnji doskok 

pa je skočil že malce preveč spro-
ščeno in si priskrbel nepotrebne 
štiri kazenske centimetre. Seveda 
je rezultat bil vseeno odličen in 
mu je prinesel prvo mesto med 
posamezniki v konkurenci članov. 
Srebro si je med posamezniki od-
nesel Francoz Valois, bron pa je šel 
na Reko z Ino Žužo.

Ekipo AK Ptuj 2 so sestavljali 
pretežno mladinci (Matevž Ce-
stnik, Tomaž Korpar, brata Marko 
in Dejan Veselič) ter prekaljeni ma-
ček Aleksander Čuš. Prav mladinci 
pa se vztrajno izboljšujejo. Tako sta 
v konkurenci mladincev spet opo-
zorila nase Matevž Cestnik (zlato) 
in Dejan Veselič (bron); na drugo 
stopničko je stopil mladinec iz Ka-
tarja.

Peter Balta nam je po tekmi 
povedal: »To je bil odličen trening 

Boks klub Ring Ptuj se je v sobo-
to pomeril z Box clubom Wels, ki 
je svojo ekipo okrepil s pomočjo 
treh avstrijskih klubov: iz Salzbur-
ga, Innsbrucka in z Dunaja. V pr-
vem dvoboju sta se pomerila Blaž 
Škrjanec in Kazahstanec Rahel 
Yahya. Naš boksar je prevladoval 
celo borbo, bil boljši nasprotnik 
vse tri runde in je zasluženo zma-
gal ter prinesel prvo točko za Ptuj-
čane. Sledil je dvoboj Miha Vindiš 
in Edin Avdič, a ga je sodnik sumlji-
vo prekinil v prvi rundi in zmaga 
je pripadla domačinom. V tretji 
borbi je Denis Lazar ekspresno 
opravil z Afganistancem Basirjem 
Amirijem. S serijo udarcev je prisi-
lil nasprotnika k predaji v 1. rundi 
in povišal izid na 2:1. Nato so za 
Boks klub Ring nastopili trije po-
vabljeni tekmovalci iz Maribora, ki 

so vskočili kot menjave. Edin Sej-
dinovič je premagal Omarja Alija, 
Adrijan Pregl je izgubil z Zakimom 

Farugom, Iztok Walner pa je zgubil 
s Thomasom Schmidleitnerjem. V 
sedmi borbi je Robert Šimoncsik 

s prekinitvijo v 3. rundi prema-
gal Amadija Isaxana, potem ko je 
z močnimi krošeji v prvi rundi 
dvakrat nokavtiral nasprotnika, še 
dvakrat pa ga je podrl v tretji run-
di, tako da je sodnik prekinil bor-
bo in zmaga je pripadla Robertu 
Šimoncsiku. V zadnji borbi sta se 
pomerila Nejc Nedeljko in ruski 
boksar Jakub Ibragimov. Slednji je 
aktualni avstrijski prvak do 81 kg 
in je v svoji karieri doživel le en 
poraz. Ibragimov je bil za Nedelj-
ka pretrd nasprotnik, saj je sodnik 
borbo prekinil v drugi rundi. Brez 
nasprotnikov so ostali Aleš Kuja-
vec, Timotej Pučko in Urh Zabec. 
Tako se je dvoboj med Boksarskim 
klubom Ring iz Ptuja in Box clu-
bom Wels končal brez končnega 
zmagovalca z rezultatom 4:4. Po 
nastopu v Avstriji pa že danes, 28. 
junija, čaka nekatere člane ptujske-
ga kluba nov izziv, saj bo pred pro-
stori njihovega kluba na Maistrovi 
ulici od 16. ure naprej sparing re-
vija, na kateri pričakujemo deset 
zanimivih dvobojev.

David Breznik
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Kršitev javnega reda
med pripravljalno tekmo

25. junija med 18. in 20. uro je bila na mestnem stadionu na Ptuju odi-
grana pripravljalna tekma med GNK Dinamo Zagreb in NK Olimpija Ljublja-
na. Tekma ni imela statusa športne prireditve, zato jo je organizator zaprl 
za javnost. Ogled tekme je bil omogočen le obema nogometnima ekipama 
s strokovnim vodstvom in klubskim novinarjem.

Do stadiona na Ptuju pa je v času tekme prišlo okoli 150 navijačev na-
vijaške skupine Bad blue boys – BBB iz Zagreba in so s parkirišča skozi 
ograjo mirno spremljali potek tekme. Okoli 19.20 je na drugo stran ograje, 
na Ormoško cesto, prišlo okoli 20 pripadnikov navijaške skupine Green Dra-
gons – GD, ki so z vpitjem in nedostojnim vedenjem ter navijaškimi provo-
kacijami provocirali navijače BBB. Šest navijačev BBB je preskočilo ograjo, 
vendar so jih policisti zaustavili in obvladali na igrišču, nakar so se mirno 
vrnili k svoji skupini. Ker je še naprej obstajala nevarnost, da bo huje ogro-
žen javni red in mir, in zaradi preprečitve stika z navijaško skupino GD so bili 
policisti prisiljeni zoper navijače BBB uporabili prisilna sredstva. Uporabili 
so palice – tonfe ter plinske razpršilce in jih uspeli odriniti iz vidnega polja 
navijačev GD. Sočasno so policisti odredili pridržanje zoper 19 navijačev 
GD, vsem 19 pa so izdali tudi plačilne naloge. Plačilni nalog je prejel tudi 
en navijač BBB. Policisti so vsem navijačem s svojim spremstvom zagotovili 
varen odhod s Ptuja.

MNZ PU Maribor

Kvalifikacijska nogometna tekma 
za vstop v 3. SNL – vzhod

V soboto ob 17.30 bo na ptujskem stadionu odigrana povratna nogometna 
tekma za vstop v 3. SNL – vzhod med NŠ Drava Ptuj in Šoštanjem.

Prijateljska nogometna tekma
V nedeljo ob 20.00 bodo nogometaši Zavrča igrali prijateljsko nogometno 

tekmo s splitskim Hajdukom.

3. tradicionalni turnir v Majskem Vrhu
Športno društvo Majski Vrh bo v soboto, 29. 6., ob 9.00 organiziralo tradi-

cionalni, tretji turnir v malem nogometu na travi na igrišču v Majskem Vrhu. 
Prijavnina znaša 40. evrov in se poravna ob žrebanju parov.

Prijave zbirajo do petka, 28. 6., do 18.00 na tel. št. 051-382-613! Žreb bo 
v petek ob 18. uri v baru Haloški kot v Podlehniku.

Turnir v Apačah
Športno društvo Apače organizira tradicionalni, že 6. nočni turnir v malem 

nogometu, ki bo v soboto, 6. 7., ob 18. uri. Prijavnina znaša 50 evrov in 
se poravna na dan igranja turnirja do 18.00. Prve tri ekipe dobijo denarno 
nagrado in pokale: za prvo mesto 50 % prijavnine, za drugo 35 % in za tretje 
15 %. Izbirali bodo najboljšega strelca in vratarja, ki bosta prejela pokal. 
Informacije: 070 402-089 (Dejan Lendero).

Mali nogomet – liga ŠD AS
Pari zaostalega, 4. kroga – petek: 20.30 KMN Draženci – ŠD AS Evroavto, 

21.05: ŠD Majski Vrh – ŠD AS, 21.40: FC Optimisti – KTED Koranti Demoni, 
22.15 KMN Majolka – Mix Team, 22.50 Joe Fernandes – UŠR Višnjica.

Nogometni vikend Drbetinci 2013,
Športni park Drbetinci – Vitomarci, igrišče na travi
Program:
Petek, 28. junij 2013
20.00 - prijateljska ekshibicijska tekma Drbetinci : Vinogradništvo Zorko
- žreb za članski ter veteranski turnir
Sobota, 29. junij 2013
dnevno-nočni članski turnir za bogate nagrade
Nedelja, 30. junij 2013
10.00 - pričetek veteranskega turnirja
14.00 - ženska  prijateljska tekma
17.00 - finale članskega turnirja
Prijave in informacije na tel. 031 671 828 (Jani).

ŠD Destrnik, malonogometni turnir
29. junija ob 16h Športno društvo Destrnik organizira nočni malonogo-
metni turnir (4+1, na odboj) na igrišču z umetno maso pod osnovno šolo. 
Prijavnina 40 evrov na ekipo (ves denar gre za nagrade). Nagrade so pri-
pravljene za tri najboljše ekipe, nagrajeni bodo tudi naj igralec, vratar ter 
strelec turnirja. Vse ekipe se bodo pomerile tudi v streljanju kazenskih 
strelov.
Prijava ekip možna na dan turnirja od 16h dalje (žreb ob 18h).Vse infor-
macije na 
tel: 031-204-913, Damjan.

Športni napovednikBoks � Dvoboj v Avstriji

Ringovci tekmovali v Avstriji

Foto: arhiv kluba

Denis Lazar je pokazal svoje kvalitete.

Na dan državnosti je bilo v Novi 
Gorici tekmovanje, imenovano 6. 
plavalni miting – Pokal Goriška 
2013. Sodelovalo je petnajst klubov, 
na startni listi pa je bilo prijavlje-
nih 223 tekmovalcev. Med njimi je 
nastopila tudi predstavnica Plaval-
nega kluba Terme Ptuj Lora Grobel-
šek. Ta je po intenzivnejšem pripra-
vljalnem obdobju, ki ga je opravila s 
trenerjem Igorjem Sternadom, pla-
vala v Novi Gorici v štirih discipli-
nah. V svoji starostni skupini je bila 
prva v disciplini 50 metrov hrbtno. 
Zlati medalji je dodala še dve brona-
sti, saj je bila tretja na 100 metrov 

hrbtno in 50 metrov prosto. Zelo 
dobro je trenutno najboljša ptujska 
plavalka nastopila tudi v disciplini 
200 metrov prosto, kjer je osvojila 
sicer nehvaležno četrto mesto, a je 
odplavala svoj osebni rekord; temu 
je bila zelo blizu tudi na 50 metrov 
prosto. Na 6. plavalnem mitingu je 
Lora Grobelšek osvojila tri medalje 
in je lahko zadovoljna tudi z odpla-
vanimi časi. Po tem tekmovanju po-
novno sledi pripravljalno obdobje, 
saj mlado tekmovalko naslednji mi-
ting čaka prihodnjo soboto.

David Breznik

Plavanje � miting v Novi Gorici

Tri medalje za Loro Grobelšek

Foto: arhiv kluba

Lora Grobelšek je trenutno najboljša 
ptujska plavalka.

Nogometaši ekipe AHA EMMI iz Slovenske Bistrice so v minulem prvenstvu v 
3.SNL – vzhod osvojili deseto mesto, kar je bilo dovolj za zanesljiv obstanek, to 
pa je bil tudi njihov cilj. Bistričane je v minulem tekmovalnem letu vodil Gorazd 
Šket, a tega ne bo več počel, saj klub z njim ni podaljšal pogodbe.

Danilo Klajnšek

Nogomet � AHA EMMI

Gorazd Šket ni več trener 
ekipe AHA EMMI Bistrica

V športnem parku v Gabrniku 
je bil 3. tradicionalni Nogomet 
fest – nogometni turnir na travi 
(5 + 1), ki sodi med največje v se-
verovzhodni Sloveniji. Turnir se 
je odvijal od petka do nedelje, na 
njem pa je sodelovalo 33 ekip iz 
celotne štajersko-pomurske regije. 
Videli smo turnir v članski, vete-
ranski in ženski konkurenci.

V petek je bil prijateljski no-
gometni turnir med ekipami Fan 
Club Dejan Zavec, PGD Gabrnik in 
PGD Grabšinski Breg, na katerem 
je zaigral tudi Dejan Zavec in do-
kazal, da obvlada tudi nogometne 
vrline. Tako se je v petek zmage 
veselila ekipa Fan Cluba Dejana Za-
vca. Zelo dobro so tridnevni turnir 
obiskali tudi gledalci, saj jih je bilo 
več kot 500. Članski nogometni 
turnir je potekal od sobote od 11. 
ure do nedelje do 21.00, ko je bil 
na sporedu finale. Po zelo zanimi-
vi in napeti tekmi je bil rezultat 
finala 2:2 in po devetmetrovkah je 
zmagala ekipa Bar Miha iz Makol. 
Drugo mesto je osvojila ekipa Bar 
Kaučič, tretje Turistična kmetija 
Amur in četrto KMN Draženci. 
Naj igralec turnirja je postal David 
Poljanec (Bar Miha), naj vratar pa 

Dušan Rižnar (Turistična kmetija 
Amur).

V veteranski konkurenci se je 
turnirja udeležilo šest ekip. Sla-
vila je ekipa Mitmau iz Trnovske 
vasi, drugo mesto je zasedla ekipa 
Legende malih vin od Svetega To-
maža, tretje pa je bila ekipa Športni 
park Gabrnik. V ženski konkuren-
ci je ekipa ŽNK Cerkvenjak prema-
gala ekipo NK Šejtravke. Najboljše 
ekipe so na odlično organiziranem 

in izpeljanem 3. tradicionalnem 
Nogomet festu prejele pokale in 
denarno nagrado.

Zmagovalna ekipa Bar Miha je 
nastopila v naslednji postavi: Aljaž 
Šešo, Simon Klokočovnik, Denis 
Gaber, Niko Hajšek, David Polja-
nec, Štefan Planinšek, Željko Fras, 
Borut Šket, Zlatko Bezjak, Danijel 
Krajnc; trener: Ladislav Drosk.

DČ & DB

Nogomet � turnir v Gabrniku

Uspel nogometni Turnir v Gabrniku

Foto: osebni arhiv

Zmagovalna ekipa 3. tradicionalnega Nogomet festa v Gabrniku Bar Miha

Padalstvo

Štirikratne stopničke na prijateljski tekmi v Moškanjcih

Foto: arhiv kluba

Člani ekipe AK Ptuj 1 in AK Ptuj 2

pred naslednjo tekmo za svetovni 
pokal, ki bo že ta konec tedna v Le-
scah. Že v četrtek smo ponovno na 
poti. Izkoristili ga bomo za trening, 
nato pa upamo na uvrstitev med 
najboljšo deseterico.«

Vesna Osterc
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Letos je minilo pet let od 
Primoževe nesreče, poškod-
be hrbtenjače, utrpel jo je v 
šoli smučanja ob udarcu ob 
hlod, ki ga je zaznamovala za 
vse življenje. Kljub poškodbi 
in diagnozi parapareza ostaja 
predan športu. Svojo energi-
jo in prosti čas pa namenja 
tudi popularizaciji športa in-
validov. Kot pove Primož, se 
je v petih letih od poškodbe 
marsikaj spremenilo, tudi nje-
govo zmotno prepričanje, da 
šport in invalidnost ne gresta 
z roko v roki. Kot so povedali 
udeleženci projekta, bi radi 
tudi skozi ta projekt združili 
stereotipe o (ne)aktivnosti 
invalidov in spodbudili vse, ki 
jim je življenje postavilo oviro, 
da kljub temu še obstaja življe-
nje, da to ni konec, temveč za-
četek nečesa novega, začetek 
novega življenja. Projekta so se 
lotili nekoliko drugače, s po-
močjo sponzorjev bodo vsak 
prevožen kilometer nagradili 
z enim evrom. Primožev cilj 
je do letošnjega ljubljanskega 
maratona prevoziti 3000 km 
s svojim handbikom, ki ga želi 
po zastavljenem cilju tudi ku-
piti s pomočjo svojih rok in 
sponzorjev. „Na začetku sezo-
ne sem zamenjal kolo, ta kolesa 
so zelo draga, ob naročilu nanj 
čakaš več mesecev. Prišel sem 
na idejo, da ne bi pošiljal pro-

šenj sponzorjem za zbiranje 
denarja za nakup novega ko-
lesa, da vse skupaj ne bi imelo 
prizvoka prosjačenja, in da bi 
nekaj dobrega naredil za šport 
invalidov, da se promoviramo, 
pokažemo, da lahko tudi mi 
nekaj naredimo, da bi se lotili 
zbiranja sredstev na način, po 
katerem bi vsak prevoženi km 
prinesel en evro sponzorskega 
denarja.“

Primoževa pot se je začela 
v Novem mestu, kjer je odra-
ščal v mali vasi na robu mesta. 
»Že od malih nog sem bil poln 
energije, pa tudi navihan,« 
odkrito pove. Ker je po nara-
vi tudi tekmovalna oseba, je 
pri dvanajstih začel trenirati 
atletiko, vztrajal je do 21. leta. 
Dosegel je nekaj odmevnih re-
zultatov in rekordov, nekateri 
še danes niso premagani. Po 
končani srednji šoli je izobra-
ževanje nadaljeval v univerzi-
tetnem študiju v Kranju. Kot 
študent je med študijem prijel 
za marsikatero delo, da je raz-
bremenil družinski proračun. 
Pri 24 letih se mu je zgodila 
huda poškodba hrbtenjače v 
šoli smučanja, ki jo je utrpel 
ob udarcu ob hlod, v trenutku 
je bil paraliziran od pasu nav-
zdol. Psihična bolečina je bila 
veliko hujša kot fizična, porušil 
se mu je svet, ko mu je kirurg 
postavil diagnozo, da najbrž 

zaradi hudih poškodb hrbte-
njače in hematoma ob zlomu 
vretenc ne bo nikoli več hodil. 
Svet se mu je dobesedno sesul, 
obšle so ga črne misli, a je imel 
polno podporo v dekletu, ki je 
še danes ob njem, skupaj sta 
šla skozi pekel.

„Šport je moja 
droga, moje 
življenje ...“

Zdravljenje je bilo dolgo, po 
odhodu iz UKC Ljubljana je 
ostal še štiri mesece na rehabi-
litaciji v URI Soča, še osem do 
deset mesecev pa je bilo treba 
trdo delati tudi doma. Ob spre-
jemu v Društvo paraplegikov 
Dolenjske, Bele krajine in Po-

savja je prvič slišal, da šport še 
obstaja, da obstaja košarka na 
vozičkih. Predsednik društva 
ga je povabil v ekipo novome-
ških košarkarjev na vozičkih. 
Priznava, da je bil na začetku 
precej skeptičen, imel je fobi-
jo pred invalidskim vozičkom 
in napačno predstavo o špor-
tu invalidov. Šport, ki ga je 
oboževal že v rani mladosti, je 
tudi danes njegov spremljeva-
lec, je njegova droga. Spoznal 

Foto: MG

Družina Horvat iz Lancove vasi, oče Milan, mama Nataša in otroka 
Anže ter Lana, se je letos že osmič udeležila Poli maratona. Pred 
začetkom so se še malo odpočili ...

Ptuj � Še o 11. Poli maratonu

Skozi pekel do novih začetkov
Letošnji Poli maraton je imel tudi humanitarno noto. Društvo za šport invalidov Most Ptuj, ustanovljeno je bilo leta 
2010, vodi ga Andreja Razlag, je na stojnici pred PP Gostinstvom širši javnosti predstavilo projekt 1 km = 1 evro ... = 
kolo!, ki sta ga začela Primož Jeralič iz Ivančne Gore, kjer živi, in ekipa ročnih kolesarjev Zveze paraplegikov Slovenije, 
v katerem skupaj nabirajo kilometre in evre. Primož pa je tudi član Društva za šport invalidov Most Ptuj. 

Foto: MG

Mestno jedro je v soboto vabilo tudi najmlajše, ki so lahko uživali 
v številnih dejavnostih.

Foto: MG

Primož Jeralič in ekipa ročnih kolesarjev Zveze paraplegikov Slo-
venije sta ob podpori Društva za šport invalidov Most Ptuj in orga-
nizatorjev maratona tudi udeležencem 11. Poli maratona predsta-
vila idejo humanitarnega projekta 1 km = 1 evro ...= kolo! 

O ročnem kolesarstvu
Ročno kolesarjenje se je razvilo v osemdesetih letih prejšnjega stoletja. Primerno 

je za vse, ki imajo težave z nogami, torej tudi za paraplegike, tetraplegike in tiste, ki 
bi zgolj želeli dodatno okrepiti zgornji del telesa. Ročno kolo je dober pripomoček za 
aerobno vadbo, ki intenzivno vključuje trup in noge. Ročno kolo je kot športni pri-
pomoček za razliko od specializiranih invalidskih vozičkov primerno skoraj za vsa-
kogar in ni namenjeno zgolj tekmovanju, ampak tudi rekreacijskemu kolesarjenju. 
Leta 2004 so bila ročna kolesa prvič udeležena na paraolimpijskih igrah, njihova 
popularnost strmo narašča. Kolo na ročni pogon vzpostavlja most med invalidi in 
drugimi športniki, ker jim omogoča, da se lahko pridružijo prijateljem na kolesar-
skih potepih ali skupnemu družinskemu kolesarjenju, je povedal Primož Jeralič.

Foto: MG

Ekipa ročnih kolesarjev Zveze paraplegikov Slovenije se je prvič udeležila Poli maratona na Ptuju. „Bilo je odlično,“ so povedali po vožnji.

Foto: MG

Gneča na Potrčevi, kakršne na tej ulici še ni bilo.

je več športov invalidov, med 
njimi tudi ročno kolesarjenje. 
Prvo ročno kolo si je kupil 
pred dvema letoma, z njim je 
v dveh sezonah prevozil 4500 
km. V tem času je zelo napre-
doval, kolo mu več ne ustreza, 
potrebuje novo, ki pa je zelo 
drago, tako kot vsi prilagojeni 
pripomočki. Upa, da mu bo 
ob pomoči sponzorjev to tudi 
uspelo, tudi zato, ker je velik 
borec. Po nesreči se ni vdal v 
usodo, sledil je svojim ciljem, 
končal šolanje in uspešno di-
plomiral na fakulteti v Kranju. 
Najsvetlejša točka v njegovem 
življenju pa je njegova druži-
na, zaročenka Nina, ki mu stoji 
ob strani že od takrat, ko se je 
poškodoval, dan za dnem mu 
je vlivala pogum. Danes ju raz-
veseljujeta sin Gašper in hčer-
ka Neža, ki jima pomenita vse 
na tem svetu, pove Primož, ki 
je zaposlen na Zvezi za šport 
invalidov Slovenije – Parao-
limpijski komite. Ne glede na 
poškodbo in diagnozo Primož 
tako polno živi, da če bi dan 
imel še kakšno uro več, bi bilo 
super, pravi.

Ekipa ročnih kolesarjev, ki so 
jo ob Primožu Jeraliču, ki tudi 
vodi ročne kolesarje pri Zvezi 
paraplegikov Slovenije, sesta-
vljali še Jože Zajc, Edo Ješe, 
David Razboršek, Žiga Breznik 
in Gal Jakič, je uspešno prema-
gala tudi pot 52 km Poli mara-

tona na Ptuju; Aleš Rankovec 
pa je prevozil 21 km. Primož 
je 52 km prevozil v dveh urah 
in desetih minutah. Priznal je, 
da je bil maraton naporen: pri 
vožnji v klanec so številni ko-
lesarji sestopili s koles in kolo 
potiskali ob sebi, tega pa on in 
njegovi kolegi na ročnih kole-
sih ne morejo. Pohvalil je šte-
vilne gledalce ob progi, ki so 
jih bučno podpirali.

Sicer se ekipa ročnih ko-
lesarjev Zveze paraplegikov 
Slovenije udeležuje tudi dru-
gih maratonov v Sloveniji. »To 
druženje z drugimi kolesarji 
je odlično, lahko se primerja-
mo z zdravimi kolesarji, špor-
tniki,« pove. »To so naši izzivi, 
ob tem pa promovirano tudi 
šport invalidov. Organizacija 
in izvedba Poli maratona je 
bila odlična kot tudi druženje, 
tudi kolesarili smo dobro,« je 
povedal Primož. Zahvalil se je 
vsem, ki so kakorkoli poma-
gali pri medijski podpori in 
kakršni koli drugi podpori, 
predvsem pa Perutnini Ptuj, 
DŠI-Most Ptuj, novinarjem, 
kupcem majic Podpiram brez-
mejno voljo, s katero so podpr-
li njegovo brezmejno voljo do 
kolesarjenja in projekt 1 km je 
en evro, kar mu bo omogočilo 
nakup novega kolesa na ročni 
pogon.

»Društvo Most Ptuj je v pod-
poro Primoževemu projektu 
nagovorilo številne posame-
znike in medije. Na stojnici je 
bilo prodanih 13 majic Podpi-
ram brezmejno voljo, nekateri 
pa so jih naročili in jih bodo 
prejeli po pošti. Društvo je 
tudi pridobilo etapnega spon-
zorja v višini 52 km za Primo-
ževih prevoženih 52 km,« je v 
imenu društva povedala Silva 
Razlag, ki se še posebej zahva-
ljuje organizatorjem Poli ma-
ratona, da so smeli postaviti 
stojnico, na kateri so predsta-
vili Primožev projekt kot člana 
Zveze paraplegikov Slovenije 
s prijatelji in Društva za šport 
invalidov Most Ptuj.

MG



S spremembo Zakona o vinu 
nad sivo ekonomijo

Ministrstvo za kmetijstvo in okolje je na portalu e-demokracija 
objavilo predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona 
o vinu. V zakonu so predlagane spremembe na področju točenja 
neustekleničenega vina v gostilnah, poenostavitve inšpekcijske-
ga postopka, dodelitve ustrezne pristojnosti nadzora v gostilnah, 
ugotavljanja celotnega pridelka vina v Republiki Sloveniji ter 
višine kazni. S spremembami želi ministrstvo ščititi potrošnika 
pred zavajanjem o poreklu in kakovosti vina (s povečanim nadzo-
rom), pridelovalce grozdja in vina pa pred nelojalno konkuren-
co. Predlagane spremembe so dogovorjene z Vinsko družbo Slo-
venije, Združenjem družinskih vinogradnikov-vinarjev Slovenije 
in Zvezo društev vinogradnikov in vinarjev Slovenije, predlog 
spremembe zakona pa bo v javni razpravi do 20. julija 2013.

Prvotno so skuto izdelovali 
iz svežega mleka, danes pa za-
radi občutljivosti uporabljamo 
za izdelavo pasterizirano mle-
ko, nekatere krajevne poseb-
nosti pa še vedno zahtevajo 
sveže surovo mleko.

Poznamo številne vrste 
skute. Nekatere so kremaste z 
večjim deležem maščob, spet 
druge z velikimi ali drobnimi 
zrnci, nekatere vrste so zelo 
nežnega finega okusa, spet 
druge nekoliko grenke in izra-
zitega okusa. Te lastnosti lahko 
izkoriščamo tudi pri pripravi 
jedi.

Jedi s skuto nam ponujajo 
veliko možnosti za pripravo. 
Lahko jo uporabimo kot doda-
tek za okus, pri nekaterih je-
deh pripravimo iz skute različ-
ne nadeve, tako slane kot slad-
ke, poznamo in pripravljamo 
pa tudi številne samostojne 
jedi, ko je skuta osnovno živilo 
in ji z dodajanem dišav in za-
čimb okus še poudarimo.

Skuto v redkih receptih tudi 
kuhamo. Takrat se tako kot pri 
drugih sirih pokažejo nekate-
re pomanjkljivosti. Če jo segre-
jemo preveč, se beljakovina v 
njej sesiri in izloči se maščoba. 
Pri večini jedi pa maščoba v 
skuti jed rahlja in zaradi tega 
so te manj rahle.

Skuto v kuhinji lahko upo-
rabimo na več različnih nači-
nov kot dodatek za okus. Tako 
lahko z dodatkom skute izbolj-

šamo številne poletne solate. 
Za tovrstne jedi uporabimo 
bolj zrnato skuto. Popestrimo 
lahko tudi sadne in mešane 
solate. Posebej okusno in za-
nimivo solato dobimo, če jo 
pripravimo iz svetlega in te-
mnega grozda, orehovih jedrc 
in razdrobljene skute.

Najpogosteje skuto še vedno 
uporabljamo kot nadev pri 
sladkih jedeh. Številne giba-
nice in zavitki so okusni prav 
zaradi skute oziroma skutnega 
nadeva. Sladek skutni nadev za 
tovrstne jedi pripravimo zelo 
enostavno. Skuto, ki je grobo-
zrnata ali zrnca niso približno 
enake velikosti, pretlačimo, 
nato jo sladkamo s sladkorjem, 
vanilijevim sladkorjem, lahko 
pa dodamo tudi žlico medu. 
Kot vezivno sredstvo, sploh če 
je nadev po debelini obilnejši, 
dodamo jajca, lahko pa samo 
rumenjake, iz beljakov in z de-
lom sladkorja pa pripravimo 
trd sneg in ga prav tako doda-
mo k nadevu. Nadev s čvrstim 
snegom je rahlejši, zato so 
gibanice in zavitki, sploh če 
jih ponudimo rahlo tople, še 
okusnejši.

Nadeve lahko popestrimo 
še z drugimi dodatki. Tako po-
gosto dodajamo suho sadje, ki 
ga predhodno aromatiziramo 
v sadnih likerjih ali sladkanih 
vodah. Če pripravljamo slane 
nadeve, te popestrimo z rahlo 
praženo čebulo, sesekljani-

mi dišavami, kot so pehtran, 
drobnjak in peteršilj, ali deli-
katesnimi izdelki, kot sta šun-
ka in panceta, z drugim aro-
matičnim sirom, zdrobom in 
podobnimi dodatki – odvisno 
od jedi, ki jo pripravljamo.

Iz skute lahko pripravimo 
številne skutne priloge, ki jih 
nekateri ponudijo tudi kot 
samostojne jedi. Tako so ne-
pogrešljivi skutni cmoki in 
štruklji. Tako cmoki kot štru-
klji ponujajo številne različice. 
Tako na primer slane skutne 
cmoke, ki jih ponudimo kot 
prilogo k mesnim jedem, po-
gosto obogatimo s seseklja-
nimi dišavami in začimbami, 
prav tako v osnovno skutno 
zmes lahko dodamo blanšira-
ne liste zelenjave, kot je blitva, 
tako da so koščki zelenjave vi-
dni le občasno, ali pa zelenjavo 
pretlačimo in se enakomerno 
porazdeli po celotni masi.

Skutni štruklji niso zanimivi 
samo zaradi svoje lahkosti ob 
uživanju, temveč nam ponuja-
jo prav tako številne možno-
sti za nadeve. Tako na maslu 
prepražene drobtinice zame-
njamo s poljubnimi kuhanimi 
kašami, kuhano zelenjavo in 
prepraženimi gobami ali z 
drugimi nadevi.

Skuta je primerna za različ-
ne skutne namaze. Te uporabi-

mo kot namaze za zajtrk ali pri 
obloženih kruhkih in kanape-
jih ali tudi za tople sendviče.

Skuto pogosto kombinira-
mo s sadjem. Posebej okusne 
jedi dobimo, če kombiniramo 
s skuto maline, jagode in bo-
rovnice ali skutne zavitke le 
rahlo popestrimo z omenje-
nim sadjem. Skuto uporablja-
mo pogosto kot osnovno se-
stavino rahlih tort. Tudi v teh 
primerih dodajamo za boljši 
okus in videz sadje. Zraven že 
omenjenega sadja uporabimo 
še vložene ali sveže breskve in 
marelice, češnje in višnje.

Skuta pa ni priljubljeno živi-
lo samo pri nas. Tako  v Nemči-
ji pogosto pripravljajo skutni 
narastek  in sirove rogljičke, v 
Avstriji sladke in slane skutne 
blazinice iz listnatega testa, v 
Italiji vam pogosto ponudijo 
prepečen kruh s skuto, prav 
tako poznajo v Italiji številne 
skutne cmoke, polnjene teste-
nine s skuto in druge jedi. Za 
popoldanski poobedek pa si 
lahko pripravite tudi skutni 
namaz s sardelnim filejem, pe-
teršiljem, kaprami ali olivami 
in po potrebi začinite s soljo. 
Lahko pa je omenjen namaz le 
podlaga za obloženi kruhek.

Vlado Pignar

Pri omenjenem psu gre naj-
verjetneje za mehanično po-
škodbo roženice, povzročeno 
s krempljem mačke, s katero 
se je kuža igral oziroma jo je 
ustrahoval. Krempeljci mačke 
so lahko tanki kot igla in tak 
krempelj lahko povzroči sko-
raj nevidno rano na roženici. V 
prvi fazi pride do bolečinskega 
stanja in močne otekline vek. 
Žival težko gleda v svetlobo in 
se praska po očesu ter močno 
mežika oziroma drži oko za-
prto. Ker je lastnica uporabila 
antibiotično mazilo, je vnetni 
proces do neke mere umirila 
in splošno stanje živali se je 
navidezno izboljšalo. Ker pa je 
bilo oko poškodovano s krem-
pljem muce, se je v poškodo-

vani roženici infekcija ohrani-
la in se je po treh tednih zelo 
intenzivno reaktivirala. Na to 
nakazuje motnost roženice in 
njena bela barva, kar pomeni, 
da gre za močan vnetni edem. 
Le-ta nastaja okoli rdeče pike 
na roženici, tam, kjer je bila 
poškodba, in se širi po celem 
očesu. Brž ko se pojavi edem 
roženice, je znak, da je stanje z 
očesom zelo resno in je treba 
nemudoma poiskati pomoč 
izkušenega veterinarja, ki se 
ukvarja s problematiko oči, saj 
je treba začeti specifično zdra-
vljenje, ki se sestoji iz antibio-
tične terapije, terapije s kor-
tikosteroidi, protibolečinske 
terapije in podporne terapije, 
s katero okrepimo obrambne 

Tačke in repki

Kužek si je poškodoval oko
Bralka s Ptuja je lastnica 4 leta starega kastriranega psa mešanca med višavskim terierjem 
in mamo mešanko. Kužek je vesel, igriv, rad preganja mačke in tako ga je pred mesecem 
dni po očesu popraskala mačka, ki se je pred njim umaknila v kot. Kužek je imel nekaj dni 
močno otečene očesne veke in je mežikal v svetlobo. Lastnica ga ni peljala k veterinarju, 
oko mu je izpirala s kamilicami in mazala s kremo, ki jo je dobil njen sin pri zdravniku, ko je 
imel vnete oči. Stanje z očesom se je po nekaj dneh popravilo in kužek se je vedel povsem 
normalno. Sedaj, 3 tedne po omenjenih težavah, pa ima pes ponovno močno vneto oko in 
lastnica opaža, da je oko videti bele barve, v sredini očesa pa je vidna mala pika rdeče bar-
ve. Kužek postaja tudi vse bolj žalosten, se s tačko praska po očesu in mežika v svetlobo. 
Lastnica bi psa peljala k veterinarju, vendar se boji stroškov in sprašuje, kaj bi še lahko 
naredila sama doma, da bi psu pomagala.

Kuharski nasveti

Skuta
Skuta je beljakovinsko živilo in velja za izdelek z nizko 
energijsko vrednostjo, primerna pa je tudi za dietno pre-
hrano. Njene odlične lastnosti so svež okus, rahlost ter 
energijska in hranilna vrednost. Zraven beljakovin skuta 
vsebuje še malo maščob in ogljikovih hidratov ter vitami-
ne in mineralne snovi.
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Vprašanja v zvezi z nego 
in zdravjem hišnih ljubljen-
čkov pošljite na naslov:  
nabiralnik@radio-tednik.si ali 
po pošti na: Uredništvo Šta-
jerskega tednika, Raičeva 6, 
2250 Ptuj, za Tačke in repke.

Kmetijsko ministrstvo sporoča

Foto: Emil Senčar

Foto: Črtomir Goznik

moči organizma. Če tega ne 
storimo pravočasno, lahko 
pride do razjede oziroma čira 
na roženici in do predrtja le-
te, kar vodi v propad očesa in 
posledično slepoto. Lastnici 
psa svetujem takojšen obisk 
ambulante za male živali, saj 
sta drugače oko in vid njenega 
psa zelo ogrožena.

Glede stroškov pa takole: 
če bi lastnica peljala psa k 
veterinarju takoj po poškod-
bi, kar pomeni že pred tremi 
tedni, bi plačala okoli 40EUR 

in oko bi bilo v redu. Sedaj 
bodo stroški višji, saj bo tre-
ba terapijo ponavljati nekaj 
dni zaporedoma. Če pa bo še 
čakala z obiskom veterinarja, 
bo za ohranitev očesa verje-
tno potreben kirurški poseg 
in seveda temu primerni bodo 
tudi stroški. Vedno je bolje re-
agirati pravočasno in čim prej, 
da se izognemo kasnejšim za-
pletom in dodatnim stroškom. 
Še posebej to velja za organe, 
kot so oči.

Emil Senčar, dr. vet. med.

Foto: OM

Leta 2006 sprejet Zakon o vinu ureja geografsko poreklo grozdja, 
mošta in vina, pridelavo grozdja, mošta in vina, označevanje in oce-
njevanje vina, mošta in drugih proizvodov, dajanje grozdja, mošta in 
vina v promet ter imenovanje pooblaščenih organizacij, ki opravljajo 
analitske, strokovne in upravne naloge. V poglavju zakona, ki ureja pri-
delavo grozdja, mošta, vina in drugih proizvodov, je opredeljeno tudi 
kdo se lahko s to pridelavo ukvarja. Zakon tudi za vse pridelovalce, ki 
obdelujejo vsaj 0,1 ha vinograda ali pridelek tržijo, določa obvezo pri-
jave letnega pridelka in zalog. Ocenjuje se, da je v Sloveniji med 17.000 
in 18.000 ha obdelanih vinogradov, v register pridelovalcev grozdja in 
vina pa je vpisanih dobrih 16.000 ha, pri čemer se pridelek prijavlja iz 
13.500 ha. Glede na te podatke je pridelek iz ostalih površin neevidenti-
ran in lahko njegovo količino le ocenimo. Ocenjuje se tudi, da je večina 
neevidentiranega pridelka namenjena lastni porabi, nekaj pa ga gre 
tudi v promet brez predpisanih listin in ustrezne označitve (predvsem 
preko gostinskih obratov). Ta del pridelka povzroča neravnovesje na 
trgu in nelojalno konkurenco registrirani pridelavi vina.

Z namenom povečanja prijave pridelka vina in omejevanja nelojal-
ne konkurence registrirani pridelavi vina, predlog spremembe Zakona 
o vinu daje vinarski inšpekciji poleg obstoječih pristojnosti tudi pristoj-
nost nadzora nad prometom z vinom v gostinskih obratih, omejuje to-
čenje neustekleničenega vina, poenostavlja postopek kaznovanja, veča 
kazni za prekrške in določa način izračuna pridelka določenega letnika 
za celotno območje Slovenije.

Z omejitvijo točenja neustekleničenega vina, pri katerem se ocenjuje 
največji delež prometa z vinom brez predpisanih listin, se hkrati črtajo 
tudi določbe o dodatnih pogojih za gostinske obrate, s čimer je izpolnje-
na 88. zahteva iz dokumenta Obrtne zbornice Slovenije Zahteve sloven-
ske obrti in podjetništva 2013. Za namen učinkovitejšega nadzora pre-
dlog daje pristojnost nadzora nad vpisi v register pridelovalcev grozdja 
in vina ter odrejanja ukrepov v tem delu tudi upravnim enotam, s čimer 
se bo na tem področju lahko obseg nadzora bistveno povečal. Predlog 
predvideva tudi dvig kazni za prekrške in sicer za večje prekrške na tri-
kratno vrednost obstoječih, za manjše prekrške pa na polovico kazni 
za večje prekrške. Za učinkovitejše izvajanja Zakona o ugotavljanju 
katastrskega dohodka pa predlog omogoča organom, pristojnim za do-
ločitev katastrskega dohodka, dostop do podatkov iz registra. Ključni 
namen te določbe je pravičnejša določitve višine katastrskega dohodka 
glede na dejavnost pridelovalcev grozdja in vina.

Predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o vinu je ob-
javljen na: https://e-uprava.gov.si/e-uprava/edemokracija.euprava.
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Patricija je prvič obiskala 
kozmetični salon. Ugotovili 
so, da ima suho kožo. Po 
površinskem čiščenju in pi-
lingu ter nanosu ustrezne 
kreme (njena koža potrebuje 
hidratantno kremo) so ji 
uredili še obrvi. Po nasvetih 
kozmetičarke Nede Tokalić iz 
kozmetičnega salona Neda 
bo kožo negovala tudi doma. 
Priporočili so ji redno uživanje 
tekočine, najmanj dva do tri 
litre na dan, koži pa bodo do-
bro dele tudi maske iz sezon-
skega sadja in občasno globin-
sko čiščenje v kozmetičnem 
salonu.

V Frizerskem salonu Stanka 
je za Patricijino novo pričesko 
poskrbela frizerka Sabina 
Vajda. Lase ji je skrajšala do 
ramen in na sprednjem delu 
postrigla na frufru. Pobarvala 
jih je v čokoladnem odtenku, 
posušila pa s fenom in krtačo.

Vizažistka Minka Feguš je s 
pudrom v kremi izenačila ten 
kože, nato pa veke poudarila z 
vijoličasto rožnatimi toni, spod-
nji in zgornji rob vek obrobila 
s temno vijoličastim črtalom in 
ga nato nežno zabrisala. Rahlo 
je poudarila tudi obrvi in s 
črno maskaro trepalnice. Na 
ličnice je nanesla marelično 

senco in ustnice poudarila v 
svetlikajočem se tonu glosa.

„Mlada mamica Patricija se 
je odločila, da se nam prepusti 
in ugotovi, kako bi jo spre-
menili v naši akciji Iščete svoj 
stil. Vsak od nas je poskrbel 
za svoj del pri iskanju novega 
stila zanjo. Moje delo, kot je že 
v navadi, je bilo iskanje prim-
ernih oblačil. Glede na to, da je 
v mestu vedno več zaprtih vrat 
na krajih, kjer so bile včasih 
trgovine, nimam dosti izbire; 
tudi tokrat sem pobrskala po 
policah trgovine Modiana. 
Vedno znova upam, da bom 
vsaj za temi vrati našla kakšen 
primeren kos oblačila za naše 
izbrance v akciji. Izbrala sem 
enostavno vijoličasto majico 
in pisano krilo iz džersija. K 
temu sem dodala še v teh dneh 
nepogrešljiv poletni klobuk. 
Barve v geometrijskem vzorcu 
krila so zraven vijolične še zel-
ena, modra in bež. Tako sem se 

tudi pri izbiri klobuka odločila 
za umirjeno bež barvo, enaki 
so tudi izbrani čevlji. Te sem 
kot po navadi izbrala v trgovini 
Alpina. Lahkoten spomladan-
sko-poletni stajling je prime-
ren za službo, poslovno kosilo 
ali pa enostavno za sprehod 
po mestnih ulicah. Barve dajo 
svojo piko na i, zato se jih ne 
izogibajmo, pustimo jim pot 
tudi v svoje omare in na svoje 
telo,” je Patricijino stilsko pre-
obrazbo predstavila stilistka 
Sanja Veličković.

Patricija se je v kozmetičnem 
studiu Olimpic odločila za 
preso terapijo oziroma limfno 

drenažo, ki je v medicini upo-
rabna za zmanjšanje edemov, 
v kozmetiki pa se uporablja 
za odpravljanje celulita, kot 
preventiva pri zatekanju nog, 
za ohranjanje tonusa kože pri 
hujšanju ter pri ostalih negoval-
no estetskih programih. Vpliva 
na mišični in živčni sistem, saj 
s tem, ko sčistimo limfne tok-
ove, vplivamo tudi na imunski 
sistem in zmanjševanje otek-
lin. Limfna drenaža je odlična 
terapija za razstrupljanje telesa 
pred proti celulitnimi progra-
mi, je povedala kozmetičarka 
Silva Čuš.

MG
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Patricija v oblačilih iz Modiane, čevlji so iz Alpine.

Iščete svoj stil

Patricija v poletnih oblačilih za različne priložnosti
Patricija Mlakar bo julija stara 24 let, doma je v Belavšku (Zgornji Leskovec), po poklicu ekonomska tehtnica in je tik pred diplomo na višji ekonomski šoli. Njena največja želja 
je, da bi dobila zaposlitev v svoji stroki. V prostem času se predvsem ukvarja s sinom, trenutno je na porodniškem dopustu, rada se sprehaja v naravi, dela na vrtu. Za akcijo 
Iščete svoj stil se je prijavila sama predvsem iz radovednosti.

10 % popust v juliju

Foto: Črtomir Goznik

Patricija prej ...
Foto: Črtomir Goznik

... in pozneje

V prijetnem nedeljskem 
popoldanskem vzdušju se je 
osem ekip iz domače in sose-
dnjih občin pomerilo v osmih 
različnih igrah. Vsaka igra je 
potekala v obliki dvobojev, 
tako da smo vsakikrat videli po 
štiri ponovitve iste igre. Letos 
so tekmovale tele ekipe: PGD 
Lovrenc, Koranti Destrnik, 
Športno društvo As, Podežel-
ska mladina Spodnje Podravje, 
Koranti Demoni, Turistično 

društvo Korant klub Dražen-
ci–Turnišče, Sama žlahta iz 
Lancove vasi in Hopsi doma-
čega športnega društva (zani-
mivo: kar tri ekipe korantov, ki 
si tako že sedaj nabirajo moči 
za preganjanje prihodnje zime; 
očitno bo zelo vztrajna!). Igral-
cev ni motila niti vročina niti 
kratka desetminutna ploha, ko 
so vozili slalom z lestvijo, dir-
kali s samokolnico čez ovire, 
lovili žogice pri vodnem teni-

su, igrali hokej na pesku, nosili 
vodo v škornjih, štafetno pre-
livali vodo, skupinsko smučali 
po suhem, poskakovali v vre-
čah in iskali skrite predmete 
v bazenu. Spretnost ali pa tudi 
nerodnost posameznikov je pri 
gledalcih vzbujala veselje, pri 
zmagovalcih navdušenje, pri 
poražencih včasih malo jeze – 
ampak bistveno je bilo, da so 
se vsi skupaj prijetno zabavali. 
Organizatorji so poskrbeli, da 
so bile igre pestre in zanimive, 
predvsem pa varne tako za tek-
movalce kot gledalce, tako da 
si je predsednik ŠD Pobrežje 
Ivan Gojkošek ob koncu glo-
boko oddahnil.

In kdo je pokazal največ 
spretnosti na tokratnih, trinaj-
stih igrah? Tretjeuvrščena je 
bila ekipa Športnega društva 
As, vodilni pa sta bili z enakim 
številom točk ekipi TD Korant 
klub Draženci–Turnišče in 
Sama žlahta iz Lancove vasi, 
ampak ker je imela žlahta več 
boljših uvrstitev v posameznih 
igrah, je prejela pokal za prvo 
mesto. Mimogrede: v ekipi 
Sama žlahta so bili res sami 
sorodniki, saj so jo sestavljali 
člani družine Klinc – ti pa so 
že od nekdaj znani kot dobri 
športniki in še večji veseljaki.

jš

Pobrežje � Trinajstič Igre brez meja

Zabavno družabno popoldne
Športno društvo Pobrežje je v nedeljo, 23. junija, na tamkajšnjem igrišču pripra-
vilo že trinajste Igre brez meja.

Foto: jš

Zmagovalna ekipa letošnjih iger – Sama žlahta iz Lancove vasi
Foto: jš

Igre so bile razgibane in pestre ... in mokre.

Foto: jš

Tekmovalci so morali pokazati kar nekaj spretnosti.



kako bo izgledal na koncu, je 
zelo razburljiva. Poleg tega 
niti ne veš, kdo bo nastopal 
v njem. Najbolj smo uživali, 
ko smo naleteli na ljubljanske 
brezdomce, ki so bili takoj pri-
pravljeni sodelovati. Zanimale 
so jih vse podrobnosti, grebli 
so se za liste z besedami in po-

nosno nastopili pred kamero. 
Dobili smo tudi vabilo, da če 
kdaj ne bomo imeli kje pre-
spati, naj pridemo v podhod 
na Kongresnem trgu, kjer je 
ponoči baje prijetno hladno.«

In če sodimo po prejetih 
pozitivnih komentarjih, sta 
poslušalcem všeč glasba in 
sporočilnost besedila, ki je ve-
zano na čas, v katerem živimo. 
Glasbo je napisal kitarist Jure 
Golobič, besedilo pa pevec 
Damir Lisica.

»Besedilo Premalo enakih 
sem napisal že pred skoraj 
dvema letoma. Tako kot ne-
katere melodije morajo tudi 
nekatera besedila nekaj časa 
zoreti, preden jih dejansko 
uporabiš. V tem primeru je 
besedilo čakalo na oprijemlji-
vo melodijo. Ko je Jure pred-
stavil idejo skladbe, sem takoj 
vedel, da bo ustrezalo bese-
dilo Premalo enakih. Ideja je 
torej stara že dve leti, vmes pa 
se je v Sloveniji zgodilo veliko 
ne ravno prijetnih stvari in mi-
slim, da ljudje potrebujejo po-
zitivnost, neko vero in upanje 
v boljši jutri. S tem besedilom 
želim to sporočiti,« je pojasnil 
pevec skupine Anavrin Damir 
Lisica – Dado.

MZ

Pesem je po glasovanju ob-
činstva postala Popevka tedna 
na nacionalnem radiu, vztraj-
no pa se vzpenja tudi že po 
drugih radijskih lestvicah.

»Snemanje spota je poteka-
lo drugače kot sicer, ko je vse 
vnaprej pripravljeno in dolo-
čeno, tokrat pa smo vnaprej 
vedeli le to, da potrebujemo 
okoli 200 ljudi, saj je toliko 
besed v besedilu. Predvideli 
smo okoli pet ur snemanja in 
se odpravili po Ljubljani iskat 
naključne mimoidoče, ki bi 
bili pripravljeni sodelovati. 
Na koncu smo porabili tri dni 
za snemanje in pet dni za po-
stprodukcijo. Najbolj smešno 
je bilo, da so nekateri mislili, 
da gre za nekakšno skrito ka-
mero, in zato niso želeli sode-
lovati. S končnim rezultatom 
smo zelo zadovoljni, saj smo 
dobili ljudi različnih starosti, 
značajev in nenazadnje tudi 

Foto: arhiv zasedbe

Anavrin se predstavljajo s pesmijo Premalo enakih.
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Julij bo v svojem bistvu pričaral 
določeno čarobnost in povečano 
romantiko. Srčni izvoljenec bo ti-
sti, ki vam bo ponudil roko. Pred 
vami je zelo ustvarjalen teden. S 
svojo odločnostjo boste znali mo-
tivirati ljudi okoli sebe. Na de-
lovnem mestu boste bolj nemirni, 
toda počasi se daleč pride.

Označevala vas bo trma. Jasno bo, 
da boste zastavljenim nalogam v 
celoti kos. Pomembno bo, da bo-
ste naredili prerez in tako svojo 
pomoč ponudili tistim, ki jo bodo 
resnično potrebovali. Prijetnosti 
se bodo odvijale doma in v krogu 
družine. Ustvarjalna energija bo 
imela prednost v ljubezni.

Blizu vam bodo pogovori in iz-
menjava mnenj. Ključ do uspeha 
bo skupinsko delo. Sprejeli boste 
tudi neko novo odločitev. Pot 
usode vam bo namenila paleto 
iskrenosti in pozitivnosti. Zadeve 
se bodo uredile in to postopoma. 
Ljubezenska sreča bo namenjena 
pogumnim predstavnikom. 

Finančni uspeh vam bo okrepil 
samozavest. Odprle se vam bodo 
nove poti v poslovnosti. Pri tem 
boste morali uporabiti intuicijo. 
Prosti čas bo priložnost, da se boste 
napolnili s svežo energijo. Odgo-
vorno boste stopili naprej po svoji 
poti in zagovarjali vam pomemb-
ne vrednote. 

Sijali boste od pozitivnosti. Ži-
vljenje vam bo pričaralo določeno 
romantiko in skladnost. Veljalo 
bo, da se bo potrebno bolj umi-
riti in razbrati sporočila med 
vrsticami. Od srede dalje vam 
bo naklonjena oseba nasprotnega 
spola. Vaša učiteljica in zaupnica 
bo narava. 

Razbrati bo nihanje energije. 
Posledično boste morali popaziti 
na svoje zdrave. V veliki meri se 
bo potrebno izogibati stresu. Na 
morebitne probleme boste morali 
pogledati s svetle plati. Na delov-
nem mestu bodo uspehi skupinski. 
Vsekakor bližnjic ni in ne obstaja-
jo. Vabili vas bodo sprehodi.Zv
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BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

Vsebina: Jekleni mož je bil 
za režiserja Zacka Snyderja t. i. 
»make or bust« film. V holivud-
skem žargonu to pomeni po-
slednji možni popravni izpit. 
Če ga ne opraviš, je s tvojo ka-
riero konec, če pa je film uspe-
šen, si si jo podaljšal za vsaj še 
en film, morda dva. Spomnimo 
se: Snyder je pred leti s svojim 
značilnim vizualnim dizajnom 
v filmu 300 povsem prevetril 
koncept akcijskega filma, toda 
kasneje je posnel niz izjemno 
dragih, a finančno neuspešnih 
filmov, čeprav so bili vsebinsko 

Filmski kotiček

Jekleni mož

Man of Steel
Igrajo: Henry Cavill, 
Michael Shannon, Amy 
Adams, Russel Crowe, 
Kevin Costner, Diane 
Lane, Laurence Fishburne, 
Christopher Meloni, Jadin 
Gould
Režija: Zack Snyder
Scenarij: David S. Goyer 
po zgodbi Christopherja 
Nolana po junaku Jerryja 
Siegla in Joa Shusterja
Žanr: pustolovska ZF drama
Dolžina: 138 minut
Leto: 2013
Država: ZDA

precej zanimivi (Varuhi) ali pa 
so vsaj vzbudili žgoče razprave 
(Sucker Punch).

Zato ni čudno, da je v Jekle-
nem možu povsem opustil vse 
svoje značilne režiserske prije-
me in avtorske podpise, zlasti 
uvodno špico, kjer predzgodbo 
poda zgolj s slikami, premete-
no izbrano glasbeno podlago 
in izjemnim občutkom za pri-
povedovanje ter svoje značilne 
posnetke upočasnjene turbo 
akcije. Ne, Synder se je tokrat 
povsem pokoril korporacijskim 
zahtevam studia in zatrl svojo 
avtorsko plat. Če ti gre za nohte 
in si zgolj najet režiser, se pač 
ne igraš s svojo prihodnostjo. 
Kapital je zmagal, kot vedno.

To pomeni, da smo gledalci 
izpostavljeni nenehnemu hru-
pu in neskončni akciji, ki ji ni 
videti konca, zato tudi Jekleni 
mož trpi zaradi predolge mi-
nutaže, zlasti zadnjih 20 minut. 
Zgodba se nostalgično spogle-
duje z Donnerjevimi klasikami 
izpred 35 let, zlasti s prvim in 
drugim delom Supermana, in 
sicer do te mere, da si v glavi 
prej vrtimo zdaj že klasično 
Williamsovo glasbo kot pa zna-
čilno tehno-bobnanje Hansa 
Zimmerja.

Glasbeni kotiček

Skupina Anavrin z novo pesmijo
Zasedba Anavrin se je na sceno uspešno vrnila z novo pesmijo in videospotom Premalo 
enakih. Video v produkciji Wide Lens je samo v tednu dni na kanalu Youtube presegel 
50.000 ogledov.

Superman je kot prvi ustvar-
jeni ameriški superjunak seve-
da nedodelan lik, saj je osebno-
stno zelo dolgočasen in z njim 
ni kaj početi. Ker kot super-
junak predstavlja novodobni 
panteon antičnih bogov, so ga 
avtorji tokrat predstavili tudi 
kot Jezusa Kristusa in njegovo 
kalvarijo nastanka in formira-
nja v to, kar je. Danes je pač 
obvezno, da so filmi o super-
junaki postali tudi ‘umetnost’, 
vendar se vsiljena vcepljenost 
nekakšnih osebnih dilem, te-
mačnosti in ostrine v Superma-
nu ne obnese najbolje. Zlasti 
vloga Supermanovega pravega 
očeta je v filmu za verodostoj-
no transformacijo glavnega ju-
naka predolga in moteča.

Zaradi pogoste rabe ročne 
kamere in dokumentarističnih 

povečav je ogled v 3D nepri-
meren in dokaj naporen za oči. 
Film je kljub kopici domišlje-
nih vizualnih prizorov vseeno 
prazen kot vakuum in posle-
dično rahlo dolgočasen ter 
vsekakor predolg. Film, ki je 
stal 225 milijonov dolarjev, pa 
seveda ne more biti brez penta-
gonske politične vzgoje, kot je 
na primer poučevanje o nujno-
sti vnaprejšnjih napadov (pre-
emptive strike), ki ga podkrepi 
z masovnim uničevanjem ame-
riških velemest, zlasti s prizori 
podirajočih se nebotičnikov, ki 
v navezavi z bolečimi spomini 
na 11. september morbidno 
negujejo pravičniško jezo do 
lacanovskega Drugega, torej 
vsakogar, ki ni naš.

Matej Frece

Minuli konec tedna je na Šentviški planoti potekal 9. 

dobrodelni festival GorA RockA. Festival je letos zabele-

žil rekorden obisk, saj se ga je v treh dneh udeležilo več 

kot 8000 obiskovalcev. Siddharta, Tabu, Mi2, Don Men-

tony Band, Happy Ol' McWeasel, Avven, Justin's Case, 

Sláinte ol' friend, Wild Crew, Chained Pistons in Devils 

Bridge so poskrbeli za nepozabno koncertno vzdušje, ki 

se je nadaljevalo tudi v dnevnem dogajanju, ki so ga za-

okrožili turnir v nogometu, turnir v odbojki, lokostrel-

stvo, kulturna predstava, impro liga, metanje lesenega 

mobitela, hitrostno pisanje sms-a, osvežitev v bazenu in 

izbor za miss vodnih balončkov. Vreme je bilo organi-

zatorjem in obiskovalcem več kot naklonjeno. Festival, 

ki je znan po prekrasni lokaciji in dobri volji gostiteljev, 

je prepoznaven tudi po svoji dobrodelnosti. Tokrat bo 

celoten izkupiček namenjen projektu botrstva v Slove-

niji in nakupu novega gasilskega vozila lokalnega ga-

silskega društva PGD Ponikve–Planota.

***
V Ljubljani se zaključuje festival Bežigradfest, ki pote-

ka že od začetka junija. Minuli teden je festival postre-

gel z izvajalci, kot so Zmelkoow, HeaveniX, Res Nullius, 

Zlatko, Tinkara Kovač in drugi. Končnica festivala, ki je 

za obiskovalce brezplačen in poteka prav do zadnjega 

dne v juniju, pa ponuja pester nabor domačih izvajal-

cev. V tem tednu so nastopili Hamo & Tribute to Love 

in Sell Out. Nocoj bodo igrali Demolition Group, jutri 

Neisha, v nedeljo, za zaključek festivala, pa še Fake Or-

chestra.

MZ

Slo glasbene novice

10. IN&OUT – SIJ SEVERNI
9. KALAMARI – ZA VEDNO OSTAL

8. TRKAJ – DOBRO JUTRO
7. MOMENTO – NOVO UPANJE

6. ZORAN PREDIN & COVERLOVER – V RITMU TRIGLAVA
5. BOHEM – VSE ŽE IMAŠ

4. MAJA KEUC – KROG
3. BILBI – 505

2. SAŠA LENDERO – MAMA MIA
1. ALYA – TI MOJA ROŽICA

nacionalnosti,« so o snemanju 
povedali člani zasedbe.

Kamerman David Lužar in 
režiser Gregor Goršič, ki se 
podpisujeta kot Wide Lens, sta 
o sodelovanju s fanti iz skupi-
ne Anavrin povedala: »Izku-
šnja, ko snemaš videospot, za 
katerega niti približno ne veš, 
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UGANKARSKI SLOVARČEK: AMURA = argentinska šahovska velemojstrica (Claudia, 1970-), BELAJ = dvorec v Istri, NAREKS = slovenska judoistka (Petra, 1982-), PARER = avstralski fotograf (Damien, 1912-1944), 
PESSOA = portugalski pesnik (Fernando, 1888-1935), RADUŠE = naselje pri Slovenj Gradcu, ROTT = levi pritok Inna na Spodnjem Bavarskem, SKOBERNE = slovenski biolog (Peter, 1954-).

REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno: Koman, Amura, Parer, Eminem, Polanski, Skoberne, snopovje, kadilak, dar, imenjak, omet, torilo, masa, PS, pir, Belan, Tours, lot, IŽ, neroda, trn, opona, topol, guma, idealist, 
elegan, šinobus, Orki, Vareja, etatist, teak.

PROGRAM (od 5.00 do 24.00)
SOBOTA, 29. junij:

05.00 SOBOTNO JUTRO: 5.15 
Na današnji dan. 5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30,  10.30, 
11.30, 13.30, 14.30, 15.30, 17.30  
in 19.00). 6.15 Kmetijski nasvet 
(ponovitev). 6.45 HOROSKOP. 7.45 
ROJSTNI DNEVI. 8.00 Odprti tele-
fon. 8.45. Sobotni športni napove-
dnik. 9.00 Oddaja za male in veli-
ke. 10.00 OBVESTILA  (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.15 Mali oglasi (še 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.05 Kuharski 
nasveti (ponovitev).12.00 SREDI 
DNEVA: Pogovor ob kavi (Tjaša Mr-
gole Jukič).  13.10 Šport. 13.45 Po 
študentsko (Aleks Horvat). 14.00 
SOBOTNO POPOLDNE NA RADIU 
PTUJ in  ČESTITKE POSLUŠALCEV.  
20.00 Sobotni večer na Radiu Ptuj. 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM. 
(Radio Slovenske gorice).
NEDELJA, 30. junij:

5.00 NEDELJSKO JUTRO: 5.15. 

Na današnji dan. 5.30 NOVICE (še 
ob 6.30, 7.30, 8.30, 11.30, 15.30 
in 19.00).6.00 OBVESTILA (še 7.00, 
9.00, 11.00, 15.40 in 19.05). 6.45 
HOROSKOP. 7.45 ROJSTNI DNEVI.  
8.00 Odprti telefon. 8.40 Svetloba 
duha.  9.10 Mali oglasi (še 9.50). 
9.15 Kuharski nasveti  z Vladom 
Pignarjem. 10.00 Vrtičkarije (po-
novitev). 11.40 Kmetijska oddaja 
(Marija Slodnjak). 12.00 Opoldan 
na radiu Ptuj: Te domače viže 
(Natalija Škrlec), 12.30 Komentar 
tedna (pon.). Z zimzelenimi melo-
dijami v nedeljski popoldan. 13.00 
NEDELJSKO POPOLDNE NA RADIU 
PTUJ: Čestitke poslušalcev. 18.00 
Pregled tedna (ponovitev). 19.00 
Lestvica Naj 11. 20.00 do  24.00 
ure GLASBENE ŽELJE s Tonetom 
Topolovcem.  24.00 SKUPNI NOČ-
NI PROGRAM. (Radio Slovenske 
gorice).
PONEDELJEK, 1. julij:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA 5.15 
Na današnji dan. 5.30 NOVICE (še 
ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 13.30, 
14.30, 15.30, 19.00 in 22.00). 
6.45 HOROSKOP. 7.45 ROJSTNI 
DNEVI. 08.00. Varnost na Ptuju.  

10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še 10.45, 17.15 
in 17.45). 11.05 GOSPODARSKI IZ-
ZIV (Mojca Zemljarič). 11.30 PORO-
ČILA. 12.00 SREDI DNEVA:  12.40 
Napovednik tedenskih dogodkov.  
13.10 Šport. 14.15 Melodija dne-
va. 13.45 Aktualno v Podravju. 
16.30 Mala štajerska kronika. 
17.30 POROČILA. 18.00 ODDAJA 
O KULTURI (Majda Fridl). 19.10 Z 
glasbo v ponedeljkov večer.  19.50 
Z naših odrov (Davorin Jukič)20.00 
VEČERNI PROGRAM. 24.00 SKU-
PNI NOČNI PROGRAM (Radio Slo-
venske gorice).
TOREK, 2. julij:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA. 
5.15. NA DANAŠNJI DAN. 5.30 
NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 8.30,  
10.30, 13.30, 14.30, 15.30, 19.00 
in 22.00. 6.45 Kakšen dan se nam 
obeta. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 08.00 
Varnost na Ptuju. 10.00 Obvestila 
(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali oglasi 
(še 10.45, 17.15 in 17.45). 11.00 
ZDRAVNIŠKI NASVETI (Marija Slo-
dnjak).11.30 POROČILA.  12.00 

SREDI DNEVA. 13.10 Šport. 13.45 
Aktualno v Podravju. 14.15 Melodi-
ja dneva. 14.40 Povejte svoje mne-
nje. 15.10 Utrip Podravja. 17.30 
POROČILA. 18.00 Za ljubiteljev ma-
lih živali. 19.10 Z glasbo v torkov 
večer. 19.50 Z naših odrov (Davo-
rin Jukič) 20.00 Oddaja o slovenski 
zabavni glasbi (z Elo). 22.10 Glasba 
za lahko noč. 24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM (Radio Triglav Jesenice).
SREDA, 3. julij:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.15 NA DANAŠNJI DAN. 
5.30 NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 
8.30, 10.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 6.45 Horoskop. 
7.45 ROJSTNI DNEVI. 8.00 Varnost 
na Ptuju. 09.00 Pomagajmo si. 
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še 10.45, 17.15 
in 17.45). 11.30 POROČILA. 12.00. 
Sredi dneva: Slovenija in Evropska 
unija. 13.10 Šport. 13.45 Aktualno 
v Podravju. 14.15 Melodija dneva. 
14.40 Povejte svoje mnenje. 15.10 
Utrip Podravja. 17.30 POROČILA. 
18.00 Vrtičkarije z Mišo Pušenjak  
in Karolino Putarek.  19.10 Z glasbo 

v sredin večer 19.50 Z naših odrov 
(Davorin Jukič)20.00 Večer na Ra-
diu Ptuj: Modne čvekarije (ponovi-
tev) in Pogovor ob kavi (ponovitev). 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM 
(Radio Triglav Jesenice).
ČETRTEK, 4. julij:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.15 Na današnji dan. 5.30 
NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 8.30, 
10.30, 13.30, 14.30, 15.30, 19.00 
in 22.00). 6.45 Horoskop. 7.10. 
Gost Štajerske budilke. 7.45 ROJ-
STNI DNEVI.  8.00 Varnost na Ptuju.  
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še ob 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.00 Modne 
čvekarije z Barbaro Cenčič Krajnc. 
11.30 POROČILA. 12.00. Sredi dne-
va. 12.15 Komentar tedna. 13.10 
ŠPORT. 13.45 Aktualno v  Podravju. 
14.15 Melodija dneva. 14.40 Povej-
te svoje mnenje. 17.30 POROČILA. 
18.00 Glasba in zanimivosti. 19.10 
Z glasbo v četrtkov večer: Te doma-
če viže (ponovitev) 19.50 Z naših 
odrov (Davorin Jukič). 20.00 ORFEJ-
ČEK. 24.00 Skupni nočni program 
(Radio Murski val).

PETEK, 5. julij:
5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA 

do 9.00. 5.15. Na današnji dan. 
5.30 NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 
8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 
15.30, 16.30, 19.00 in 22.00). 
6.45 Horoskop. 7.45 ROJSTNI 
DNEVI. 8.00 Odprti telefon. 9.15. 
Kmetijski nasvet. 9.40 Astročvek (s 
Tadejem Šinkom). 10.00 Obvestila 
(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali ogla-
si (še ob 10.45, 17.15 in 17.45).  
11.05 Minute za rekreacijo. 12.00 
Sredi dneva: Napovednik kulturnih 
in drugih prireditev. 13.10 Šport. 
13.45 Aktualno v Podravju. 14.15 
Melodija tedna. 18.00 PREGLED 
TEDNA. 19.10 Z glasbo v petkov 
večer. 19.50 Z naših odrov (Davo-
rin Jukič)20.00 Z glasbo do srca 
(Marjan Nahberger). 24.00 SKU-
PNI NOČNI PROGRAM. (Radio Mur-
ski val).

POSLUŠAJTE NAS NA INTERNE-
TU: www.radio-tednik.si. 

Za ljubitelje malih živali z  
veterinarjem Emilom Senčar-
jem. Vsak prvi torek med 18. 
In 19. uro.

Kovali boste plodne načrte. Tišina 
bo tista, ki bo prinesla nove pogle-
de in motivacijo. Tako ali drugače 
se boste soočili s svetom duhovno-
sti. Partnerjevi namigi bodo za-
nimivi in od vas bo odvisno, ali 
jih boste sprejeli ali ne. Zdravje: 
občutljiv predel bo želodec, zato se 
zdravo prehranjujte. 

Iskanje bližnjic bo vaša strast. 
Seveda bo pred vami teden pove-
čane analitike in kritičnosti. Vaše 
ostro oko bo opazilo malenkosti 
in stremeli boste po tistem, kar bo 
potrebno še spremeniti. Ljudje, 
ki bodo prihajali v vaše življenje, 
vam bodo ogledalo. Blesteli boste 
na delovnem mestu.

Odkrili boste svoje bistvo in pred 
vami je teden osebne bilance. 
Kljub dejstvu, da so pred vami po-
čitnice, bo to za vas zelo delaven in 
marljiv čas. Soočiti se boste morali 
s tistim, kar ste odlašali. Sprejeli 
boste celo paleto pomembnih od-
ločitev. Sreča se skriva v drobnih 
rečeh in nasmehu. 

Raziskovali boste tiste dejavno-
sti, ki so drugačne. Dobra stran 
omenjenega bo v dejstvu, da boste 
spoznali, da resnica sega preko ti-
stega, kar lahko vidite in občutite. 
Kritično se boste odzvali v poveza-
vi službe, a brez skrbi: konec dober 
- vse dobro. Pomembno bo, da si 
boste svoje občutke zapisovali. 

V vaše življenje bodo prihajali za-
nimivi ljudi. Poučno bo delovalo, 
da boste opazovali druge. Ljube-
zenska sreča bo namenjena tako 
samskim kot vezanim. Privlačile 
vas bodo skrivnosti in tisto, kar 
temelji na duhovnih zakonih. Na 
delovnem mestu bosta vaš trud in 
vztrajnost bogato poplačana. 

Življenje bo samo po sebi dobilo 
globlji pomen. Ozavestili boste 
tisto, na kar boste lahko ponosni. 
Morda boste iskali tudi bližnjice, 
a jih ne bo. Na delovnem mestu 
bo nemirno. Popaziti boste morali 
tudi na svoje zdravje. Sprostili vas 
bodo romantični sprehodi ob reki 
in pogovori. 

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)



nje dobičkov. Kreditov ni bilo 
možno več odplačevati, podje-
tja pa so začela eno za drugim 
propadati. Če strnem: uničile 
so nas špekulacije in želja po hi-
trem bogatenju, ki so jih banke 
omogočale nekaterim posame-
znikom. Levosredinska vlada v 
obdobju 2008–2011 je v času 
krize socialni mir vzdrževala 
z dodatnim zadolževanjem. In 
kje smo danes? Vlada nam pod 
vodstvom največje koalicijske 
stranke, Pozitivne Slovenije, 
namesto obljubljenih velikih 
investicij nalaga nove davke in 
nas pelje v novo zadolževanje. 
Smo tik pred uvedbo poviša-
nja davka na dodano vrednost, 
obeta se tudi nov davek na 
nepremičnine, ki bi mu lahko 

rekli tudi davek na pridnost,« 
je med drugim v nagovoru po-
udaril župan Sok in navzočim 
na proslavi zaželel lep praznič-
ni dan in veliko optimizma ter 
upanja, da bo Slovenija čim 
prej izšla iz krize.

Županovemu nagovoru je 
sledil glasbeni nastop operne-
ga pevca Juana Vasleta, nato 
pa sta na oder stopila igralca 
Barbara Krajnc-Avdić in Gre-
gor Geč. Na izjemno domiseln, 
zabaven in simpatičen način 
sta Krajnc-Avdićeva in Geč v 
vlogi Natalije in Boža predsta-
vila svojo Turistično agencijo 
Tünkenflajš, v sklopu katere 
sta povabila na dogodke ob 
letošnjem poletnem festivalu 
Ormoško poletje.

Mojca Zemljarič
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Današnje krizne razmere 
močno zamegljujejo svetlejši 
pogled v prihodnost. Trezni in 
poglobljeni razmisleki o vzro-
kih za nastalo krizo pa kažejo, 
da bi tudi prihodnost lahko bila 
veliko lepša, če bomo sposobni 
svoja splošna prepričanja o po-
menu denarja in vlogi politike 
v družbi korenito spremeniti. 
Načelo, po katerem človeška 
civilizacija že več kot 3000 let 
sledi denarju, bo treba zame-
njati z načelom, po katerem bo 
denar sledil potrebam kakovo-
stnega življenja slehernega člo-

veka, je med drugim v svojem 
prazničnem govoru povedal 
ptujski župan Štefan Čelan in 
spomnil na jasnovidno misel, 
ki jo je ob privatizaciji bančne-
ga sektorja v ZDA pred več kot 
sto leti izrekel tedanji predse-
dnik Thomas Jefferson, ko je 
med drugim dejal, da je treba 
moč izdajanja denarja odvzeti 
zasebnim bankam in jo vrniti 
kongresu in ljudstvu, ki mu 
ta moč pripada, in dodal, da 
je resnično prepričan, da so 
bančne institucije, ki imajo 
moč nad izdajanjem denarja, 
nevarnejše za svobodo kot vse 
oborožene vojske tega sveta: 
„Konstruktivne polemike, ki 
težijo k izboljšanju naše sku-
pnosti, so dobrodošle, ožigosa-
nje in obsojanje brez pravih ar-
gumentov pa nažira narodovo 
telo in ga uničuje. Po moji oce-
ni Slovenke in Slovenci v tem 
trenutku potrebujemo največ 
sproščenosti in notranjega 
miru. Sedanja, zgolj v materi-
alizem zaverovana družba nas 
uči egoizma in vsakodnevne 
tekmovalnosti. Posameznik v 
tej družbi je sproščenost in no-

tranji mir zamenjal s številnimi 
strahovi, jezo in depresijo. Če 
želimo doseči družbo blagosta-
nja, mora vsak izmed nas spre-
meniti svojo osebnost, ki bo 
strahove, jezo, depresijo zame-
njala s pozitivnostjo, radostjo, 
sproščenostjo, notranjim mi-
rom, ljubeznijo. Ptuj – starosta 
slovenskih mest – je skozi svojo 
bogato zgodovino že mnogo-
krat dokazal, da so tukaj živeli 
ljudje, ki so razumeli, da je prvi 
pogoj za doseganje materialne 
blaginje nadrejenost duha, iz-
hajajočega iz filozofije. Želim 
nam, da bi se pri prehodu iz 
sedanje krize čim več naučili iz 
duhovne zakladnice naših oča-
kov, obogatene z najnovejšimi 
spoznanji sodobne znanosti. 

Neodvisna država nam ni bila 
podarjena. Zanjo je bila prelita 
tudi kri in izgubljena življenja. 
S ponosom in hvaležnostjo se 
v teh dneh spominjamo vloge 
slovenske policije in enot teri-
torialne obrambe ter številnih 
posameznikov, ki so pogumno, 
smelo in učinkovito prispevali 
k temu, da že več kot dve dese-
tletji živimo v samostojni, med-
narodno priznani, predvsem 
pa varni državi,“ je še povedal 
ptujski župan Štefan Čelan na 
letošnji osrednji slovesnosti, 
ki jo je s svojim nastopom pod 
naslovom Minula leta in seda-
njost v pesmi olepšal Komorni 
moški pevski zbor Ptuj pod 
umetniškim vodstvom Nine 
Lorber.

MG

Ptuj � Slovesnost ob dnevu državnosti

Za več sproščenosti in notranjega miru
25. junij, dan državnosti, so Ptujčani in okoličani tudi tokrat proslavili v prelepem ambientu minoritskega 
dvorišča s prireditvijo, ki je bila 21. junija. Žal z grenko kapljico pelina: če ne bi bilo udeležencev partnerskih 
mest iz Francije, Nemčije, Poljske, Slovaške in Madžarske, bi bilo praznično prizorišče skoraj prazno. Kot po-
navadi so manjkali vsi tisti, katerih usta so sicer vedno polna Ptuja, „ptujskosti“ in besed o tem, kako imajo 
svoje mesto radi. S svojimi (ne)dejanji kažejo precej drugačno podobo od tiste, ki bi jo morali imeti.

Foto: MG

Komorni moški pevski zbor Ptuj je navdušil z nastopom pod naslo-
vom Minula leta in sedanjost v pesmi.

Od tod in tam

V večnamenski dvorani v Spuhlji je bila 22. in 23. junija na ogled 
šesta razstava Društva gospodinj Marjetica. Razstavile so pisano pa-
leto svojih ročnih izdelkov, ki so jih ustvarile med dvema razstava. Leto-
šnja je gradila na vezeninah. 73 članic, ki so se povezale pred sedmimi 
leti, skrbi za ohranjanje in razvoj ustvarjalnosti ter dediščine babic in 
dedkov. Predsednica društva Angela Čeh, ki je po razstavi popeljala tudi 
župana MO Ptuj Štefana Čelana, sicer domačina Spuhljana, je ob tej pri-
ložnosti še posebej poudarila, da bi morali dati večji poudarek domači 
vezenini in čipki, ki sta nekoč v večji meri krasili naše domove. Članice 
so letošnjo razstavo združile tudi s srečelovom, da so si nabrale nekaj 
sredstev za svoje delovanje.

MG

V Športni dvorani OŠ Ljudski vrt na Ptuju je bila 21. junija za-
ključna produkcija Plesnega centra Mambo iz Ptuja, ki je začel svo-
jo zgodbo pred 19 leti, in Plesnega kluba Mambo, ki je letos star 18 
let. Izpeljali so jo v dveh delih. Najprej so se predstavili mlajši plesalci (na 
fotografiji skupina Slončki), ki so v sezoni delovali v celoletnih programih 
različnih plesnih zvrsti. Najmlajši so stari tri oziroma štiri leta, skupaj 
jih je bilo več kot 250. V drugem delu pa so se predstavili starejši klubski 
plesalci s predstavo Skrivnostni otok, v kateri je sodelovalo okrog 100 ple-
salcev Plesnega kluba Mambo. Obe predstavi si je ob starših, sorodnikih 
in prijateljih ogledalo tudi veliko število ljubiteljev plesa. Plesni center 
Mambo je bil prvi in ostaja edina profesionalna organizacija na Ptuju, 
ki skrbi za sistematično plesno izobraževanje ljudi vseh generacij.

MG

V petek, 21., in soboto, 22. junija, je bilo na ptujski tržnici več 
prireditev, ki so jih organizatorji strnili pod skupni naslov Vikend 
mladosti. Namenili so jih vsem generacijam, od mlajših do starejših, 
predvsem pa z željo, da bi mesto bolj polno živelo, da bi povečali mestni 
pretok. Gre za dogajanje, ki bi v mestu moralo biti nekaj samoumevnega, 
ne glede na to, pod kakšnim sloganom ga bodo prirejali in kdo bodo nje-
govi akterji. Najprej pa bi se morali izkazati vsi tisti, katerih dejavnost se 
tudi sicer napaja iz mestnega proračuna; prostovoljci svojo naklonjenost 
in povezanost z mestom tako in tako že leta vsak dan dokazujejo.

MG

Za zaključno srečanje s starši so v vrtcu Žetale organizirali izlet 
v pravljični gozd Rdeče kapice na Vurberku z gledališko igro Hop 
v pravljico, ki so jo odigrali starši otrok. Tako so sodelovanje s starši 
še obogatili s skupno pripravo gledališke igre. Vse je prijetno presenetila 
pripravljenost staršev za sodelovanje, saj sodelovati pri igri ni pomenilo 
le to, da se naučijo nekaj besedila, ampak si vzamejo čas tudi za vaje 
kljub dejavnostim, ki jih imajo. Vsi so že nestrpno čakali tudi dan izleta. 
Navdušila jih je pravljična dežela, zatem pa so že radovedno pogledovali 
sceno in igralce pri pripravah na predstavo. Ko se je ta začela, so otroci 
odprtih ust in skrajno doživeto spremljali vsako potezo igre, na koncu 
predstave pa igralce skupaj s starši nagradili s spontanim iskrenim aplav-
zom.

Vrtec Žetale

Foto: MG

Foto: MG

Foto: MG

Foto: arhiv vrtca

Razstava Društva gospodinj Marjetica

Zaključna plesna produkcija Mamba

Foto: MG

Slavnostni govornik na slove-
snosti ob dnevu državnosti je 
bil župan Štefan Čelan.

Ormož � Proslava ob dnevu državnosti

»Če bi molčal, bi ostal modrec!«
Dan državnosti so tradicionalno z osrednjo občinsko proslavo zaznamovali tudi v občini Ormož. Proslavo so 
v domu kulture pripravili na predvečer praznika, v ponedeljek, 24. junija.

Foto: MZ

Župan Alojz Sok je v govoru is-
kal krivce za nastalo krizno eko-
nomsko situacijo v Sloveniji. 

Slavnostni govornik na pri-
reditvi, župan Alojz Sok, se je 
v svojem razmišljanju dotaknil 
postopkov lastninjenja v času 
samostojne države, govor pa 
začel z latinskim rekom, ki v 
prevodu pomeni: Če bi molčal, 
bi ostal modrec. »Toda kako 
nič reči in ostati moder ob 
tem, ko vsak dan gledamo in 
poslušamo, kar se v naši ljubi 
domovini dogaja. Ob razpadu 
Jugoslavije je bilo slovensko 
gospodarstvo eno najrazvitej-
ših in najbolj perspektivnih. 
Govorili so, da gre za zgodbo o 
uspehu. Za danes pa lahko re-
čemo, da imamo gospodarstvo 
povsem na tleh. V 22 letih je 
veliko podjetij propadlo, števil-
ni delavci so postali brezposel-
ni, v bankah imamo ogromen 
dolg. Zaradi razhajanj okrog 
načina in modela lastninjenja 
je razpadla tudi prva slovenska 
demokratična vlada Demos. Po 
letu 1992, z eno kratko preki-
nitvijo v letu 2000, je Slovenijo 
vodila levosredinska vlada pod 
vodstvom LDS. V tem času je 
bila sprejeta ključna zakono-
daja na vseh področjih. V letih 
2004–2008 je prišla na oblast 
desnosredinska vlada pod vod-
stvom stranke SDS. To je bilo 
obdobje velike gospodarske 
rasti, nekateri pa so dejali, da 
je bilo to obdobje pregreva-

Vikend mladosti

V pravljičnem svetu

Foto: MZ

Barbara Krajnc Avdić in Gregor Geč sta v vlogi Natalije in Boža s 
svojo Turistično agencijo Tünkenflajš vabila na dogodke v sklopu 
festivala Ormoško poletje.

nja slovenskega gospodarstva. 
Ob zakonodaji, sprejeti v času 
12-letne vladavine LDS, in veli-
ki gospodarski rasti se je potem 
zgodilo to, da so menedžerji, 
podjetniki in nekateri direk-
torji velikih slovenskih podjetij 
preko bank izvedli lastninjenje. 
To jim je uspelo z bančnimi 
krediti, banke pa pri tem niso 
imele trdnih jamstev, da bodo 
krediti kdaj povrnjeni. Seveda 
je ob tem treba povedati, da 
so si denar lahko izposojali le 
nekateri. Ker je prevelika pro-
dukcija povzročila povečanje 
zalog, je po letu 2008 v svetu 
prišlo do padca gospodarske 
rasti. Zaustavljena gospodar-
ska rast je upočasnila kopiče-
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Lovrenc � Kegljaška tekma

Zmagali domačini
Člani društva upokojencev Lovrenc na Dravskem 
polju so v okviru prireditev ob 16. prazniku obči-
ne Kidričevo pripravili tekmovanje v visečem ke-
gljanju; zmagovalni pokal so osvojili domačini.

V petek, 14. junija, je bilo na 
kegljišču ob prostorih društva 
upokojencev v Lovrencu na Dra-
vskem polju ves dan živahno, saj 
se je tradicionalnega tekmova-
nja v visečem ali ruskem keglja-
nju udeležilo prek 80 upokojenk 
in upokojencev iz društev obči-
ne Kidričevo in okolice. V vsaki 
od ekip je bilo pet tekmovalk 
ali tekmovalcev, ki so se med 
seboj pomerili po klasičnem 
sistemu števila podrtih kegljev. 
Po dobrih treh urah metanja in 
postavljanja kegljev se je poka-
zalo, da so imeli v ekipni konku-
renci največ športne sreče člani 
domače ekipe iz DU Lovrenc na 
Dravskem polju pred ekipama 
DU Cirkulane, tretja pa je bila 

ekipa DU Ptujska Gora. Najboljši 
posameznik pa je bil s 63 podr-
timi keglji Jože Kavčevič iz DU 
Lovrenc na Dravskem polju. 
Med ženskimi ekipami so prvo 
mesto osvojile članice DU Ptuj-
ska Gora, drugo mesto je osvoji-
la ekipa DU Kidričevo, tretje pa 
DU Cirkovce. Najboljša posame-
znica pa je bila Anica Lačen, ki 
ji je uspelo podreti 57 kegljev. V 
tradicionalnem tekmovanju za 
1 evro pa je s 36 podrtimi keglji 
zmagal Anton Dolenc iz Cirkovc. 
Vse najbolje uvrščene ekipe in 
posamezniki so prejeli pokale in 
priznanja, po obilni malici pa je 
športno srečanje spontano pre-
šlo v prijateljsko druženje.

-OM

Foto: M. Ozmec

V ekipni konkurenci so največ kegljev podrli člani ekipe DU Lo-
vrenc na Dravskem polju.
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Petek, 28. junija
18:00 Slovenska Bistrica, grad: predstava za otroke Čarovnik iz Oza, Mali Matički 

Sp. Polskava
20:30 Velika Nedelja, pred gradom: Jesenska poroka, komedija v narečju na 

prostem, KD Simona Gregorčiča
20:30 Vurgerk, grad: predstava Toneta Partljiča Štajerc v Ljubljani, Gledališko 

društvo Vurberk
21:00 Lenart, športna dvorana: Len-art, nastop Folklornega ansambla Ardealul, 

Sibiu, Romunija
21:00 Ormož, grajsko dvorišče: Festival Ormoško poletje 2013, komedija Lado 

Bizovičar in  Jure Karas Slovenska muska od A do Ž, Špas Teater
21:00 Ptuj, Kolnkišta KPŠ: uprizoritvena produkcija gledališkega studia Kluba 

ptujskih študentov, Pod površjem
21:30 Ptuj, Mestno gledališče: predstava Najstarejša obrt

Sobota, 29. junija
09:00 Ormož, vinska klet P & F Jeruzalem Ormož: 1. dan odprtih vrat in koncert 

Novi fosili, ves dan
09:00 Ptuj, Mestni park: brezplačna vadba za starejše občane, kitajska telovadba 

tai ji quan
11:00 Dornava, park ob dvorcu: drugi Krompirfest Etnografskega društva Cigani 

Dornava
15:30 Žetale, pred gasilskim domom: 60 let PGD Žetale in 17. dan gasilcev GZ 

Videm, slavnostna seja ob 14. uri
17:30 Draženci, pred domom vaščanov: svečanost ob prevzemu novega avtomo-

bila PGD Draženci, kulturni program, podelitev plaket, gasilska veselica
18:00 Benedikt, dom kulture: 14. občinski praznik Pozdravljen, Benedikt, zate 

pojem, predstavitev zgoščenke ljudskih pevk KD Benedikt
20:30 Velika Nedelja, pred gradom: Jesenska poroka, komedija v narečju na 

prostem, KD Simona Gregorčiča
20:30 Vurberk, grad: predstava Toneta Partljiča Štajerc v Ljubljani, Gledališko 

društvo Vurberk
21:00 Ormož, grajsko dvorišče: koncert Partibrejkers s predskupino Jam Ritual
21:30 Lenart, dom kulture: Len-art, komedija SNG Drama Ljubljana, Nežka se 

moži
21:30 Ptuj, Mestno gledališče: predstava Najstarejša obrt

Nedelja, 30. junij
11:00 Benedikt, dom kulture: 14. občinski praznik, odprtje razstave ročnodelskega 

krožka KD Benedikt, do 19.00
13:00 Cerkvenjak: 15. občinski praznik, tradicionalna košnja in grabljanje trave, 

TD Cerkvenjak
15:00 Benedikt, izpred športne dvorane: pohod po občini, Spoznavajmo svoj kraj, 

Turistično-vinogradniško društvo
15:00 Ptuj, Mestno gledališče: Akademija MGP s Petjem Janžekovičem, Božanska 

komedija – vice
18:00 Ormož, mejni prehod: skupna prireditev občin Ormož in Cestica ob vstopu 

Hrvaške v EU
20:30 Velika Nedelja, pred gradom: Jesenska poroka, komedija v narečju na 

prostem, KD Simona Gregorčiča

Ponedeljek, 1. julij
09:00 Benedikt, dom kulture: 14. občinski praznik, razstava ročnodelskega krožka 

KD Benedikt, do 19.00
10:00 Ptuj, hotel Primus: vstop Hrvaške v EU, delovno srečanje turističnih delavcev 

z obeh strani meje, izmenjava izkušenj, pričakovanj in priložnosti
15:00 Ptuj, pred Mestno hišo: prireditev ob vstopu Hrvaške v EU, predstavitev 

hrvaškega turizma
18:00 Lenart, Dom kulture: Len-art, predstava za otroke Drevo sem srečno, gleda-

lišče Moment

Mestni kino Ptuj
Petek, sobota in nedelja: 17:00 Pogum; 19:00 Bejbifon; 21.00 Čudežu naproti.

Prireditvenik 

Sobota ob 21:00 – nedelja ob 10:00: 5. tra-
dicionalni tek partnerskih mest; Slovesnost 
ob dnevu državnosti RS; Poli maraton tokrat v 
Ptuju; Praznično v četrtni skupnosti Panorama; 
Rojstnodnevna zabava v Dijaškem domu Ptuj; Trgovina Darilni bazar 
vabi kupce; Skrb za varnost otrok v cestnem prometu; Faksimile Žige 
Herbersteina v prevodu; Razstava likovnih del članov DU Ptuj; Črni križ 
pri Hrastovcu na turnirskem prostoru ptujskega gradu; Razstava Dru-
štva Optimisti Ptuj; Društvo gospodinj Jezero predstavlja ročna dela 
in medena peciva; Pohod minimaturantov po ulicah Ptuja; Glasbene 
uspešnice Brendiju v spomin.
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OSMRTNICA
Nenadoma je zaradi dolgotrajne bole-
zni umrl

Božidar Čivčič
S CELOVŠKE CESTE 63, 
LJUBLJANA
nekdanji sprevodnik na vlaku
Pogreb bo v soboto, 29. junija, ob 11.30 na pokopališču v 
Gorišnici. Žara bo pripeljana v vežico na dan pogreba ob 
10. uri. Žalujoča Mira in Vojko

V SPOMIN
Stanislavu 
Vilčniku
Z MLINSKE CESTE 15/B
Danes mineva žalostno leto, odkar 
smo se poslovili od tebe. Tvoje pridne 
roke in zlato srce ne bodo nikdar 
pozabljeni. Hvala vsem, ki se ga spominjate, mu poklanjate 
cvet in prižigate sveče.

Vsi njegovi

Vsi bomo enkrat zaspali,
v miru počivali vsi,
delo za vselej končali,
v hišo OČETOVO šli.
 A. M. Slomšek

ZAHVALA

Vide Žmauc, roj. Dornik
ZAGORCI 51

Vsem, ki ste našo drago ženo, dobro mamo, babico, praba-
bico in sestro pospremili k poslednjemu počitku, iskrena 
hvala.
Hvala za izrečena sožalja, za darovano cvetje in za sv. maše.
Hvala gospodoma duhovnikoma za opravljen pogrebni 
obred.
Hvala tudi pevcem in govornici.

Žalujoči: vsi njeni

ZAHVALA

ob izgubi dragega moža, očeta, tasta, 
dedka in pradedka

Leopolda Lešnika
IZ MAJŠPERKA 71

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so ga pospremili na nje-
govi zadnji poti.
Hvala vsem za izrečena sožalja, za darovano cvetje, sveče 
in za svete maše.
Zahvala g. župniku za prelep govor ter opravljen obred, 
pevcem, govorniku, Pogrebnemu zavodu Mir, dr. Liljani 
Jovanović, patronažni sestri Bernardi, sosedi Mauc. Hvala 
tudi sosedom Grah, Prevolšek in Lončarič za vso pomoč.

Žalujoči: žena Frančiška, hčerka 
in sinova z družinami

Vsa toplina tvojega srca
in vsa ljubezen
ostajata za vedno z nami.

V SPOMIN

26. junija so minila štiri leta, odkar 
nas je zapustil

Jožef Slodnjak
IZ DORNAVE 82

Si v naših mislih, si v naših srcih, del nas si vedno.
Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem 
grobu, mu prižigate svečke, polagate cvetje na grob in se 
udeležujete svetih maš.

Tvoji najdražji

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše mame, babice, 
sestre in tete

Frančiške 
Cajnkar
IZ PTUJA

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sode-
lavcem, prijateljem in znancem, ki so nam stali ob strani 
v težkih trenutkih, nam izrazili sožalje, podarili cvetje in 
sveče ter darovali za svete maše.
Vsakemu še enkrat hvala.

Žalujoči

Tisti, ki nas zaznamujejo z ljubeznijo,
srčnostjo in pogumom,
ne umrejo – 
ostanejo za vedno z nami.

SPOMIN
1. julija 2013 bo minilo 15 let, odkar 
nas je zapustil

Milan Murko
IZ SVETINCEV 10
Hvala vsem, ki mu prižigate sveče in z lepo mislijo postojite 
ob njegovem grobu.

Njegovi najdražji

Minile zate vse so bolečine,
v srcu pustila lepe nam spomine.
Čeprav si morala veliko pretrpeti,
s teboj bilo nam je lepo živeti.
Vse, kar storila si za nas nekdaj,
hvala ti za vekomaj.

V SPOMIN

26. 6. je minilo leto dni, odkar nas je zapustila draga žena, 
mama, tašča, babica in sestra

Marija Krajnc
IZ LOČIČA 6

Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njenem preranem 
grobu, ji prižigate svečko in jo imate v lepem spominu.

Vsi njeni najdražji

www.radio-tednik.si

RAČUNOVODSTVO za s. p., 
d. o. o. in društva. Valerija Mer-
nik, s. p., Štuki 23,2250 Ptuj. 
Tel. 031 873 769.

ROLETARSTVO ARNUŠ, PVC-
okna, vrata, senčila, komarni-
ki, garažna vrata. Ivan Arnuš, 
s. p., Mariborska cesta 27 b, 
2250 Ptuj, 02 788 54 17, 041 
390 576, fax 02 788 54 18, 
www.roletarstvo-arnus.si, info@
roletarstvo.arnus.si.

POLAGANJE TLAKOVCA – iz-
kopi, priprava terena, prevozi 
gramoza, prevozi in razkladanje 
z dvigalom, izvedba kanalizacij-
skih priključkov. Janez Ploj, s. p., 
Dornava 79 a, Dornava. Tel. 02 
755 27 40, GSM 041 612 929.

IZPOSOJA IN IZDELAVA bir-
manskih, obhajilnih, poročnih 
ter svečanih oblek ... Šiviljstvo 
Ne-ja, Senešci 2a. Velika Ne-
delja. Gsm: 031 258 704 www.
brunaricenadstreski.com

Mali oglasi

USPEŠNO in TRAJNO nad ne-
zaželene dlačice, pigmentne in 
žilne nepravilnosti s tehnologijo 
ELOS. Milumed, d. o. o. Tel. 02 
745 01 43, www.milumed.si

Brezplačni odvoz odpadne elek-
trične in elektronske opreme ter 
odkup odpadnih računalniških 
komponent. Gsm 040 22 88 
22, www.ekologo.si.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiro-
pora – volne. V prednaročilu po-
pusti. Barvanje fasad, zaključni 
ometi, pomoč pri subvencijah, 
vsa notranja slikopleskarska 
dela. Jože Voglar, s. p., Zabovci 
98, telefon 041 226 204.

OKNA – ROLETE – ŽALUZIJE, 
KOMARNIKI, ugodne cene. Ja-
nez Belec, s. p., Trnovska vas 
50, tel. 041 884 841; janez.
belec@gmail.com.

UGODNO: vse iz inoxa, ogra-
je – deli, okovja za kabine, 
cevi, vijaki, dimniki, litoželezni 
kamini, gorilniki na pelete. Ra-
mainoks, d. o. o., Kopališka 3, 
Kidričevo, tel. 02 780 99 26, 
www.ramainox.si.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – to-
pol, jelšo, brezo, lipo ... Opravi-
mo tudi sečnjo in spravilo lesa. 
Nudimo žagan les, letve, mo-
rale, obloge in drva za kurjavo. 
Tel. 041 403 713.

STORITVE

PVC-OKNA in VRATA, FASADE ter 
izvedba predelnih sten, spušče-
nih stropov in izdelava mansardnih 
stanovanj – ugodno. Sandi Cvetko, 
s. p., Lešnica 52, Ormož, telefon 
041 250 933.

IZVAJAMO adaptacije, inštalacije, 
vse vrste zaključnih gradbenih sto-
ritev v poslovnih in stanovanjskih 
objektih. Voh, d. o. o., Muretinci 65 
a, 2272 Gorišnica, tel. 041 457 037.

PRODAM drva v hlodih, kamionska 
dostava. Tel. 041 767 760.

PRODAM bukova drva, razcepljena, 
dolžine 1 meter, 50, 33 in 25 cm, in 
visokokakovostne pelete, brezplač-
na dostava, ugodna cena. Tel. 051 
667 170.

PRODAM bukova drva z razrezom 
25 in 33 ter pelete s certifi katom o 
gorljivosti, možna dostava. GSM 
041 723 957.

KUPIM traktor IMT, Zetor, Ursus ali 
podobno in vso kmetijsko mehani-
zacijo. Telefon 041 923 197.

PRODAM traktor New Holland TN-
60DA, letnik 2006, 2500 delovnih 
ur, 2930 cm3; 43,5 kW/60 KM. Niz-
ka poraba goriva, zelo primeren za 
hribovit teren. Odlično ohranjen. 
GSM 041 299 383.

PRODAM odojke, težke od 25 do 30 
kg. GSM 031 420 165.

PRODAM ajdo za seme, cena 0,80 
€/kg. GSM 041 802 985.

PRODAM 5 tednov staro teličko si-
mentalko. Tel. 031/558-596.

KUPIM traktor IMT 539 in vso kmetij-
sko mehanizacijo. Tel. 041/368-437.

KUPIM 2 bikca simentalca, stara 14 
dni. Tel. 031/819-927.

PŠENICO, ječmen in bučnice pro-
dam. Tel. 031/225-342.

PRODAM zelo dobro ohranje-
no kosilnico BCS z vozičkom. Tel. 
031/207-112.

PRODAM odojke. Tel. 051/423-260.

NEPREMIČNINE

PRODAM komunalno urejeno grad-
beno parcelo na Ptuju. Tel. 041 642 
195.

PRODAM hišo na Destrniku, Vin-
tarovci 46a, cena po ogledu. Tel. 03 
586 33 79 ali 031 805 489.

PRODAM dve gradbeni parceli na 
lepi sončni legi v mirnem okolju ob 
gozdu v Zamušanih. Tel. 031 764 
432.

PRODAMO novo naselje vrstnih hiš 
v Skorbi, ki bodo vseljive konec leta 
2013. Informacije 041 646 662. 
Aleksander Lončarič, s. p., Hajdina.

PRODAMO hišo na Grajeni, letnik 
1950, 120 m2, parcela 5 a, 44.000 
€. Pomoč pri nepremičninah Divi-
denda, d. o. o., 051 848 241.

PRODAM visokopritlično stanovan-
jsko hišo na Pobrežju 161/a, Videm 
pri Ptuju. Tel. 041/314-190.

ENOSOBNO opremljeno stanovan-
je na Ptuju ugodno oddam. Tel. 768-
71-21.

DOM-STANOVANJE

VIR PRI ZADRU – apartmaji ROZI, 
100 m od plaže, ugoden najem. Tel. 
00 385 91 593 4752.

V NAJEM ODDAMO 3-sobno op-
remljeno stanovanje na Ptuju. GSM 
041 824 733.

MOTORNA VOZILA

PO ZELO UGODNI CENI prodam 
Fiat punto, bordo rdeče barve, letnik 
1989. Informacije po tel. 041 466 
588.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce, razglednice, 
gašperje in drobnarije. Plačam ta-
koj. Telefon 041 897 675.

IŠČEM ISKRENEGA, poštenega 
moškega, nealkoholika, starega od 
60 do 68 let (lahko je tujec) za skup-
no življenje. Tel. 041 887 590.

V skladu s 46. členom Družbene pogodbe družbe Radio-Tednik Ptuj, 
d. o. o., in Pravilnikom o organizaciji družbe Radio-Tednik Ptuj, d. o. o.,

razpisujemo prosto delovno mesto

ČASOPISNEGA ODGOVORNEGA 
UREDNIKA

Poleg splošnih mora kandidat izpolnjevati še naslednje pogoje:
• strokovna izobrazba družboslovne smeri VII. ali VI. stopnje
• izpit B-kategorije
• znanje računalništva (Windows, Word, Excel, Internet, E-mail)
• pet let delovnih izkušenj v novinarstvu
• pripravljenost osvojitve posebnih računalniških programov za 

urejanje časopisa
• vizija razvoja časopisa Štajerski tednik in organizacije dela ure-

dništva, ki jo kandidat priloži k prijavi
Odgovornega urednika imenuje in razrešuje nadzorni svet družbe. 
Vodstvo družbe bo pred sejo nadzornega sveta pridobilo o posame-
znih kandidatih mnenje uredništva.
Vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev sprejema tajništvo družbe Ra-
dio-Tednik Ptuj, d. o. o., Osojnikova cesta 3, 2250 Ptuj, do vključ-
no 19. julija 2013. Na ovojnici navedite: »Ne odpiraj – razpis«.

KMETIJSTVO

PRODAM zrnje ajde (lahko za seme 
ali mlin). Tel. 051 682 055 ali 02 
764 58 21.



Ker je bila voda rjavo-rdeče 
barve samo v Njivercah in delu 
naselja Kidričevo, nismo želeli 
vznemirjati prebivalcev celo-
tnega ptujskega območja. Voda 
je namreč pitna in uporabna, 
saj sta železo in mangan za člo-
veški organizem potrebna ele-
menta in zato voda ne pomeni 
tveganja za zdravje, ampak 
samo fizično nevšečnost.

Če zaznate v pipi kalno 
vodo, jo je treba pustiti teči do 
zbistritve; če do zbistritve ne 
pride, vodo za kuhanje in pitje 
prefiltrirajte skozi čisto gazo ali 
bombažno plenico. Če nimate 

Danes bo več oblačnosti, ver-
jetnost za plohe in nevihte bo 
nekaj večja na zahodu in severu. 
V jutranjem času bo ponekod po 
nižinah v notranjosti megla. Bur-
ja na Primorskem bo še pihala.
Najnižje jutranje temperature 
bodo od 4 do 12, na Primor-
skem okoli 15, najvišje dnevne 
od 18 do 23, na Primorskem do 
25 stopinj C.

Obeti
V soboto in nedeljo se bo na-

daljevalo nestanovitno in raz-
meroma sveže vreme. Dopoldne 
bo dokaj sončno, v popoldan-
skem času pa bodo nastajale 
krajevne plohe in posamezne 
nevihte. Na Primorskem bo pi-
hala šibka burja.

Napoved vremena za Slovenijo

A šok terapije še ni bilo ko-
nec. Čeprav se je vse skupaj 
dogajalo od petka do nedelje 
popoldne, o vzrokih za one-
snaženje uradno sploh niso 
bili obveščeni – ne od dis-
tributerja pitne vode ne od 
občine ali drugega organa. O 
neoporečnosti pitne vode pa 
so upravičeno dvomili, saj je iz 
vodovodnih pip tekla rjavkasta 
voda s peskom in rjavo-črnimi 
primesmi. Ker uradnega obve-
stila ni bilo, so krajani ogrože-
nega območja spontano poku-
pili vse zaloge vode v plasten-
kah, ki so jo imele kidričevske 
trgovine na zalogi.

Da bi vendarle izvedeli, kaj 
se dogaja, kje so vzroki za one-
snaženje in kako bi bilo treba 
ukrepati, smo na Marjana Gre-
gorinčiča v Komunalnem pod-
jetju (KP) Ptuj naslovili nekaj 
vprašanj. Povedal je: »Zaradi 
visokih temperatur v zadnjih 
dneh se je izredno povečala 
poraba vode. Uporabniki vode 
so intenzivno polnili bazene 
in zalivali. Ugotovljeni so bili 
nedovoljeni odvzemi vode iz 
hidrantov. Zaradi povečanih 
pretokov v cevovodih in tur-
bulenc je prišlo do luščenja 
vodnega kamna s sten cevovo-
dov in do dviga usedlin peska, 
rje, železovih in manganovih 
oksidov ter s tem posledično 

do kalne oz. umazane vode v 
pipah uporabnikov. Pri tem ni 
prišlo do zunanjega onesnaže-
nja vode.“

Številni klici 
krajanov v prazno

„O dogodku in o naših ukre-
pih je bil v soboto obveščen 
zdravstveni inšpektor. Obvesti-
lo o dogodku in navodilo upo-
rabnikom sta bila objavljena na 
spletni strani Komunale Ptuj. 

Njiverce � Iz vodovodnih pip tri dni tekla rjava tekočina

Je kdo preiskal umazano vodo?
Krajani Njiverc in dela naselja Kidričevo so minuli konec tedna doživeli pravcati vodni šok, saj je iz vodovo-
dnih pip namesto bistre pitne vode skoraj tri dni tekla rjavkasta tekočina z delci peska in temnih drobcev, 
pa jim tega do danes ni nihče pojasnil, zato še vedno ne vedo, ali je voda užitna in kako naj ravnajo.

Stroškov izpiranja občanom ne bodo povrnili
Večina prebivalcev Njiverc in dela Kidričevega je zaradi močne vsebnosti peska in dru-

gih drobcev utrpela škodo ne samo zato, ker so nekateri po navodilih Komunalnega pod-
jetja točili vodo v prazno, češ da se bodo tako cevi izprale, zato so porabili tudi po nekaj 
kubičnih metrov vode več, ampak so se nekaterim pokvarili gospodinjski aparati, pomi-
valni in pralni stroji. Zanima nas, ali jim boste škodo povrnili.

Gregorinčič: „Izpiranje cevi oziroma odtakanje onesnažene vode je edini smiselni postopek sa-
nacije. Voda je zelo poceni, zato pripombe o količinah niso na mestu. Gospodinjski aparati imajo 
vgrajene filtre, zato so izjave o škodah pretirane. Teh stroškov ne nameravamo pokrivati.“

Ali je vaš vodooskrbni sistem zgrajen dovolj varno ali lahko čez poletne mesece ponov-
no pričakujemo podobno onesnaženje pitne vode?

Gregorinčič:„Vodovodni sistem je sicer zgrajen dovolj varno, vendar v poletnih vročinah po-
raba zelo naraste. Tu priporočamo varčno rabo vode in upoštevanje veljavnih norm, da se izo-
gnemo podobnim situacijam. Voda iz hidrantov je namenjena izključno za požarno rabo in nič 
drugega. Vodovodna infrastruktura je v lasti občin. Varno in zanesljivo delovanje vodovodnega 
sistema je odvisno od zanesljivega rednega in tudi investicijskega vzdrževanja objektov in na-
prav. Redno vzdrževanje naj bi se financiralo z vodarino, investicijska vzdrževanja in vlaganja 
pa se pokrivajo iz omrežnine, ki pa še ni oblikovana.“

Foto: M. Ozmec

Takšen je bil v nedeljo pogled na otroški bazen, že drugič napolnjen z „neoporečno vodo“ iz vodovo-
dne pipe, na dvorišču hiše v Ulici Nikole Tesle v Njivercah.
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Neroden tat avtomobilov
Neznan storilec je v času od 

19. do  20. junija s parkirnega 
prostora v Mariboru skušal od-
tujiti osebni avtomobil znamke 
VW golf, letnik 2004. Z nezna-
nim trdim predmetom je nare-
dil luknjo tik za kljuko prednjih 
levih vrat, skoznjo dvignil zatič 
za zaklepanje vrat in si na ta 
način omogočil vstop v notra-
njost vozila. Tam je poškodoval 
ključavnico za zagon motorja 
ob volanu in izruval notranji del 
ključavnice. Motor vozila je sku-
šal spraviti v pogon, vendar mu 
to ni uspelo. Premoženjska ško-
da znaša okoli 1.000 evrov.

Ukradel golfa
Neznan storilec je v času od 

18. do 20. junija s parkirnega 
prostora v Mariboru odpeljal 
osebni avtomobil znamke VW 
golf 1.9 TDI, letnik 2007, srebr-
ne barve, registrskih oznak MB 
D9-79N. Premoženjska škoda 
je 7.000 evrov.

Gorišniški policisti 
zasegli puško

Policisti PP Gorišnica so 20. 
junija na podlagi odredbe Okro-
žnega sodišča na Ptuju opravili 
hišno preiskavo pri 47–letnem 
moškem, ki ga obravnavajo za 
kaznivo dejanje nasilja v dru-
žini. Kršitelju je bil pred tem 
izrečen tudi ukrep prepovedi 
približevanja njegovi partnerici 
in otrokom. Na podlagi zbranih 
obvestil in zaradi večkratnih re-
snih groženj so policisti prido-
bili odredbo za hišno preiskavo 
in jo opravili na treh naslovih. 
Kršitelju so zasegli malokalibr-
sko puško in 25 nabojev. Za-
radi posedovanja orožja brez 
ustreznega dovoljenja bodo 
zoper njega uvedli postopek o 
prekršku.

Našli puške, pištolo in 
strelivo

Policisti PP Ruše so pri obrav-
navi kaznivega dejanja nezako-
nitega lova na podlagi odredb 
Okrajnega sodišča v Mariboru 
opravili več hišnih preiskav pri 
občanih iz okolice Slovenske 
Bistrice. Pri tem so zasegli dve 
puški, dva optična merilca za 
lovsko puško, pištolo za oma-
mljanje živali, 41 kosov piro-
tehničnih izdelkov (petard) in 
1.205 kosov različnega streli-
va. Zoper osumljence bodo po-
licisti podali kazensko ovadbo 
in izvedli hiter postopek pred 
prekrškovnim organom.

Črna kronika

Foto: policija

gaze ali plenice, vodo natočite 
v večjo posodo, in ko se use-
dline posedejo, odlijte zgornji, 
bistri del vode in ga uporabite. 
Iz previdnostnih razlogov pa 
odsvetujemo uporabo vode za 
dojenčke do 6 mesecev staro-
sti, starejše osebe in osebe z 
obolenji jeter.

Vzorci za mikrobiološke pre-
iskave so bili odvzeti v pone-
deljek, vzorci za preiskave na 
železo in mangan v sredo. Re-
zultati delnih mikrobioloških 
preiskav so skladni s pravilni-
kom o pitni vodi, o rezultatih 
preiskav na železo in magnezij 

pa boste obveščeni, ko bodo na 
razpolago. Preiskave namreč 
zahtevajo svoj čas.“

V mariborskem ZZV 
niso bili obveščeni

Ker smo želeli izvedeti, kaj 
o tem onesnaženju menijo na 
Zavodu za zdravstveno varstvo 
v Mariboru, smo vodjo Emila 
Žerjala v sredo zjutraj povpra-
šali, ali in kdaj so bili o tem ob-
veščeni, ter dobili zelo kratek 
in presenetljiv odgovor:

„Od Komunale Ptuj Zavod za 
zdravstveno varstvo Maribor 
o dogodku ni bil obveščen.“ 
Žerjal je tudi pojasnil, da dvig 
usedline lahko povzroči nena-
dna sprememba tlaka v vodo-
vodnih ceveh.

Ali je distributer pitne vode 
v primeru suma onesnaženja 
dolžan vodo takoj dati v ana-
lizo in o rezultatih oziroma o 
morebitni oporečnosti pitne 
vode obvestiti javnost prek 
medijev?

„Upravljavec je ob ugotovlje-
nih neskladnostih pitne vode 
dolžan obvestiti uporabnike 
na tri načine, ki si jih oprede-
li v svojem HACCP načrtu, in 
izvesti ukrepe za odpravo ne-
skladnosti – spiranje omrežja 
in podobno. Tovrstni pojavi 
niso redkost, zlasti v poletnih 
mesecih, ko poteka polnjenje 
bazenov, občasno se proble-
matika pojavlja tudi na drugih 
vodovodih.“

K temu menda komentar ni 
potreben, dejstvo pa je, da so 
krajani upravičeno zgroženi, 
saj je njihovo zaupanje do dis-
tributerja pitne vode splahne-
lo. Še vedno pa se sprašujejo: 
Kaj pa če bi bila rjava tekočina 
nezdrava ali celo strupena?

M. Ozmec
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